
به بهانه هفته کتاب و کتابخوانی

کاش جو کتابخوانی 
ما را بگیرد!

در دو هفته اخیر صحبت از کتاب و کتابخوانی و مطبوعات 
زیاد شده. نمایشگاه مطبوعات تهران با حضور رسانه ها 
و فعالان و علاقه من��دان این حیطه برگزار ش��د و بعد 
رس��یدیم به هفته کتاب و کتابخوانی. هم ش��هر پر از 
تابلوهایی است که درباره کتاب نخوانی هشدار می دهند 
و هم رادیو و تلویزیون و روزنامه ها مطالبی مرتبط با این 
حیطه کار می کنند. اما مساله این است که آیا واقعا ما 
کم کتاب می خوانیم؟! اگر جواب این سوال مثبت است، 
 این کم بودن چقدر اس��ت؟ چرا باید افزایش��ش داد و 
چه طور می شود این کار را کرد. این سوال هایی است که 
این روزها مسوولان در پی جواب دادن به آنها هستند. 
می گویند آمار مطالعه ایرانی ها کم اس��ت و دلیلش��ان 
یکی تیراژ کتاب هاس��ت که تا 500 نسخه پایین آمده 
یعنی کمتر از تعدادی که معمولا ب��رای کارت ویزیت 
س��فارش می دهند. دومی آمار مطالعه اس��ت که طی 
س��نجش های مختلف کم بین 7 تا 70 دقیقه در سال 
ارزیابی شده و مشخص اس��ت که چقدر نازل است. اما 
از این ها گذشته، کافی است به دور و برمان نگاه کنیم. 
ببینیم چقدر کتاب دست مردم می بینیم. در اتوبوس، 

تاکسی، خیابان، ایستگاه ها، پیاده روها، خانه ها. 
3چند خانه را سراغ داریم که کتابخانه دارند...
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نیازمند تقویت 
نهضت مطالعه مفید 
در کشور هستیم 
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ظریف پس از ورود به وین:

 امیدوارم سوم آذر روز 
پیروزی ملی در رسیدن 

به اهدافمان باشد

استاندار اصفهان:

ميزان تسهيلات اشتغال استان با نرخ بيكاري 
مطابقت ندارد

مدیر عامل سازمان بهسازی و نو سازی شهرداری اصفهان:

50درصد از محورهای تاریخی و فرهنگی 
اصفهان احیاشده است

بیش از 2/5 میلیون نفر، در اصفهان،سهام عدالت دریافت نموده اند 

به زودی تکلیف سهامداران عدالت 
مشخص می شود
تاخیر در عملیات شروع تکمیل فاز دوم

سپاهان در نقش جهان؛ شاید لیگ پانزدهم
ششمین کتاب آمارنامه 

کلانشهر اصفهان در 
حال تدوین است

در خانه انقلاب اسلامی و ولایت

معصومه آباد » من زنده ام «  را روایت می کند
تا 30آذر ماه برپاست

نمایشگاه » کتاب غذای روح« در مجمتع فرشچیان 
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نمایشگاه دبی از عملکرد نماینده ایران 
اعلام رضایت کرد

برگزاری بزرگ ترین نمایشگاه  
صنعت ساختمان در  دبی

 فرمانده ناحیه مقاومت بسیج امام رضا 
علیه السلام به مناسبت هفته بسیج خبر داد:

برگزاری اردوهای جهادی یک روزه
 در شهر اصفهان
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س: حمیدرضا نیکومرام/ اصفهان زیبا [
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استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت

ویژه نامه  دانش 
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دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال

جناب آقای ناصر نفری 

جناب آقای ناصر نفری 

انتصاب شایسته جنابعالی به عنوان سرپرست سازمان 
همیاری ش��هرداری های اس��تان اصفهان را صمیمانه 
تبریک ع��رض نموده، س��امتی و توفی��ق روز افزون 

جنابعالی را از درگاه احدیت مسالت می نماییم.

انتصاب جنابعالی را  به  س��مت سرپرس��ت س��ازمان 
همیاری شهرداری های استان اصفهان صمیمانه تبریک 
عرض نموده، س��امتی و توفیق روز افزونتان  در راه 
خدمت به مردم اس��تان اصفه��ان را از درگاه خداوند 

متعال  آرزومندیم.

جناب آقای نفری 

خبر انتصاب جنابعالی به س��مت سرپرس��ت سازمان 
همیاری شهرداری های استان مسرت بخش و موجب 
خوش��حالی اینجانب گردی��د. از درگاه خداوند متعال 
سامتی و توفیق روز افزونتان در جهت خدمت به مردم 

با صفای استان را مسالت می نمایم.

روابط عمومی شهرداری مبارکه حسینعلی صادقی – شهردار دستگرد

روزنامه اصفهان زیبا

جناب آقای نفری 

نوید مسرت بخش انتصاب شایسته جنابعالی به سمت 
سرپرست سازمان همیاری ش��هرداری های استان را 
صمیمانه تبریک و تهنیت عرض نموده، از درگاه ایزد 
منان توفیقات برای خدمتی سرش��ار از شور و نشاط و 
مملو از توکل الهی در جهت رش��د و شکوفایی استان 

اصفهان را مسالت می نمایم.

حسین امیری– شهردار فولادشهر 



وزیر ام��ور خارجه ایران گفت: امی��دوارم نتیجه 
هر چه باش��د چه توافق و چه ایستادگی در برابر 
زیاده خواهی، روز سوم آذر ان شاءالله روز پیروزی 
ملی در رس��یدن ب��ه اهدافی باش��د ک��ه از این 

مذاکرات به دنبال آن بودیم. 
به گ��زارش اصفهان زیب��ا به نق��ل از خبرگزاری 
دانشجویان ایران، محمدجواد ظریف، رییس تیم مذاکره کننده 
هسته ای ایران پس از ورود به وین در فرودگاه این شهر در جمع 
خبرنگاران در پاسخ به س��وال مبنی بر این که با توجه به نقش 
عمان در میانجی گری میان ایران و آمریکا، آیا یوسف بن علوی در 
سفر غیررسمی خود به تهران حامل پیامی از سوی آمریکایی ها 
بود و درباره مذاکرات هسته ای نیز با وی مذاکره شد؟ گفت: ما از 

نقش دولت عمان به عنوان همسایه خوب ایران که دیدگاه هایش 
را منتقل و تبادل نظر کرده است، استقبال کرده ایم. 

او با قدردانی از میزبانی دولت عمان در مذاکرات مسقط تصریح 
کرد: بن علوی در چارچ��وب روابط دو جانب��ه و گفت وگوهای 
منطقه ای به ایران آمده بود و پیامی از کسی نداشت و از نقشی 

که عمان داشته، استقبال می کنیم. 
خبرنگاری از ظریف پرسید که آیا به طور مشخص درباره مسائل 
و مذاکرات هسته ای با یوس��ف بن علوی مذاکره داشتید؟ وزیر 
امور خارجه پاسخ داد: طبیعی است که وقتی دو روز قبل از سفر 
ایشان در مسقط بودیم و درباره مسائل هسته ای صبحت کردیم، 
 درباره برخ��ی موضوعات هس��ته ای هم در دیدار ب��ا وی بحث 

شود.

 ظریف در عین حال با خن��ده گفت که اما موضوع��ات دیگری هم 
هس��ت که علاقه مندیم درب��اره آن صحبت کنیم. 
وزیر ام��ور خارجه هم چنی��ن درباره ای��ن مرحله 
 از مذاک��رات گف��ت: وارد مرحل��ه آخ��ر مذاکرات 

شدیم.
فکر می کنم همان طور که از ابتدا گفتیم در صورتی 
که طرف مقابل اراده سیاس��ی برای رسیدن به راه 
حل داشته باش��د، پیش��نهادهای متعددی برای 
این که اطمینان حاصل ش��ود، برنامه هس��ته ای 
 ایران صلح آمیز اس��ت، وجود دارد و مطرح ش��ده

 است.
 ظریف اضافه کرد: این پیشنهادها می تواند یک 
راه حل و یا راه حل های متعدد بسیار مناسبی را 
ارایه دهد. لذا هنوز این امکان هست؛ در صورتی 
که طرف مقابل اراده سیاس��ی را ب��رای اتخاذ 
تصمیم سخت داشته باشد و ارایه خط قرمزهای 
بی معنا که برای خوشامد گروه های فشار است، 
کمکی نه به حل مشکل می کند و نه کمکی به 

منع اشاعه. 
وزیر امور خارجه اظهار کرد: ما ب��ا این هدف به وین آمده ایم که 
ان ش��اء الله با تلاش تا روز آخر به نتیجه مناسب که منافع مردم 
ایران در آن لحاظ شده باشد و حقوق شان محترم شمرده شده 
باشد برسیم و اگر نگرانی مشروعی هم جامعه بین المللی دارد، 

رفع شده باشد. 
یقین دارم مردم ایران چه کسانی که در گفته ها و نوشته هایشان 
از مذاکرات حمایت کردند و چه آنها که نقد می کنند، همه مردم 
ایران در دل شان و امیدشان سربلندی کش��ور از این مذاکرات 

بوده است. 
یقین دارم حتی منتقدان ما را از دعای خیرشان محروم نکرده اند 

و امیدوارم این روش ادامه داشته باشد. 

وی تصریح کرد: اطمینان می دهم اگر بتوانیم به راه حلی برسیم که 
منافع کشور و مردم را لحاظ کند به توافق می رسیم. 

اگر بر اثر زیاده خواهی طرف مقابل، راه حل به دست 
نیاید، دنیا متوجه شده است که جمهوری اسلامی 
ایران به دنبال راه ح��ل، تفاهم و تعامل س��ازنده 
 است و از حقوق و عزت و س��ربلندی کشور دست 

برنمی دارد.
 وزیر امور خارج��ه اظهار کرد: آن چ��ه برای این 
هفته لازم است این اس��ت که با اعتماد به نفس، 
همه گروه ها و افراد کاری کنند که با نش��ان دادن 
همدل��ی و وحدت مل��ی نتیجه هر چه باش��د چه 
توافق باشد و چه ایستادگی در برابر زیاده خواهی، 
روز سوم آذر ان ش��اءالله پیروزی ملی در رسیدن 
به اهدافی باش��د که از این مذاکرات به دنبال آن 
بودیم؛ توافق در صورتی که توافق امکان پذیر باشد 
 و نش��ان دادن عزم ایران ب��رای پیگیری حقوقش 
بر اس��اس اصول تعامل و هم��کاری و مقاومت در 

برابر زیاده خواهی.
 او در پاس��خ به س��والی درباره موارد اختلافی و نی��ز این که آیا 
 اجلاس در س��طح وزیران خارج��ه برگزار خواهد ش��د؟ گفت: 
براس��اس توافق تا زمانی که روی همه موضوعات توافق نش��ده 

باشد، روی هیچ موضوعی توافق نشده است. 
همه موضوعات مورد اختلاف اس��ت اما بحث اصلی که مدت ها 
وقت همه ما را گرفته، حدود غنی سازی یعنی میزان و نحوه اوج 
گرفتن غنی سازی به س��مت تامین نیازهای صنعتی و سوخت 

نیروگاه بوشهر بوده است نه اصل غنی سازی.
در مورد تحریم ها نیز گرایش��ی در کش��ورهای غرب��ی به ویژه 
مقام��ات آمریکایی بوده که فک��ر می کنند تحریم ها برایش��ان 
منفعتی داشته و راه حل است که لذا تحریم ها هم مورد اختلاف 

است. 

اعزام ۷۷۰ هزار نفر به عمره    
رییس سازمان حج و زیارت با بیان اینکه پیش بینی می شود، امسال۷۷۰ 
هزارنفر به عمره مفرده اعزام شوند، گفت: در صورتیکه شرایط پذیرایی در 
عربستان مورد رضایت باشد، اعزام زائران به ۹۰۰ هزار نفر افزایش خواهد 
یافت.  اوح��دی  از افزایش 4 درصدی هزینه و تعرفه  عمرده مفرده س��ال 
۹3-۹4خبرداد و افزود:  از پنجشنبه هفته جاری به مدت دو روز گروه های 
قیمتی در سامانه فاخر حج و زیارت حاضرمی شوند و متقاضیان می توانند 
 گروه های قیمتی خود را انتخاب کنند. رییس سازمان حج و  زیارت گفت:

از اول آبان ماه ۷2 س��اعت به زائران فرصت داده می شود که نام  نویسی و 
مبلغ خود را واریز کنند و چنانچه ظرفیت اولویت ها پر نشود از ظرفیت های 
بعدی نام نویسی به عمل خواهد آمد. اوحدی گفت: تمهیدات  لازم در زمینه  
بیمه و درمان رایگان زائران اربعینی حسینی  اندیشیده شده است  و سعی 
می شود تا زائران در قالب کاروان در شهرها ساماندهی و سپس در مرزها 
برای اعزام به عتبات عالیات مشرف ش��وند. وی افزود: امسال با هماهنگی 
استانداران شهرهای مرزی و  دستگاه های اجرایی و تشکیل ستاد دایمی 
اربعین در قرارگاه ها خدمات رفاهی مناس��ب تری به زائران حسینی ارایه 
می شود. وی  افزود: پارسال تراکم جمعیت در مرزها مشکلات بسیاری را 
ایجاد کرد و امسال برنامه ریزی لازم برای آسانی سفر5۰۰ هزار زائر اربعین 
حسینی در دست اقدام است که  به عزم ملی و هماهنگی گسترده نیاز دارد. 
وی تاکید کرد: همه زائران حسینی اربعین بیمه شده و از خدمات پزشکی 
رایگان برخوردار خواهند شد. رییس سازمان حج و زیارت از مردم خواست 
برای دریافت ویزا در مرزها تجمع نکنند و از طریق دفاتر خدمات زیارتی 
سراسر کشور اقدام کنند. اوحدی نرخ صدور ویزا در عراق را 82 دلار و ایران 
4۰ دلار اعلام کرد و گفت: زائران برای تهیه ویزا در داخل کشور اقدام کنند.

 تاکید زیباری
 بر ضرورت روابط ایران و عربستان 

وزیر دولت جدید عراق با تاکید بر اهمیت نزدیکی روابط ایران و عربستان، 
گفت که این  نزدیکی در روابط با عراق، یمن، سوریه و لبنان نیز تاثیر خواهد 
گذاشت. هوشیار زیباری که تا پیش از این وزیر امور خارجه عراق بود و در 
دولت جدید نیز سکانداری وزارت دارایی این کشور را برعهده گرفته است، 
در گفت وگو با روزنامه الوطن تصریح کرد: نزدیکی روابط عربستان و ایران 
حلقه مرکزی به شمار می رود که بر مسائل منطقه تاثیر دارد. وی افزود: ما 
پیش از این در عراق بر روی این مساله کار کرده و طرف ایرانی و عربستان 

را نسبت به اهمیت گفت وگو با یکدیگر تشویق کردیم. 

رونمایی از ۴ بالگرد جدید ایرانی
درهفتمین نمایش��گاه بین المللی صنایع هوایی و هوان��وردی از 4 بالگرد 
تجاری، محیط بانی، آموزشی و تحقیقاتی س��اخت داخل رونمایی شد و 
قرار است در چهار روز برگزاری این نمایش��گاه از دستاوردهای مختلفی 
رونمایی شود.  در حاشیه  این نمایش��گاه صنایع هوایی و هوانوردی از دو 
محصول هوایی شامل یک پهپاد و یک نوع بالگرد ساخت داخل با حضور 
منوچهر منطقی رییس سازمان صنایع هوایی کشور و جهانگیریان معاون 
وزیر راه و شهرسازی و رییس سازمان هواپیمایی کشور و مستشاران نظامی 

کشورهای شرکت کننده در این نمایشگاه رونمایی به عمل آمد.
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

مجلس به چهارمین وزیر پیشنهادی برای تصدی وزارت علوم هم اعتماد نکرد

» دانش آشتیانی«  از  راهیابی به »دانشگاه« بازماند
نماین��دگان مجلس ش��ورای اس��لامی ب��ا ۱۷۱ رأی مخالف به 
چهارمین وزیر پیش��نهادی دولت یازدهم برای تصدی س��کّان 
وزارت عل��وم رأی اعتماد ندادن��د. نمایندگان مجلس ش��ورای 
اسلامی در جلسه دیروز پارلمان صلاحیت و برنامه های فخرالدین 
احمدی دانش آشتیانی وزیر پیشنهادی علوم، تحقیقات و فناوری 
را مورد بحث و بررس��ی قرار دادند. سپس وکلای ملت با ۷۰ رأی 
موافق، ۱۷۱ رأی مخال��ف و ۱6 رأی ممتنع از مجموع 25۷ رأی 
مأخوذه، به دانش آش��تیانی ب��رای تصدی س��کّان وزارت علوم، 

تحقیقات و فناوری رأی اعتماد ندادند. سخنگوی هیات رییسه 
مجلس شورای اسلامی در پاسخ به این س��وال که پس از اینکه 
چهارمین وزیر پیش��نهادی رییس جمهور ب��رای تصدی وزارت 
علوم، تحقیقات و فناوری نتوانست رأی اعتماد بگیرد چه اتفاقی 
می افتد، گفت: رییس جمهور باید از مقام معظم رهبری کس��ب 
اجازه کند و با حکم حکومتی، یک مدتی را اذن بگیرد تا ان شاءالله 
فرد بعدی را برای این وزارتخانه پیشنهاد کند. نعمتی در پاسخ به 
سوالی مبنی بر اینکه آیا در مدت س��ه روز باقیمانده از سه ماهی 

که وزارت علوم می تواند با سرپرس��ت اداره شود، رییس جمهور 
می تواند وزیر پیش��نهادی برای این وزارتخانه به مجلس معرفی 
کند، افزود: با توجه به اینکه قانون مهلت ۱۰ روزه ای را برای مجلس 
برای به دس��ت آوردن اطلاعات و تحقیقات و همچنین برای فرد 
پیشنهادشده برای رایزنی با نمایندگان قرار داده است، عملًا این 
اتفاق نمی تواند رخ دهد. نایب رییس اول مجلس شورای اسلامی 
پس از اعلام رأی عدم اعتماد نمایندگان به وزیر پیشنهادی علوم، 
تحقیقات و فناوری گفت: برای ریاست جمهوری، وزرا و دولت در 

ارایه خدمت به ملت عزیز آرزوی توفیق دارم. سیدمحمدحس��ن 
ابوترابی فرد که ریاس��ت بخش پایانی جلسه علنی دیروز مجلس 
شورای اس��لامی را بر عهده دارد افزود: همکاران ما در مجلس با 
اعتقاد به ضرورت حمایت و پشتیبانی کامل از دولت در پیشبرد 
اهداف نظام و انقلاب در انتظار وزیر پیشنهادی برای تصدی این 
مسوولیت مهم با حمایت قاطع همکاران ارجمند با برخورداری از 
ویژگی ها و شاخص های لازم علمی، فرهنگی و سیاسی برای انجام 

دادن این مسوولیت مهم هستند.

ظریف پس از ورود به وین:

 امیدوارم سوم آذر روز پیروزی ملی در رسیدن به اهدافمان باشد 

گروه 
ایران

حجت الاسلام و المسلمین دکتر حس��ن روحانی، با اشاره به اینکه 
دولت در اجرای طرح تحول نظام سلامت مصمم است، اظهارداشت: 
سلامت دغدغه مردم است و شایسته اس��ت همگان برای کمک به 
بیماران و نزدیکان آنان تلاش کنند تا از رنج بیماری رهایی یابند و با 
بازیابی سلامت خود عنصری مفید و فعال برای جامعه باشند. دکتر 
روحانی با یادآوری اهمیت بهداشت و ضرورت آموزش همگانی برای 
پیشگیری از بیماری، گفت:باید تلاش کنیم مردم کمتر بیمار شوند 
و این امر با عمومی شدن بهداشت در همه زمینه ها و مشارکت مردم 

محقق می شود. 
رییس ش��ورای عالی س��لامت، وظیفه وزارت بهداش��ت، درمان و 
آموزش پزش��کی را درپیش��برد طرح تح��ول نظام س��لامت نظیر 
تولید واکسن خاطرنشان س��اخت و گفت: واکسن برای جلوگیری 
 از ابت��لای ک��ودکان ب��ه بیم��اری ه��ای فراگی��ر کم��ک زیادی

 می کند و باید تلاش کنیم همه واکسن ها را در کشور تولید کنیم. 
 رییس جمهوری اف��زود: هنگامی که مردم به بیمارس��تان مراجعه

 می کنند باید به راحتی پذیرش ش��وند و به آنها رسیدگی شود. 
هزینه های درمانشان قابل قبول باشد و دولت در این زمینه کمک های 

لازم را انجام داده و خواهد داد. 
دکتر روحان��ی با قدردانی از زحمات تمام دس��ت ان��درکاران حوزه 
سلامت کشور که بار س��نگینی بر دوش آنهاست ، گفت: برای اینکه 
کشور را بسازیم همه باید به میدان بیایند، زیرا دولت به تنهایی قادر 
نیست مش��کلات را حل کند. دولت و مردم اگر دست به دست هم 

بدهند قادرن��د گام های بلندی حتی در ش��رایط تحریم بردارند که 
بسیار ارزشمند اس��ت. رییس جمهوری تصریح کرد: خواست مردم 
ما پیشرفت کشور و کمک به یکدیگر است. مردم مسلمان ایران در 
وجودشان مهربانی، برادری و دلسوزی نسبت به هم نوع موج می زند 

و ما امیدواریم با کمک مردم مسیر درست را به سرعت پیش ببریم. 
رییس جمهوری از رسانه های همگانی خواست تا در چارچوب عمل 
 به یکی از وظایف و مسوولیت های خود یعنی آموزش، اصول طرح های

بهداشت و س��لامت را به منظور جلوگیری از ش��یوع بیماری ها در 
کشور، ترویج کنند. حسن روحانی در جریان آغاز طرح ایمن سازی 

با واکسن پنج گانه گفت: از اردیبهشت ماه سالجاری که طرح تحول 
نظام س��لامت کلید خورد تا به امروز که طرح ایمن سازی با واکسن 
پنج گانه کلید خورده است، هرماه قدمی به پیش برداشتیم که باید 

تبریک گفت.
 رییس جمهوری با بیان اینکه بیش از ۹۰ سال از شروع فعالیت ها در 
مبارزه با بیماری های واگیردار و تولید واکس��ن در کشور می گذرد، 
اظهارداشت:تولید واکسن پنجگانه برای جلوگیری از بیماری های 
خطرناکی که کودکان ما را تهدید می کند اهمیت بسزایی دارد. این 
واکسن که برای نخستین بار در کشور تولید می شود جایگزین واکسن 
ثلاث می شود که کار بسیار بزرگی اس��ت و امیدواریم این کار ادامه 
پیدا کند. وزیر بهداشت و درمان و آموزش پزشکی نیز با اشاره به نحوه 
تولید واکس��ن پنج گانه ابراز امیدواری کرد که تا دو سال آینده این 

واکسن به طور کامل در کشور تولید شود.

ما با این هدف به 
وین آمده ایم که 

ان شاء الله با تلاش 
تا روز آخر به نتیجه 

مناسب که منافع 
مردم ایران در آن 
لحاظ شده باشد و 

حقوق شان محترم 
شمرده شده باشد 

برسیم

رییس جمهوری در مراسم آغاز ایمن سازی با واکسن پنجگانه:

برای ساختن کشور همه به میدان بیایند
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گروه 
ایران

اطلاعیه منطقه دو شهرداری اصفهان

اطلاعیه منطقه دو شهرداری اصفهان 

روابط عمومی منطقه 2 شهرداری اصفهان

روابط عمومی منطقه 2 شهرداری اصفهان 

نوبت اول

نظر به اینکه قسمتی از عرصه و اعیانی دو باب مغازه از پلاک ثبتی 11 و 452/8 بخش 16 ثبت اصفهان که به صورت قولنامه عادی در تصرف 
 آقایان سید رسول حس��ینی بهارانچی و کمال خلیفه س��لطانی به کد نوس��ازی 7-102451 واقع در خیابان امام خمینی، جنب باربری افیونی 
در مسیر طرح عمرانی خیابان امام خمینی، پل شهیدان امینی قرار دارد و علیرغم شرکت نامبرده در جلسات کمیسیون معوض تاکنون توافق قطعی 
حاصل نگردیده لذا با توجه به ضرورت اجرای طرح و برابر تبصره 4 ماده واحده قانون نحوه تقویم ابنیه و املاک و اراضی مورد نیاز ش��هرداری 
مصوب 28 آبان 1370،  بدینوسیله به نامبرده و کلیه مدعیان احتمالی ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه از تاریخ نشر این آگهی نسبت 
به معرفی یک نفر کارشناس به عنوان معتمد و 5 نفر کارشناس به عنوان مرضی الطرفین به شهرداری منطقه دو واقع در خیابان شهیدان غربی 
مراجعه نمایند. لازم به ذکر است که کارشناسان می بایست جزء کارشناسان رسمی دادگستری و متخصص در رشته راه و ساختمان بوده و در 

مهلت قانونی تعیین شده معرفی گردند.
 بدیهی است در صورت عدم معرفی کارشناسان برابر مقررات اقدام خواهد شد.

نظر به اینکه عرصه و اعیانی و حق کسب و پیشه یکباب مغازه از پلاک ثبتی 36/258 بخش 14 ثبت متعلق به محمد جعفری ولدانی به 
کد نوسازی 32-12336 واقع در خیابان ملت ولدان، نبش کوچه مدرسه عصمت )قلعه( در مسیر طرح عمرانی خیابان ملت ولدان قرار 
دارد و هیات کارشناسان رسمی دادگستری ضمن بازدید از محل نسبت به ارزیابی آن اقدام و نظریه مورخ 93/8/11 را صادر نموده 
اند، لذا با توجه به ضرورت اجرای طرح و برابر ماده 8 لایحه قانونی نحوه خرید و تملک اراضی و املاک برای اجرای برنامه های عمومی، 
عمرانی و نظامی دولت مصوب 1358/11/17، بدینوسیله به نامبرده بالا و کلیه مدعیان احتمالی ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت 
یکماه پس از نشر این آگهی جهت انجام معامله طبق نظریه کارشناسی به شهرداری منطقه دو واقع در خیابان  شهیدان غربی واحد املاک 

و آزادسازی مراجعه نمایید. بدیهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.

بهبود روابط جنسی آقایان
معتبرترین ارائه دهنده ی پکیج های توان بخشی 

با  تخفیف ویژه

100 درصد موثر و تضمینی
ارائه دستگاه های وکیوم، دستگاه های لارجر باکس
کرم چهار کاره، قرص سالیز و قرص مکث من و ...

با شماره مجوز 18/65042 از وزارت 
شماره ثبت: 73453بهداشت و آموزش پزشکی ایران

031-34597505 - 09135777747

اولین تولید کننده کف پوش های پارکی 

  "گرانول" و تاتمی در استان اصفهان

www.rahmand.com
www.rahfoom.com

031-32299137
09395811149

ساعات تماس 9 صبح الی 17 عصر
rahfoom@Gmail.com

راه   فــوم

مجمع عمومی عادی نوبت اول شرکت تعاونی مسکن مهر چهل امیریه در ساعت 9 
صبح روز جمعه مورخه 1393/10/5 در محل ش��رت تعاونی به آدرس کوی امیریه 
خیابان هفتم حسینیه یزدیها برگزار می شود. از کلیه اعضا دعوت می شود شخصا یا 
وکالتا جهت اخذ تصمیم نسبت به موضوعات ذیل در این جلسه حضور به هم رسانند. 
ضمناً به اطلاع می رس��اند که به موجب ماده 19 آیین نامه نحوی تش��کیل مجامع 
عمومی، تع��داد آراء وکالتی هرعضو حداکثر 3 رای و هر ش��خص غیرعضو یک رای 
خواهد بود. و اعضای متقاضی اعطای نمایندگی، می بایس��ت به همراه نماینده خود 
حداکثر تا تاریخ 1393/10/30 در محل دفتر ش��رکت تعاونی حاضر تا پس از احراز 

هویت و تایید وکالت برگه ورود به مجمع را دریافت دارند. 
دستور جلسه:

1-ارایه گزارش هیات مدیره و بازرسان 
2-طرح تصویب ترازنامه و صورت های مالی منتهی به 1392/12/28 

3-تصویب پاداش هیات مدیره و مدیر عامل 
4-انتخاب اعضای هیات تصفیه

هیات مدیره شرکت تعاونی مهر چهل امیریه 

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی نوبت اول



سرپرست جدید سازمان همیاری 
شهرداری های استان معرفی شد 

طی حکمی از سوی دکتر زرگرپور استاندار اصفهان ناصر نفری به عنوان 
سرپرست جدید سازمان همیاری شهرداری های استان منصوب شد. 

در جلس��ه ای که به همین منظور با حضور طرفه، مع��اون امور عمرانی 
استانداری و کارکنان سازمان همیاری شهرداری های استان تشکیل شد 
از زحمات و خدمات سعید ذاکر قدردانی و ناصر نفری به عنوان سرپرست 
سازمان معرفی ش��د.  در این جلس��ه معاون امور عمرانی استانداری در 
سخنانی ضمن تاکید بر تعامل و همکاری هرچه بیش��تر این سازمان با 
شهرداری های اس��تان از تلاش های مدیر عامل س��ابق قدردانی و برای 
سرپرس��ت جدید آرزوی موفقیت نمود.  همچنین سعید ذاکر گزارشی 
از فعالیت های 6 ماهه سالجاری سازمان همیاری شهرداری های استان 
اصفهان ارایه کرد و ناصر نفری نیز برنامه های خود را تشریح کرد و اظهار 
امیدواری نمود با همکاری سایر کارکنان سازمان بتوانند در ارایه خدمات 
مطلوب تر به مردم تلاش کنند.  شایان ذکر اس��ت ذاکر مدت دو سال و 
7 ماه مسوولیت مدیریت عامل سازمان همیاری شهرداری ها را به عهده 
داش��ت و نفری نیز پیش از این مدیر شهرداری شهرهای بزرگ استان از 
جمله مبارکه، نجف آباد، خوانسار، شاهین شهر وخمینی شهر بوده است. 

دیدار خیرین دانشگاه پیام نور تیران
 با آیت الله مظاهری

خیرین دانش��گاه پیام نور مرکز تیران با آی��ت الله مظاهری، رییس حوزه 
علمیه اصفهان و مرجع تقلید عالم تشیع دیدار کردند.آیت الله مظاهری، 
رییس حوزه علمیه اصفهان و مرجع تقلید عالم تشیع در جمع خیرین با 
اشاره به اهمیت کار خیر اظهارداشت: کار خیر توشه ای برای آخرت است.

وی افزود: شهرستان تیران و کرون، نیازمند یک سالن چند منظوره برای 
فعالیت های فرهنگی است که احداث این سالن یک ضرورت و یک نیاز مهم 
است که خیرین در این مسیر وارد شوند.آیت الله مظاهری با اشاره به اینکه 
بعضی از خیرین به یاد پدر و مادر خود مکانی می سازنند، تصریح کرد: کار 
خیر به نیت پدر و مادر علاوه بر اینکه ثواب به پدر و مادر می رسد برای خود 
 فرد نیز ثواب ثبت می شود. وی خاطر نشان کرد: حرکت خیرین در مسیر 

فعالیت های فرهنگی بسیار شایسه و ارزشمند است.

شهردار فولادشهر در نشست
 با مدیرعامل ذوب آهن عنوان کرد:

خدمات و نیازهای ضروری شهر باید 
متناسب با جمعیت و توسعه شهر باشد 

ب��ه گ��زارش رواب��ط عموم��ی ش��هردای فولادش��هر رییس ش��ورای 
 اسلامی فولادش��هر در نشس��تی که به منظور بررس��ی و رفع مشکلات 
 فی مابین ش��رکت ذوب آهن و شهرداری فولادش��هر برگزار شده بود، از 
حسن نیت مدیرعامل ذوب آهن و حضورش در شهرداری قدردانی نمود و 
در ادامه گفت:  سال 69 در صورت جلسه ای که منجر به تشکیل شهرداری 
فولادش��هر گردید، مقرر ش��د مجموعه واحد های تجاری، فضای سبز و 
کلیه امکانات ش��هری به شهرداری فولادش��هر به طور قطعی و بلاعوض   
واگذارگردد.عباسی گفت:درسال های اخیر صورت جلسه های متعددی 
در زمان مدیران وقت تنظیم ش��د و علی رغم اینکه همه مسوولان وقت 
موارد مورد اختلاف فی مابین ذوب آهن و فولادش��هر را قبول داش��تند، 
اما متاس��فانه تا کنون اجرایی نگردیده اس��ت. وی همچنین اشاره ای به 
موارد اجرا نشده بند 5 مفاد صورتجلس��ه تنظیم شده در سال 69 داشت 
و اظهار نمود:  ع��دم انتقال اس��ناد مالکیت ام��وال غیر منق��ول واگذار 
 شده از جمله این صورت جلس��ه می باش��د که اجرایی نگردید و انتظار 
می رود بعد از 30 س��ال واگذاری با درایت و مدیریت مدیرعامل وقت  و با 
تفاهم و همدلی این موارد و مشکلات مرتفع شود. مدیر منطقه فولادشهر 
در ادامه با بیان این مطلب که هس��ته اولیه فولادشهر با آغاز فعالیت های 
ذوب آهن بوده، گفت: فولادشهر و ذوب آهن هر دو با هم عجین شده اند 
بنابراین یک حلقه ارتباطی بسیار خوبی بین این  دو وجود دارد.امیری در 
ادامه اذعان داشت: باتوجه به افزایش جمعیت در سال های آتی، خدمات 
و نیازهای شهر باید متناسب با جمعیت و توسعه شهر باشد که متاسفانه 
در حال حاظر فضاهای خدماتی ، فرهنگی، رفاهی و تفریحی فولادش��هر 
پاسخگوی نیاز آتی شهر نمی باشد.وی اشاره ای به شاغل بودن جمعیت 
قابل توجهی از س��اکنان فولادش��هر در بخش صنعت به ویژه ذوب آهن 
داشت و گفت:مدیریت شهری در تلاش اس��ت باکمک ومشارکت ذوب 
آهن تدابیری اندشیده تا نیاز های شهر مرتفع شود. چراکه هرچقدر که ما 
بتوانیم خدمات و رفاه و آسایش شهروندان را فراهم کنیم، قطعا در روند کار 

در مراکز صنعتی به ویژه ذوب آهن تاثیر گذار خواهد بود. 
وی اف��زود: از ش��رکت س��هامی ذوب آه��ن درخواس��ت داری��م در 
بحث ه��ای اجتماعی، فرهنگی، آموزش��ی و اح��داث مراکز م��ورد نیاز 
ش��هر به کمک مجموعه مدیریت ش��هری بیاید تا بتوانیم پاس��خگوی 
نیازه��ای ش��هر باش��یم. امی��ری نب��ود روش��نایی در بل��وار ش��هید 
 ش��اهمرادی -ک��ه از مح��وری مه��م و حس��اس اس��تان ب��ه ش��مار

می رود - تکمیل خدمات محله ب 6 که در تعهد ذوب آهن است، نظارت بر 
سایت صنعتی- که منجر به نازیبایی چهره شهر شده - و همچنین تعریض 
 بلوار آزادی را از جمله موراد و مشکلات موجود مطرح کرد و اظهار داشت: 
باتوجه به اینکه خیابان آزادی مقابل ورزشگاه پاسخگوی خروج تماشاچیان 
در هنگام برگزاری مسابقات نیس��ت، لذا نیاز به تعریض دارد و مجموعه 
مدیریت ش��هری آمادگی و  همکاری خود را در جهت رفع این مش��کل 
و مش��کلات دیگر اعلام می نماید. منصوری نماینده مردم شهرس��تان 
لنجان در مجلس ش��ورای اس��لامی با بیان این مطلب ک��ه 50 درصد از 
46 هزار بازنشس��ته ذوب آهن در شهرس��تان لنجان س��اکن هس��تند، 
 گفت: بازنشستگان صنعت فولاد پش��توانه صنعت بوده اند و هستند لذا 

می طلبد که عنایت ویژه ای به آنها شود. 

در جلسه شورای اقتصاد تصویب شد:

طرح جایگزینی ١٧هزار اتوبوس فرسوده دیزلی با  اتوبوس های تمام گاز سوز
شورای اقتصاد با درخواست های وزارتخانه های نفت و نیرو مبنی 
بر طرح جایگزینی ١7هزار اتوبوس فرسوده دیزلی درون شهری با 

اتوبوس های تمام گاز سوز  موافقت کرد.
به نقل از معاونت برنامه ریزی و نظارت راهبردی رییس جمهوری، 
جلسه شورای اقتصاد به ریاست اسحاق جهانگیری، معاون اول 

رییس جمهوری و با حضور بیژن زنگنه، وزیر نفت برگزار شد. 
در این نشست علاوه بر وزیر نفت، وزرای امور اقتصادی و دارایی، 

صنعت، معدن و تجارت، تع��اون، کار و رف��اه اجتماعی، معاون 
برنامه ریزی و نظارت راهبردی رییس جمهوری و معاون رییس 
جمهوری و رییس سازمان میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 

دستی نیز حضور داشتند.
گفتنی است در این نشست با درخواست های وزارتخانه های نفت 
و نیرو مبنی بر طرح جایگزینی ١7هزار اتوبوس فرسوده دیزلی 

درون شهری با اتوبوس های تمام گاز سوز موافقت شد. 

براساس گزارش معاونت برنامه ریزی و نظارت راهبردی رییس 
جمهوری، نوس��ازی ناوگان اتوبوس های درون شهری، کاهش 
مصرف سوخت، کاهش آلودگی های زیست محیطی و صوتی، 
صرفه جویی 4300 میلیون لیت��ر در مصرف نفت گاز و کاهش 
انتش��ار گازهای گلخانه ای ب��ه میزان ح��دود 5. 4 میلیون تن 
 از فواید جایگزینی ١7 هزار دس��تگاه اتوبوس فرس��وده دیزلی

 است. 

زمان بندی اجرای این ط��رح 4٢ ماه از تاریخ تصویب اس��ت و 
وزارت نفت براس��اس بند ق تبصره ٢ قانون بودجه سال ١393 
کل کشور مجاز است طی ٨ س��ال و در مجموع تا سقف حدود 
٨. ١ میلیارد دلار یا معادل ریالی آن برای این طرح هزینه کند.

علاوه بر این، سازمان شهرداری ها و دهیاری ها موظفند در قبال 
شماره گذاری هر دستگاه اتوبوس جدید، یک دستگاه اتوبوس 

دیزلی بالای ١0 سال را از رده خارج کنند. 

اس��تاندار اصفهان از اختص��اص ٨١3 میلیارد 
تومان تسهیلات از ابتدای امس��ال تاکنون به 

بخش اشتغال این استان خبر داد.
رس��ول زرگر پور افزود: ١79 میلی��ارد تومان  

آن )معادل ٢٢ درصد این مبل��غ ( عقد قرداد 
شده است.

وی با بیان اینکه اس��تان اصفهان در سال گذشته 33 درصد از 
تسهیلات مربوط به بخش اش��تغال را جذب کرده است، ادامه 
داد: میزان جذب تسهیلات در سال گذشته در شأن این استان 

نبوده است.
زرگرپور با ابراز تاسف از اینکه میانگین نرخ بیکاری در استان از 

متوسط کشوری ١/5 تا دو درصد بیشتر است، خواستار تلاش 
تمام مسوولان برای افزایش تسهیلات و اعتبارات اشتغال شد.

وی اولویت اول مدیریت استان را تثبت اشتغال موجود عنوان 
و تصریح ک��رد: ایجاد اش��تغال جدید، اولوی��ت دوم مدیریت 

استان است.
زرگرپوردر خصوص مهاجران شغلی نیز گفت: مهاجران شغلی 
افرادی هستند که برای پیدا کردن شغل از سه یا چهار استان 

همجوار به استان اصفهان می آیند.
استاندار اصفهان با بیان اینکه نیمی از نرخ جمعیت استان اصفهان 
به مهاجران شغلی برمی گردد، افزود: مهاجرت افراد به این استان 

مشکلات متعددی برای مدیریت استان ایجاد کرده است.

وی مهم ترین مشکل شورای اشتغال استان را میزان تسهیلات برای 
این بخش عنوان کرد 

اس��تاندار اصفه��ان در ادامه  تصریح ک��رد: میزان 
تسهیلات اشتغال استان اصفهان با توجه به ظرفیت 

این استان کافی نیست.
استاندار اصفهان از زمان ابلاغ تسهیلات در نیمه 
دوم سال انتقاد کرد و افزود: زمان ابلاغ تسهیلات 

نباید به ماه های پایانی سال ختم شود.
وی گفت: هفت محور اساس��ی برای اش��تغال و 

کارآفرینی نیاز است.
او در ادام��ه این س��خن افزود:ش��عار ٢٢35 به 
معنای این اس��ت که ٢٢ میلیون فرصت شغلی 
وجود دارد و باید به 35 میلیون فرصت شغلی در 

افق چشم انداز رسید.
وی با بیان اینکه برای تحقق ش��عار ٢٢35 باید 
نرخ رشد سرمایه گذاری حداقل به هفت درصد 

برسد، ادامه داد: دولت باید در سال های پایانی برای تحقق این 
امر برنامه ریزی کند.

زرگر پور با بیان اینکه ایجاد اشتغال نه تنها وظیفه یک دستگاه 
نیس��ت، اظهارکرد: این امر نیاز به عزم ملی، رویکرد اساسی و 
برنامه ریزی همه دستگاه ها و نهادهای دولتی و غیردولتی دارد.

   شهرداران در شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر 
حضورفعال تری داشته باشند

استاندار اصفهان گفت: شهرداران و اعضای شوراهای شهرستان ها 
باید حضور فعال تری در جلسات مبارزه با مواد مخدر داشته باشند.

رس��ول زرگرپور اس��تاندار اصفهان در هش��تمین جلسه شورای 
هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان، از حضور کمرنگ شهرداران 
و روسای شوراهای شهرستان ها در جلس��ات شورای هماهنگی 

مبارزه با مواد مخدر استان انتقاد کرد.
وی بیان داش��ت: اس��تان اصفهان از نظر تعداد 
جلسات تشکیل ش��ده رتبه چهارم را در سطح 

کشور کسب نموده است.
او چنین ادامه داد: اصفهان رتبه شش��م تشکیل 
کمیته های مبارزه با مواد مخ��در را نیز به خود 

اختصاص داده است.
استاندار اصفهان از برگزاری دو همایش با رویکرد 
اجتماعی نم��ودن مبارزه با مواد مخدر توس��ط 
خیری��ن و دانش��گاهیان خب��ر داد و اظهار کرد: 
 این دو همایش تا پایان بهمن ماه برگزار خواهد 

شد.
وی با بی��ان اینکه در هفت ماهه امس��ال نیروی 
انتظام��ی بی��ش از ١9 ت��ن مواد مخدر کش��ف 
کرده،گفت: مقدار مواد مخدر کشف شده نسبت 
به مدت مشابه سال گذش��ته ١٨ درصد کاهش 

یافته است.
زرگرپور با اشاره به وسعت استان اصفهان اظهار کرد: بهتر است 
اس��تان به چند منطقه تقس��یم گردد و کلیه برنامه ریزی ها و 

جلسات با هماهنگی مناطق صورت پذیرد.
وی در ادامه تاکید کرد: باید پیش��نهاداتی که درخصوص نوع 
ارتباط شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر با مراکز علمی و 
دانشگاهی وجود دارد و تحقیقاتی که در این خصوص لازم است، 

توسط اعضا برای طرح در جلسه آینده احصا گردد.
وی به نقش صدا و سیما در خصوص فرهنگ سازی و اجتماعی 
شدن مبارزه با مواد مخدر اشاره کرد. زرگرپور در ادامه این مطلب 
 افزود: محتوای برنامه های تلویزیونی باید توسط کمیته آموزش 
بر اساس اجتماعی کردن مبارزه با مواد مخدر و اهتمام بر پیشگیری 

فراهم شود.

استاندار اصفهان:

ميزان تسهيلات اشتغال استان با نرخ بيكاري مطابقت ندارد

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج امام رضا علیه السلام 
به اردوهای جهادی اش��اره کرد و اظهار داشت: 
درهفته بسیج اردوهای جهادی یک روزه در شهر 

اصفهان برگزار می شود.
عموش��اهی با بیان اینکه این اردوها برای مراکز 
کش��اورزی و صنعتی انجام می ش��ود، تصریح 
کرد: این اردوها با محوریت فرهنگ کار و تلاش و کار آفرینی است.

وی اضافه کرد: در روز جمع��ه ١00 حلقه صالحین برای این هفته 
برنامه های متنوعی را برگزار می کنند.

عمو ش��اهی به برنامه های هفته بسیج اش��اره کرد و افزود: جمعه 
30 آبان ماه با موضوع بس��یج ولایت مداری، ش��نبه یکم آبان ماه 
بس��یج، فرهنگ و تمدن اس��لامی، یکش��نبه دوم آذر ماه بس��یج، 
جوان و خودباوری، دوش��نبه سوم آذر بس��یج، اقتصاد مقاومتی و 
مدیریت جهادی، سه ش��نبه چهارم آذر ماه بسیج، خانواده و سبک 
 زندگی اسلامی، چهارشنبه پنجم آذرماه بسیج مستضعفین در راه 

بیت المقدس، پنج شنبه 6 آذر ماه بسیج، ایثار و میثاق با شهدا.
فرمانده ناحیه مقاومت بس��یج امام رضا علیه الس��لام گفت: بیش 
از 350 پایگاه بس��یج برنامه های ما را به صورت غیر متمرکز انجام 

می دهند. عموشاهی خاطر نشان کرد: رویکرد نخست بسیج ارایه 
گزارش عملکرد و فعالیت های سالانه بس��یج است. رویکرد دیگر 
ارایه چهره واقعی بسیج و آشنایی مردم با برنامه های این نهاد است.

وی به فعالیت های فرهنگی این نهاد اشاره کرد و ادامه داد: پخش 
کلیپ، تجلیل از بسیجیان خدمتگزار و معلم، تجلیل از مسوولان 
پایگاه ها و وبلاگ های عملکردی بسیج از عمده این فعالیت هاست.

فرمانده ناحیه مقاومت بس��یج امام رضا علیه السلام گفت: بسیج 
بهترین نهادی اس��ت که برای مردم خدمت می کن��د. باید چهره 
واقعی بسیج را به مردم نشان دهیم. عموش��اهی ادامه داد: ما باید 

برای جلوگیری از فعالیت های دشمن رسانه های غربی را به دیگران 
معرفی کنیم. وی تصریح کرد: در این هفته از بسیجیان نخبه برتر 
 و ائمه جماعات، خادمان مس��اجد و کس��به معتمد محلی تجلیل 
می شود. فرمانده ناحیه مقاومت بسیج امام رضا علیه السلام عیادت 
از جانبازان و خانواده های شهدا و ایثارگران، ایستگاه های صلواتی، 
مس��ابقه کتابخوانی، طناب کش��ی و دارت، همایش کوه گش��ت 

خانوادگی را از دیگر برنامه های این هفته دانست.
عموشاهی به طرح قرآنی یک شب یک ش��هید اشاره کرد و اذعان 
داش��ت: در این طرح هر ش��ب به نام ش��هیدی مزین می ش��ود و 
برای ش��ادی روحش قرآن تلاوت می کنن��د. همچنین تجلیل از 
پیشکس��وتان حجاب برتر، برنامه های س��رود و تئاتر و طرح نذر 
 عشق با عنوان شهدای محله از دیگر برنامه های این هفته خواهد 

بود.

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج امام رضا علیه السلام به مناسبت هفته بسیج خبر داد:

برگزاری اردوهای جهادی یک روزه در شهر اصفهان
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خب������ر

اخبــار کوتــاه

گروه
خبر

لیلا 
یزدانی

زهره
 قندهاری

زرگرپور
 مهم ترین 

مشکل 
شورای اشتغال 

استان را 
میزان تسهیلات 

برای این بخش 
عنوان کرد

 ٢ محور ش��اخص تاریخی و  فرهنگی اصفهان 
 و 9 محور دیگری که از این دو محور منش��عب 
م��ی ش��ود درمجم��وع٢3 کیلومتر اس��ت که 
بیش��ترین محدوده آن در دوران صفویه شکل 
گرفته است. ٢00 طرح برای احیای محورهای 
تاریخی و فرهنگی اصفهان پیش بینی ش��ده و 
اکنون 50 درصد از این محورها احیا شده است. بیش از ١50 ابنیه 
تاریخی ش��امل بازار،حما م،س��را ، بازار و بازارچه در این محورها 

احیاشده است.
مدیر عامل سازمان بهسازی و نو سازی شهرداری اصفهان به شهر 
موزه اصفهان با ١700 هکتار بافت تاریخی اش اشاره کرد و گفت: 
شهر موزه اصفهان متشکل از عناصر ارزشمندی است که در درون 

بافت تاریخی اش نهفته است. 
جعفری  گفت که عناصر تاریخی ارزشمند نهفته در بافت تاریخی 

هر یک بخشی از فضاهای شهری اصفهان را تشکیل می دهد.
وی به ٢ محور ش��اخص تاریخی و  فرهنگی اصفه��ان و 9 محور 
دیگری که از این دو محور منشعب می ش��ود اشاره کرد و افزود: 
محور تاریخی و فر هنگی 500 هکتاری اصفهان از میدان طوقچی  
مسجد جامع و میدان امام علی )ع( آغاز می شود و از طریق بازار 
بزر گ به محدوده میدان امام و دولتخانه صفوی وصل می شود و 
ادامه آن از چهار باغ عباسی و سی و سه پل به باغات هزار جریب و 

قلعه شاه دژدر کوه صفه می رسد.
مدیر عامل سازمان بهسازی و نوسازی شهرداری اصفهان گفت:  

محور تاریخ��ی و طبیعی  زاین��ده رود یکی دیگ��ر از محورهای 
شاخص اصفهان است. 

جعفری  عنوان کرد: اصفهان  دردوره های مختلف ش��کل گرفته 
است و قدیمی ترین مراکز س��کونتگاهی نظیر جی و جویباره در 
اصفهان قرار دارد.  ب��ه گفته وی اصفه��ان دردوره های مختلف 
شکل گرفته و دردوران سلجوقیان اصفهان تا میدان امام علی )ع( 
گسترش یافته وپس از آن از دروازه اش��رف به سمت میدان امام 

شهر صفویه شکل گرفته است.
مدیر عامل سازمان بهسازی و نوسازی شهرداری اصفهان  گفت  
که  محوره��ای تاریخی وفرهنگی اصفهان در س��ه دوره متفاوت 
شکل گرفته اس��ت که بیش��ترین محدوده آن در دوران صفویه 

شکل گرفته است.  
به گفته وی مجموعه دو محور شاخص تاریخی و فرهنگی اصفهان 

و 9 محور فر عی ٢3 کیلومتر است.  
جعفری از محور تاریخ��ی خواجه نظام الملک ب��ه عنوان یکی از 
محورهای منشعب از محور تاریخی و فرهنگی اصفهان نام برد و 
عنوان کرد : این محور از مس��جد امام علی )ع( منشعب شده و تا 
مقبره خواجه نظام الملک و محدوده امامزاده اسماعیل ادامه دارد . 

وی گفت که در مطالعاتی که یک دهه قبل در سازمان نوسازی و 
بهسازی شهرداری اصفهان انجام شده است، به محورهای تاریخی 
و فرهنگی و دوره های تاریخی توجه شده است و این محورها در 

طرح تفصیلی شهر اصفهان منعکس شده است.
به گفته مدیر عامل  سازمان بهسازی و نوسازی شهرداری اصفهان  
از محورهای تاریخی و فرهنگی اصفهان در طرح تفصیلی به عنوان 
محورهایی که باید ب��ه صورت ویژه به آنها پرداخته ش��ود، توجه 
شده وهمه پروژه هایی که باید در این محورها اجرایی شود تعریف 
شده است.  جعفری  با بیان اینکه 50 درصد از محورهای تاریخی 
و فرهنگی اصفهان احیاشده اس��ت، عنوان کرد : ٢00 طرح برای 
احیای محورهای تاریخی و فرهنگی اصفهان پیش بینی شده است 
و بیش از ١50 ابنیه تاریخی شامل بازار ، حما م،سرا ، بازار و بازارچه 

و مدارس علمیه احیاشده است، ولی هنوز در ابتدای راه هستیم .
وی یکی از دلایل احیای محورهای تاریخی و فرهنگی اصفهان را 
احیای مشاغل صنایع دستی مطرح کرد و افزود : در گذشته تنها 
به آثار ش��اخص تاریخی اصفهان تو جه می شد،  اما در سال های 
اخیر تلاش شد در عمق این محورها حرکت شود و آثار ارزشمندی 
که در این محورها وجود دارد و زمینه توسعه گردشگری را فراهم 

می کند، احیا شود. 
مدیر عامل  سازمان بهسازی و نوسازی شهرداری اصفهان  گفت 
که در مرمت و احیای محورهای فر هنگ��ی و تاریخی اصفهان به 
مباحث اقتصادی،فرهنگی ، اجتماعی و گردش��گری توجه شده 

است.

    بانک اطلاعاتی خان�ه های تاریخ�ی اصفهان تهیه 
می شود

جعفری به اهمیت مرمت خانه های تاریخی  اش��اره کرد و گفت: 
برای مرمت خان��ه های تاریخ��ی  در اصفهان دفتر نوس��ازی در 
میدان امام فعال شده اس��ت تا بانک اطلاعاتی خانه های تاریخی 

تهیه شود. 

   300خانه تاریخی  در اصفهان شناسایی شده است
به گفته وی تاکن��ون  300خانه تاریخی  در اصفهان شناس��ایی 
شده اس��ت و دوره های تاریخی و مساحت این خانه ها شناسایی 

شده است . 
مدیر عامل سازمان بهسازی و نوسازی شهرداری اصفهان  گفت 
که خانه های تاریخی شناس��ایی ش��ده به افرادی ک��ه تمایل به 
سرمایه گذاری دارند، معرفی می شود و براساس مصوبه شورای 
اسلامی ش��هر اصفهان بخش��ودگی ١00درصدی عوارض  برای 
 افرادی ک��ه خانه های تاریخ��ی را احیا کنند ، پیش بینی ش��ده

 است.

مدیر عامل سازمان بهسازی و نو سازی شهرداری اصفهان:

50درصد از محورهای تاریخی و فرهنگی اصفهان احیاشده است

معاون برنامه ریزي، پژوهش و فناوري اطلاعات شهرداري اصفهان 
با اشاره به اینکه ششمین کتاب آمارنامه کلانشهر اصفهان در حال 
تدوین اس��ت، اظهار داشت: بر اس��اس پیش بیني هاي انجام شده 

تدوین کتاب آمار نامه در آذرماه تکمیل مي شود.
ابوالقاسم گلس��تان نژاد با بیان این مطلب گفت: کتاب آمار نامه بر 
اساس استانداردهاي آمار جهاني در ٢0 فصل در حال تدوین است. 

وي با اشاره به اینکه تهیه تنها دو فصل از ششمین کتاب آمارنامه باقي 
مانده اس��ت، افزود: اطلاعات مربوط به بانک ها و مباحث اقتصادي 
هنوز به معاونت برنامه ریزي ارسال نشده است، از این رو به محض 

دریافت این نوع اطلاعات، کتاب به مرحله چاپ مي رسد. 
معاون برنامه ریزي، پژوهش و فناوري اطلاعات شهرداري اصفهان 
تصریح کرد: با توجه به اینکه سرشماري کشاورزي مطرح شده است، 

دستگاه ها از جمله استانداري درگیر سرشماري شده اند از این رو 
اطلاعات را با تاخیر دریافت خواهیم کرد. 

گلستان نژاد اظهار داشت: دو فصل باقي مانده از فصول مهم محسوب 
مي شوند از این رو براي اینکه کتاب آمارنامه به صورت کامل به چاپ 
برسد، باید منتظر دریافت اطلاعات باش��یم. وي ادامه داد: درصدد 
هستیم براساس پیش بیني هاي انجام شده تدوین ششمین کتاب 

آمارنامه شهر اصفهان را در آذرماه تکمیل کنیم. معاون برنامه ریزی، 
پژوهش و فناوری اطلاعات شهرداری اصفهان با اشاره به مزایاي تهیه 
کتاب آمارنامه تاکید کرد: تصمیم گیری مدیران بر مبنای اطلاعات 

و آمار است.
 ازاین رو با تهیه این آمارنامه تصمیم گیری و برنامه ریزی دستگاه های 

مختلف همگرا می شود.

معاون برنامه ریزي، پژوهش و فناوري اطلاعات شهرداري اصفهان:

ششمین کتاب آمارنامه کلانشهر اصفهان در حال تدوین است
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اجتماعــی صبــح ایــران 

ذوب آهن اصفهان خبر داد:

تعامل ذوب آهن و آب و فاضلاب استان برای انتقال تجربیات
با تصویب مجلس؛

پالایشگاه ها عوارض آلایندگی می دهند
به منظور بررسی راهکارهای صرفه جویی و استفاده بهینه در 
مصرف آب ، ذوب آهن اصفهان با شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان برای انتقال تجربیات همکاری، کارگروه مش��ترک 

تشکیل می دهند. 
به همین منظور جلسه مشترکی در ذوب آهن برگزار شد. در 
این جلسه محمود پور، مدیر ارشد منابع انسانی و امور اجتماعی 
ذوب آهن با تش��ریح اقدامات زیس��ت محیطی و پروژه های 
مختلف افزود: علاوه بر س��رمایه گذاری این ش��رکت در70 

پروژه زیست محیطی با اعتباری  بالغ بر 400 میلیارد تومان  
هم اکنون پروژه تصفیه خانه پس��اب با اعتب��اری بالغ بر 70 
میلیارد تومان در حال احداث می باشد .وی با اشاره به فضای 
سبز گستره ذوب آهن که بالغ بر 16 هزار500 هکتار می باشد 
گفت : حدود 14 هزار 500 هکتار آن ش��امل درختان بادام 
کوهی به صورت دیم و تنها 2 هزار هکتار از فضای سبز موجود 
تحت آبیاری است که آب مورد نیاز  آن نیز از محل فاضلاب 

اماکن شرکت تصفیه و تامین می گردد. 

نمایندگان ب��ا اش��اره به اینک��ه مبن��ای قیمت ف��روش انرژی 
 برای محاس��به ع��وارض آلایندگی،قیم��ت فروش ف��راورده به 
مصرف کننده نهایی درداخل کشور اس��ت،مقرر و تعیین کردند 
پالایشگاه ها و واحدهای پتروشیمی آلاینده نیز مشمول پرداخت 

عوارض آلایندگی باشند.
نمایندگان در نشست علنی دوشنبه 26 آبان ماه مجلس شورای 
اسلامی، در جریان بررسی طرح الحاق موادی به قانون تنظیم 
بخش��ی از مقررات مالی دولت با بن��د )ز( آن موافقت کردند. 

مالیات مزبور به حس��اب درآمد عمومی ن��زد خزانه داری کل 
کش��ور واریز و عوارض طبق ماده)39( قانون مالیات بر ارزش 
افزوده مصوب 1387 با اصلاحات بعدی آن توس��ط سازمان 
امور مالیاتی کشور واریز می گردد. مبنای قیمت فروش برای 
محاسبه عوارض آلایندگی موضوع تبصره)1( ماده)38( قانون 
مالیات بر ارزش افزوده، قیمت فروش فرآورده به مصرف کننده 
نهایی در داخل کشور است. در این جلسه درمورد پالایشگاه ها 

و واحدهای پتروشیمی در این رابطه نیز صحبت شد.

سیف از اتفاقات یک ساله 
بازار پول پرده برداشت

بهبود عمده شاخص های بازار پول
مصطفی مصری پور: ولی الله سیف در روز گذش��ته با انتشار مقاله ای 
توضیحات مفصلی در مورد عملکرد یک ساله خود در رأس هرم بازار پولی 
ارایه کرد و با تشریح انتقادات موجود در مورد عملکردش، پاسخ اغلب آنها 

را با اعداد و ارقام داد. 
به گفته سیف در این مدت دو انتقاد مهم به بانک مرکزی وارد بود، عده ای 
تشدید سیاست های حبس نقدینگی و کنترل تورم را عامل رکود قلمداد 
می کردند و عده ای دیگر با استناد به رشد 30 درصدی نقدینگی رفتار این 

بانک را خلاف انضباط اعلامی قلمداد می کردند.
سیف اظهار داشت بررس��ی وضعیت تورمی شدید کشور و رکود موجود 
نشان داد، مشکل اصلی اقتصاد در سال 92 مشکل سمت عرضه بود و در 
این وضعیت تزریق نقدینگی و تحریک تقاضا تنها باعث تشدید مشکل 
می شد و از همین رو بانک مرکزی تمرکز خود را به افزایش انضباط مالی و 
سیاست های سمت عرضه معطوف کرد. بانک مرکزي کوشید تا ازطریق 
مدیریت مناسب بازار ارز و استفاده از انتظارات مثبت ایجاد شده در میان 
آحاد اقتصادي جامعه، ضمن تامین مالي سالم اقتصاد، اهداف خود را در 
زمینه فشارهاي تورمي ازطریق کنترل انتظارات تورمي، پیگیري و اجرا 
کند. متوسط نرخ اس��مي برابري دلار در بازار غیررس��مي در دوازده ماه 
منتهي به مهرماه 1393، به 31060 ریال رس��ید که در مقایسه با مدت 
مش��ابه قبل از آن )یعني 33238 ریال(، 6/6 درصد کاهش داشته است. 
علاوه بر کاهش نرخ ارز، انحراف معیار نرخ ارز بازار آزاد در دوره یاد شده نیز 

به میزان 52/6 درصد کاهش داشت.
در زمینه کانالی��زه کردن صحیح نقدینگي به س��مت فعالیت هاي مولد 
اقتصاد، جهت گیري سیاس��ت هاي اعتباري نیز بر اولویت بندي و بهبود 
تخصیص منابع بانکي، هدای��ت منابع به س��مت فعالیت هاي تولیدي، 
تنوع بخش��ي به منابع تامین مالي اقتصاد و تقویت توان تسهیلات دهي 
بانک ها متمرکز شد. در این راس��تا، اولویت اصلي سیاست هاي اعتباري 
بر تامین مالي س��رمایه در گردش واحدهاي تولی��دي و عمدتا با هدف 
بهره ب��رداري از ظرفیت هاي خالي اقتصاد و تس��ریع در خ��روج از رکود 
اقتصادي ق��رار گرفت. با این رویکرد، حداقل س��هم تامین س��رمایه در 
گردش واحدهاي تولیدي از مجم��وع اعتبارات پرداختي بانک ها معادل 

60 درصد تعیین شد.

   بهبود ترکیب نقدینگی و کاهش بار تورمی
در حوزه متغیرهاي کلان پولي،  رشد نقدینگي در سال 1392 به 29/1 
درصد رسید که 3/2 واحد درصد آن مربوط به افزایش شمول آماري بوده 
است. به این ترتیب، رشد همگن نقدینگي در سال 1392 معادل 25/9 
درصد بود که نسبت به رشد 30/0 درصدي آن در سال 1391 معادل 4/1 
واحد درصد کاهش نشان مي دهد.در این راستا، سالم سازي ترکیب رشد 
نقدینگي مي تواند با کاهش اتکاي بخش ه��اي اقتصادي به پول بیروني 
)پایه پولي( و افزایش قدرت خلق پول در شبکه بانکي )از طریق ضریب 
فزاینده نقدینگي(، مسیر رسیدن به رشد  نقدینگي متناسب با رشد تولید 
ناخالص داخلي در کشور را هموار س��ازد. در این بین بایستی عنوان کرد 
بانک مرکزی در این مدت سعی داشته اثرگذاری رشد پایه پولی را با تغییر 
ترکیب رشد نقدینگی بهبود داشته و از همین رو ضریب فزاینده نقدینگی 
افزایش داشته و برای افزایش رونق در اقتصاد نیاز به خلق پول پرقدرت 
کمتری وجود دارد که در همین راستا، سیاست های افزایش رونق در این 
دوره و دوره های آتی بار تورمی کمت��ری را متوجه گروه مصرف کننده 

می کند. 

گـزارش

حدودا هشت سال می شود که از ماجرای سهام 
عدالت و چگونگی آزاد س��ازی آن می گذرد، اما 
در این مدت مدیریت و اجرای  این طرح با موانع 
و فراز و نشیب های زیادی روبرو شد تاجایی که 
هنوز هم پس از این س��ال ها امکان آزاد سازی 
سهام عدالت فراهم نش��ده وتکلیف سهامداران 

عدالت  مشخص نشده   است .
اما اخیرا رییس سازمان خصوصی سازی وعده آزادسازی وخرید 

و فروش سهام ها را تا پایان سال آینده داده است.
 

   طرح سهام عدالت طولانی و پیچیده
 42میلیون نفر س��هامدار عدالت پس از هشت س��ال  در انتظار 
تعیین تکلیف سهام هایشان می باشند و با گذشت سال ها از زمان 
واگذاری این سهام ها  هنوز سودی چندانی به مشمولان پرداخت 

نشده و هیچ گونه اقدام جدی  نیز برای اجرای این طرح صورت 
نگرفته است. و  این موضوعی است که دولت یازدهم پس از روی 
کار آمدن، وعده اش را داده بود، اما مشکلا ت فراوانی که بر سر راه 

این طرح قرار دارد، مانع اجرای آن گردیده است. 
در واقع مواردی چون نامشخص بودن ترکیب سهامداران، نهایی 
نبودن دهک ها و تعداد مش��مولان، ابهام در مورد اضافه شدن 
مشمولان جدید، زیانده بودن برخی شرکت های حاضر در سبد 
سهام عدالت، نامشخص بودن جامعه هدف، موانعی جدی برای 
آزاد سازی س��هام عدالت  می باش��ند که رفع آنها نیازمند زمان 
طولانی و مدیریتی سنجیده می باشد. البته در  همین روزهای 
اخیر  رییس سازمان خصوصی س��ازی از مشخص شدن تکلیف 
آزادسازی سهام عدالت تا پایان سال آینده خبر داده و به مشخص 

شدن اجازه خرید و فروش سهام ها اشاره کرده  است.
شهنام پورکه از  کارشناسان  ارش��د اقتصادی اصفهان است نیز  

در این رابطه می گوید: ثبت نام سهام عدالت از سال 85 آغاز شد 
و به تدریج گروه های مختلف مش��مول این طرح شدند تاکنون 
که آخرین گروه که کارگران ساختمانی و فصلی هستند، درحال 
ثبت نام سهام عدالت هستند و قرار بر این است که با اتمام  آمار 
کارگران، سبد سهام عدالت بسته ش��ود و تعیین گردد که چند 
میلیون نفر دارای این سهام هستند و سپس مابقی مراحل انجام 
شود. این استاد دانشگاه تصریح می کند: متولی اجرای این طرح 
س��ازمان خصوصی سازی اس��ت به این صورت که شرکت های  
مشمول اصل 44 بخش��ی از سهامش��ان را به افراد دارای سهام 
عدالت واگذار می کنند.   وی ادامه می دهد  چون جامعه آماری 
ثبت نام شوندگان، بسیار زیاد است مدت زمانی دیگر برای تعیین 
تکلیف نهایی سهامداران زمان لازم است و تاکید می کند:البته 
در صورت اتمام ثبت نام احتمال تعین تکلیف سهامداران تا پایان 
سال جاری وجود دارد که از طریق رسانه های گروهی چون صدا 

و سیما اعلام می گردد. 
شهنام پور با بیا ن اینکه در اصفهان بیش از 2/5 میلیون نفر این 
س��هام را دریافت نموده اند، می افزاید: از می��ان همه دارندگان 
سهام عدالت فقط مش��مولان کمیته امام، بهزیستی و ساکنان 
روستا در دو مرحله س��ود دریافت نموده اند و کارمندان نیز یک 

مرحله این سود را دریافت کرده اند.
ولی اکنون مدت هاست که هیچ سودی به هیچ گروهی پرداخت 
نشده   ا  ست.. تا اینکه اخیرا با اصرارهای مردمی  بحث آزاد سازی 
سهام ها مطرح شد که منوط به تصمیم گیری مجلس می باشد. 
این کارش��ناس بیان می کند  با تصویب لایحه جدید در هیات 
وزیران به مجلس ش��ورای اسلامی ارایه می ش��ود و  درصورت 
تصویب آن در مجلس شورای اسلامی امکان آزادسازی زودتر از  
زمان سهام ها  فراهم خواهد شود. وی در پایان تصریح می کند که 
بسیاری از سهامداران فقط رسید سهامشان را  دارند و اوراق اصلی 
را دریافت ننموده اند و زمانی که تکلیف سهام ها مشخص شد و 
تعداد سهامداران قطعی گردید، اوراق اصلی سهام به متقاضیان 

واگذار می شود.

بیش از 2/5 میلیون نفر، در اصفهان،سهام عدالت دریافت نموده اند 

به زودی تکلیف سهامداران عدالت ، مشخص می شود

صادرات نفت ایران 
به هند افزایش یافت

بسته های امنیت غذایی 
شامل حال کارگران شود

افزایش 2/5برابری واردات 
خودروی ایران از چین

صادرات نف��ت ایران ب��ه هند در م��اه اکتبر 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته 60 درصد 
افزای��ش یافت و به 309 هزار و 900 بش��که 

در روز رسید.
به گزارش رویترز، هند در ما اکتبر نسبت به 
مدت مشابه سال گذش��ته 60 درصد بیشتر 

نفت از ایران خریده است
بر اس��اس اطلاعات حاصل از عب��ور و مرور 
نفتکش ها، هند، دومین مشتری بزرگ نفت 
ایران پس از چی��ن، در ماه اکتبر روزانه 309 
هزار و 900 بش��که نفت از ای��ران خریداری 
کرده است که نسبت به ماه پیش از آن یعنی 

سپتامبر 28 درصد بیشتر است. 
این میزان بالاترین رقم از ماه مارس تاکنون 

به شمار می رود. 
واردات نفت دهلی ن��و از تهران در بازه زمانی 
ژانویه تا اکتبر نیز ح��دود 40 درصد افزایش 

یافته است.

دبیر کل کانون عالی شورای اس��لامی کار کشور 
با بیان اینکه نظام دستمزد کش��ور باید بر مبنای 
چانه زنی پیش برود، از دولت خواست تا کارگران 
را شایسته دریافت بس��ته های حمایتی و امنیت 
غذایی ببیند و پیشنهاد کرد که ماده 37 قانون کار 
در قالب یک دستورالعمل به کارفرمایان ابلاغ شود

رحمت الله پورموس��ی اظهار کرد: نظام دستمزد 
کش��ور باید به گونه ای پیش ب��رود که هزینه های 
بهداشت و درمان، مس��کن و مواد غذایی کارگران 

در آن دیده شود.
وی جلسه دستمزد شورای عالی کار سال گذشته 
را موفق ارزیابی کرد و گفت: نمایندگان گروههای 
کارفرمایی، کارگری و دولت در این جلسه به نقطه 
نظرات مشترکی رس��یدند و رضایت نسبی میان 
شرکای اجتماعی حاصل ش��د، اگرچه این جلسه 
بیش از هشت ساعت به طول انجامید اما تشکل های 
کارگری نتیجه گرفتند و توانستند جریان تعیین 
دستمزد را بر مبنای تورم 30 درصدی پیش ببرند.

صادرات خودروی چی��ن به ای��ران در 9 ماه 
نخست 2014 با رش��د 2.5 برابری نسبت به 
مدت مشابه س��ال قبل به یک میلیارد و 304 

میلیون دلار رسید.
داده های آماری گمرک چین نشان می دهد 
صادرات خودرو و قطعات خودروی این کشور 
به ایران در 9 ماه نخست سال جاری میلادی با 
رشد   5. 2 برابری نسبت به مدت مشابه سال 

قبل مواجه شده است.
چین در 9 ماه نخست سال 2013 بالغ بر 550 
میلیون دلار خودرو و قطعات خودرو به ایران 
صادر کرده ب��ود که این رقم در مدت مش��ابه 
سال جاری به یک میلیارد و 304 میلیون دلار 

رسیده است.
 ایران چهارمین واردکننده خودرو از چین در 9 
ماه نخست 2014 شناخته شده است. آمریکا، 
ژاپن و روسیه به ترتیب در رتبه های اول تا سوم 

از این نظر قرار گرفته اند.

گام سوم هدفمندی یارانه ها 
در بودجه ۹۴

چراغ خطر 
سقوط اقتصاد جهانی

این روزها برخی از مسوولان دولتی تلویحا خبر 
از افزایش قیم��ت حامل های انرژی در س��ال 
آینده می دهن��د، افزایش قیمت��ی که در قالب 
فاز س��وم قانون هدفمندی یارانه ه��ا عملیاتی 
خواهد شد. به گزارش فارس براساس اظهارات 
سخنگوی دولت قرار اس��ت لایحه بودجه سال 
94 روز 15 آذرماه به مجلس ش��ورای اسلامی 
ارس��ال ش��ود. در عین حال اظهارات پراکنده 
مس��وولان دولتی حاک��ی از آن اس��ت یکی از 
مواردی که در لایح��ه بودجه س��ال 94 بدان 
پرداخته خواهد شد، مباحث مربوط به افزایش 
قیمت حامل ه��ای انرژی اس��ت، نکته ای که 
چند روز قبل عضو اقتص��اددان مجلس نیز بر 
آن تاکید و عنوان ک��رد دولت بای��د حتما فاز 
س��وم هدفمندی یارانه ها را در بودجه بیاورد. 
همچنی��ن پیگیری ها نش��ان می دهد افزایش 
قیمت برخی حامل های مهم انرژی مانند گاز و 

بنزین در دستور کار قرار دارد.

دیوید کامرون طی س��خنانی پ��س از پایان 
اجلاس سران کشورهای عضو گروه 20 اعلام 
کرد: علایم مشابه نش��انه های بارز فروپاشی 
اقتصادی 6 س��ال قبل در حال پدیدار ش��دن 

هستند.
دیوید کامرون، نخست وزیر انگلیس، اعلام کرد 
اقتصاد جهانی اکنون در حال بروز نشانه های 

نگران کننده ای است.
این مقام انگلیس��ی پس از شرکت در اجلاس 
سالانه گروه 20 در استرالیا، طی سخنانی که 
در رسانه های مختلف بازتاب داشته است،اعلام 
کرد چراغ های خطر س��قوط اقتصاد جهانی 

روشن شده اند.
وی افزود نشانه هایی که هم اکنون در اقتصاد 
جهانی در حال پدیدار شدن هستند، شبیه به 
نشانه هایی هستند که 6 سال پیش در سطح 
اقتصاد بین الملل ب��روز کردند و پ��س از آن 

اقتصاد جهان وارد رکود بزرگ شد. سوالاتی که شما باید در مصاحبه های 
شغلی بپرسید)قسمت سوم(

ترجمه: امیرحسین واعظ
1. آیا شما پیشنهاد می کنید که تحصیلات و دوره های حرفه ای را ادامه 
دهم؟ این یک سوال خوب موقعیتی  است که نشان می دهد شما تمایل به 

پیشبرد دانش و در نهایت ارتقا و رشد کارفرما هستید.
2. می توانید درباره گروهی که قرار است با آنها کار کنم توضیحی دهید؟ 
توجه داشته باشید که این س��وال چگونه تعبیر می شود. می تواند نشان 
دهد که شما کار را به دست می آورید. همچنین به شما می گوید افرادی 
که قرار است با آنها هر روز کار کنید، اطلاعاتی دهد، بنابراین به پاسخ این 

سوال به خوبی گوش دهید. 
 3. درب��اره محصولات یا خدم��ات جدید و برنامه های توس��عه خود چه 
می توانید بگویید. این س��وال باید برای نیاز خاص شما درباره آن شرکت 
باش��د. بنابراین قبل از اینکه به مصاحبه بروید از طریق اینترنت یا منابع 
دیگر درباره محصولات و خدمات جدی��دی که مرتبط با توانایی و علایق 
شماست تحقیق کنید. پاسخ به این سوال روشن می سازد که کارفرمای 

شما به کدام جهت می رود.
۴. قبلا این پست را چه کسی در اختیار داشته است؟ این سوال به روشنی 
مشخص می سازد شخصی که قبلا این پس��ت را در اختیار داشته، ارتقا 
 گرفته، اخراج شده، بازنشسته ش��ده یا از آن کار رفته است. از این طریق 
می توانید بفهمید این پست موقعیتی برای ارتقاست، کارمندان قبلی از 
شغل خود راضی بوده اند، این شرکت دچار آشفتگی است و آیا فرد قبلی از 

لحاظ سنی شبیه شما بوده است یا نه.
5. گام بعدی در این فرایند چیست؟ این ضروری ترین سوال پایانی است 
و قطعا باید بپرسید. این سوال نشان می دهد که شما علاقه مند به حرکت 
رو به جلو در این فرایند دارید و همچنین مصاحبه کننده را تش��ویق می 
کند که بگوید چند نفر در این فرایند استخدامی حضور دارند. اگر شانس 
بیاورید جواب این سوال می تواند این باش��د که گام دیگری وجود ندارد. 
FORBES :شما استخدام شده اید!                                                                               منبع

باشگاه میلیاردرها

نمایشگاه دبی از عملکرد 
نماینده ایران اعلام رضایت کرد

برگزاری بزرگ ترین نمایشگاه  
صنعت ساختمان در  دبی

بزرگ ترین نمایشگاه بین المللی صنعت ساختمان دبی 
درحالی گشایش یافت که جانش��ین رییس دبی شیخ 
محمدبن راش��د آل مکتوم در رأس هیات��ی بلندپایه از 
دولت و وزیران در مراسم افتتاحیه حضور به هم رسانده 

و از تمام سالن های نمایشگاه دیدن کرد. 
فیاض، سفیر ایران در امارات نیز همراه با رایزن بازرگانی 
ایران در دبی به بازدید از نمایشگاه و به ویژه غرفه های 

کشورمان پرداخت. 
این نمایش��گاه تا 29 آبان در مرکز تجارت جهانی دبی 
ادامه خواهد داشت و شرکت نمایشگاه های بین المللی 
استان اصفهان به عنوان مجری انحصاری برگزارکننده 
پاویون جمهوری اسلامی ایران در این نمایشگاه با اعزام 
مدیران و کارشناس��ان خود س��عی در بهره وری هرچه 
بیشتر غرفه داران و ش��رکت های ایرانی از این فرصت 

طلایی دارد. 
از طرفی تی��م مرکز نمایش��گاهی اصفهان، ب��ه عنوان 
نماینده انحصاری dmg:events در ایران، در مراسم 
صبحانه با دیگر نمایندگان این ش��رکت نمایش��گاهی 
از کش��ورهای دیگ��ر و همچنین دس��ت ان��درکاران و 
 مسوولان کلیه نمایش��گاه های BIG5 دیدار و ملاقات 

کرد. 
در این جلسه کلیه فعالیت های بازاریابی و تبلیغات این 
نمایشگاه ها توسط شرکت نمایش��گاه های بین المللی 
اصفهان به اطلاع این ش��ریک تجاری رسید و عملکرد 
 نماینده ایران بس��یار م��ورد اس��تقبال و رضایت واقع 

شد. 

خبــر اول

نفیسه
زمانی نژاد

معاون اول رییس جمهور با اعلام تدوین برنامه جدید دولت برای 
مهار نرخ تورم گفت: این نرخ در سال 95 تک رقمی خواهد شد.

درجلسه شورای اقتصاد به ریاس��ت معاون اول رییس جمهور 
برگزار شد و وزارت جهاد کش��اورزی و بانک مرکزی گزارشی از 

برنامه های عملیاتی خود برای اجرای سیاست های کلی اقتصاد 
مقاومتی ارایه کردند.اسحاق جهانگیری گزارشات ارایه شده از 
سوی این دو دستگاه اجرایی را خوب و مثبت ارزیابی کرد و افزود: 
خوشبختانه برنامه های دقیق و جامعی تدوین شده و به خصوص 

بانک مرکزی علی رغم نقدهایی که نسبت به عملکرد آن مطرح 
می شود، جهت گیری مناسبی در کنترل تورم داشته و امیدوارم 
با برنامه ریزی های آتی، بتوانیم در سال 95 به نرخ تک رقمی در 

تورم دست پیدا کنیم.

در این جلس��ه رییس کل بانک مرکزی گزارش��ی در خصوص 
اهداف اصلی نظیر ثبات قیمتی و مهار تورم، ایجاد ثبات پایدار در 
نظام مالی اقتصاد، کاهش دامنه نوسان نرخ ارز و ارتقای شفافیت 

و کارایی بازار ارز توضیحاتی ارایه کرد.

معاون اول رییس جمهور :

نرخ تورم در سال ۹5 تک رقمی می شود
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اقتصاد و 
صنـعت

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

ذوب آهن اصفهان خبر داد:

تعامل ذوب آهن و آب و فاضلاب استان برای انتقال تجربیات
با تصویب مجلس؛

پالایشگاه ها عوارض آلایندگی می دهند
به منظور بررسی راهکارهای صرفه جویی و استفاده بهینه در 
مصرف آب ، ذوب آهن اصفهان با شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان برای انتقال تجربیات همکاری، کارگروه مش��ترک 

تشکیل می دهند. 
به همین منظور جلسه مشترکی در ذوب آهن برگزار شد. در 
این جلسه محمود پور، مدیر ارشد منابع انسانی و امور اجتماعی 
ذوب آهن با تش��ریح اقدامات زیس��ت محیطی و پروژه های 
مختلف افزود: علاوه بر س��رمایه گذاری این ش��رکت در70 

پروژه زیست محیطی با اعتباری  بالغ بر 400 میلیارد تومان  
هم اکنون پروژه تصفیه خانه پس��اب با اعتب��اری بالغ بر 70 
میلیارد تومان در حال احداث می باشد .وی با اشاره به فضای 
سبز گستره ذوب آهن که بالغ بر 16 هزار500 هکتار می باشد 
گفت : حدود 14 هزار 500 هکتار آن ش��امل درختان بادام 
کوهی به صورت دیم و تنها 2 هزار هکتار از فضای سبز موجود 
تحت آبیاری است که آب مورد نیاز  آن نیز از محل فاضلاب 

اماکن شرکت تصفیه و تامین می گردد. 

نمایندگان ب��ا اش��اره به اینک��ه مبن��ای قیمت ف��روش انرژی 
 برای محاس��به ع��وارض آلایندگی، قیم��ت فروش ف��راورده به 
مصرف کننده نهایی در داخل کشور است، مقرر کردند پالایشگاه 
ها و واحدهای پتروشیمی آلاینده نیز مشمول پرداخت عوارض 

آلایندگی باشند.
نمایندگان در نشست علنی دوشنبه 26 آبان ماه مجلس شورای 
اسلامی، در جریان بررسی طرح الحاق موادی به قانون تنظیم 
بخش��ی از مقررات مالی دولت با بن��د )ز( آن موافقت کردند. 

مالیات مزبور به حس��اب درآمد عمومی ن��زد خزانه داری کل 
کش��ور واریز و عوارض طبق ماده)39( قانون مالیات بر ارزش 
افزوده مصوب 1387 با اصلاحات بعدی آن توس��ط سازمان 
امور مالیاتی کشور واریز می گردد. مبنای قیمت فروش برای 
محاسبه عوارض آلایندگی موضوع تبصره)1( ماده)38( قانون 
مالیات بر ارزش افزوده، قیمت فروش فرآورده به مصرف کننده 
نهائی در داخل کشور است. پالایشگاهها و واحدهای پتروشیمی 

آلاینده نیز مشمول پرداخت عوارض آلایندگی هستند.

سیف از اتفاقات یکساله بازار پول
 پرده برداشت

بهبود عمده شاخص های بازار پول
مصطفی مصری پور: ولی الله سیف در روز گذش��ته با انتشار مقاله ای 
توضیحات مفصلی در مورد عملکرد یکساله خود در راس هرم بازار پولی 
ارائه کرد و با تشریح انتقادات موجود در مورد عملکردش، پاسخ اغلب آن 
ها را با اعداد و ارقام داد. به گفته سیف در این مدت دو انتقاد مهم به بانک 
مرکزی وارد بود، عده ای تشدید سیاست های حبس نقدینگی و کنترل 
تورم را عامل رکود قلمداد می کردند و عده ای دیگر با اس��تناد به رش��د 
30 درصدی نقدینگی رفتار این بانک را خ��لاف انضباط اعلامی قلمداد 

می کردند.
سیف اظهار داشت بررس��ی وضعیت تورمی شدید کشور و رکود موجود 
نشان داد مشکل اصلی اقتصاد در سال 92 مشکل سمت عرضه بود و در 
این وضعیت تزریق نقدینگی و تحریک تقاضا تنها باعث تشدید مشکل 
می شد و از همین رو بانک مرکزی تمرکز خود را به افزایش انضباط مالی و 
سیاست های سمت عرضه معطوف کرد. بانک مرکزي کوشید تا ازطریق 
مدیریت مناسب بازار ارز و استفاده از انتظارات مثبت ایجاد شده در میان 
آحاد اقتصادي جامعه، ضمن تامین مالي سالم اقتصاد، اهداف خود را در 
زمینه فشارهاي تورمي ازطریق کنترل انتظارات تورمي، پیگیري و اجرا 
کند. متوسط نرخ اس��مي برابري دلار در بازار غیررس��مي در دوازده ماه 
منتهي به مهرماه 1393، به 31060 ریال رس��ید که در مقایسه با مدت 
مش��ابه قبل از آن )یعني 33238 ریال(، 6/6 درصد کاهش داشته است. 
علاوه بر کاهش نرخ ارز، انحراف معیار نرخ ارز بازار آزاد در دوره یاد شده نیز 

به میزان 52/6 درصد کاهش داشت.
در زمینه کانالی��زه کردن صحیح نقدینگي به س��مت فعالیت هاي مولد 
اقتصاد، جهت گیري سیاس��ت هاي اعتباري نیز بر اولویت بندي و بهبود 
تخصیص منابع بانکي، هدای��ت منابع به س��مت فعالیت هاي تولیدي، 
تنوع بخش��ي به منابع تامین مالي اقتصاد و تقویت توان تسهیلات دهي 
بانک ها متمرکز شد. در این راس��تا، اولویت اصلي سیاست هاي اعتباري 
بر تامین مالي س��رمایه در گردش واحدهاي تولی��دي و عمدتا با هدف 
بهره ب��رداري از ظرفیت هاي خالي اقتصاد و تس��ریع در خ��روج از رکود 
اقتصادي ق��رار گرفت. با این رویکرد، حداقل س��هم تامین س��رمایه در 
گردش واحدهاي تولیدي از مجم��وع اعتبارات پرداختي بانک ها معادل 

60 درصد تعیین شد.

   بهبود ترکیب نقدینگی و کاهش بار تورمی
در حوزه متغیرهاي کلان پولي،  رشد نقدینگي در سال 1392 به 29/1 
درصد رسید که 3/2 واحد درصد آن مربوط به افزایش شمول آماري بوده 
است. به این ترتیب، رشد همگن نقدینگي در سال 1392 معادل 25/9 
درصد بود که نسبت به رشد 30/0 درصدي آن در سال 1391 معادل 4/1 
واحد درصد کاهش نشان مي دهد.در این راستا، سالم سازي ترکیب رشد 
نقدینگي مي تواند با کاهش اتکاي بخش ه��اي اقتصادي به پول بیروني 
)پایه پولي( و افزایش قدرت خلق پول در شبکه بانکي )از طریق ضریب 
فزاینده نقدینگي(، مسیر رسیدن به رشد  نقدینگي متناسب با رشد تولید 
ناخالص داخلي در کشور را هموار س��ازد. در این بین بایستی عنوان کرد 
بانک مرکزی در این مدت سعی داشته اثرگذاری رشد پایه پولی را با تغییر 
ترکیب رشد نقدینگی بهبود داشته و از همین رو ضریب فزاینده نقدینگی 
افزایش داشته و برای افزایش رونق در اقتصاد نیاز به خلق پول پرقدرت 
کمتری وجود دارد که در همین راستا، سیاست های افزایش رونق در این 
دوره و دوره های آتی بار تورمی کمت��ری را متوجه گروه مصرف کننده 

می کند. 

گـزارش

حدودا هشت سال می شود که از ماجرای سهام 
عدالت و چگونگی آزاد س��ازی آن می گذرد اما 
در این مدت مدیریت و اجرای  این طرح با موانع 
و فراز و نش��یب های زیادی روبرو شد  تا جایی 
که هنوز هم پس از این سالها امکان آزاد سازی 
سهام عدالت فراهم نش��ده وتکلیف سهامداران 
عدالت مشخص نشده اس��ت .اما اخیرا رئیس سازمان خصوصی 
سازی وعده آزادسازی وخرید و فروش س��هامها را تا پایان سال 

آینده داده اس��ت.
 

   طرح س�هام عدالت طولانی و پیچیده
 42میلیون نفر س��هامدار عدالت پس از هشت س��ال  در انتظار 
تعیین تکلیف سهامهایشان می باشند و با گذشت سال ها از زمان 
واگذاری این سهامها  هنوز سودی چندان به مشمولان پرداخت 

نشده و هیچگونه اقدام جدی  نیز برای اجرای این طرح صورت 
نگرفته اس��ت. و  این موضوعیست که دولت یازدهم پس از روی 
کار آمدن ، وعده اش را داده بود اما مش��کلا ت فراوانی که بر سر 

راه این طرح قرار دارد مانع اجرای آن گردیده اس��ت. 
در واقع م��واردی چون نامش��خص بودن ترکیب س��هامداران، 
نهایی نبودن دهک ها و تعداد مش��مولین، ابهام در مورد اضافه 
شدن مشمولین جدید، زیانده بودن برخی شرکتهای حاضر در 
سبد سهام عدالت، نامشخص بودن جامعه هدف ، موانعی جدی 
برای آزاد سازی س��هام عدالت  می باش��ند که رفع آنها نیازمند 
زمان طولانی و مدیریتی س��نجیده می باش��د. البته در  همین 
روزهای اخیر  رئیس سازمان خصوصی سازی از مشخص شدن 
تکلیف آزادسازی سهام عدالت تا پایان سال آینده خبر داده و به 

مشخص شدن اجازه خرید و فروش سهامها اشاره کرده  اس��ت.
وشهنام پورکه از  کارشناسان  ارشد اقتصادی اصفهان است نیز  

در این رابطه می گوید ثبت نام سهام عدالت از سال 85 آغاز شد 
و به تدریج گروههای مختلف مش��مول این طرح شدند تا کنون 
که آخرین گروه که کارگران ساختمانی و فصلی هستند در حال 
ثبت نام سهام عدالت هستند و قرار بر این است که با اتمام  آمار 
کارگران ، سبد سهام عدالت بسته ش��ود و تعیین گردد که چند 
میلیون نفر دارای این سهام هستند و سپس مابقی مراحل انجام 
ش��ود . این اس��تاد دانش��گاه تصریح می کند متولی اجرای این 
طرح سازمان خصوصی سازی است به این صورت که شرکتهای  
مشمول اصل 44 بخش��ی از سهامش��ان را به افراد دارای سهام 

عدال��ت واگ��ذار م��ی کنن��د. 
 وی ادامه م��ی دهد  چون جامع��ه آماری ثبت نام ش��وندگان ، 
بس��یار زیاد اس��ت مدت زمانی دیگر برای تعیین تکلیف نهایی 
س��هامداران زمان لازم اس��ت و تاکید می کند البته در صورت 
اتمام ثبت نام ،احتمال تعین تکلیف س��هامداران تا پایان س��ال 
جاری وجود دارد که از طریق رس��انه های گروهی چون صدا و 
سیما اعلام می گردد. شهنام پور با بیا ن اینکه در اصفهان بیش 
از 2/5 میلیون نفر این س��هام را در یافت نموده اند می افزاید از 
میان همه دارندگان س��هام عدالت فقط مش��مولین کمیته امام 
، بهزیستی و س��اکنین روستا در دومرحله س��ود دریافت نموده 
اند و کارمندان نیز یک مرحله این س��ود را دریاف��ت کرده اند.
ولی اکنون مدتهاست که هیچ س��ودی به هیچ گروهی پرداخت 
نشده است .تا اینکه اخیرا با اصرارهای مردمی  بحث آزاد سازی 
سهامها مطرح شد که منوط به تصمیم گیری مجلس می باشد. 
این کارش��ناس بیان می کند  با تصویب لایحه جدید در هیات 
وزیران ، به مجلس ش��ورای اس��لامی ارائه می شود و  درصورت 
تصویب آن در مجلس شورای اس��لامی امکان آزادسازی زودتر 
از  زمان س��هامها  فراهم خواهد ش��ود . وی در پایان تصریح می 
کند که بس��یاری از سهامداران فقط رس��ید سهامشان را  دارند 
و اوراق اصلی را دریافت ننموده اند و زمانی که تکلیف س��هامها 
مشخص شد و تعداد سهامداران قطعی گردید اوراق اصلی سهام 

به متقاضیان واگذار می ش��ود.

بیش از 2/5 میلیون نفر، در اصفهان ،سهام عدالت دریافت نموده اند 

به زودی تکلیف سهامداران عدالت ، مشخص می شود

صادرات نفت ایران به هند 
افزایش یافت

بسته های امنیت غذایی 
شامل حال کارگران شود

افزایش 2.5برابری واردات 
خودروی ایران از چین

صادرات نف��ت ایران ب��ه هند در م��اه اکتبر 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته 60 درصد 
افزای��ش یافت و به 309 هزار و 900 بش��که 

در روز رسید
به گزارش رویترز، هند در ما اکتبر نسبت به 
مدت مشابه سال گذش��ته 60 درصد بیشتر 

نفت از ایران خریده است
بر اس��اس اطلاعات حاصل از عب��ور و مرور 
نفتکش ها، هند، دومین مشتری بزرگ نفت 
ایران پس از چی��ن، در ماه اکتبر روزانه 309 
هزار و 900 بش��که نفت از ای��ران خریداری 
کرده است که نسبت به ماه پیش از آن یعنی 
سپتامبر 28 درصد بیش��تر است. این میزان 
بالاترین رقم از ماه مارس تاکنون به ش��مار 
می رود. واردات نفت دهلی نو از تهران در بازه 
زمانی ژانوی��ه تا اکتبر نیز ح��دود 40 درصد 

افزایش یافته است.

دبیر کل کانون عالی شورای اس��لامی کار کشور 
با بیان اینکه نظام دستمزد کش��ور باید بر مبنای 
چانه زنی پیش برود از دولت خواست تا کارگران را 
شایسته دریافت بسته های حمایتی و امنیت غذایی 
ببیند و پیشنهاد کرد که ماده 37 قانون کار در قالب 

یک دستورالعمل به کارفرمایان ابلاغ شود
رحمت الله پورموس��ی اظهار کرد: نظام دستمزد 
کش��ور باید به گونه ای پیش ب��رود که هزینه های 
بهداشت و درمان، مس��کن و مواد غذایی کارگران 

در آن دیده شود.
وی جلسه دستمزد شورای عالی کار سال گذشته 
را موفق ارزیابی کرد و گفت: نمایندگان گروههای 
کارفرمایی، کارگری و دولت در این جلسه به نقطه 
نظرات مشترکی رس��یدند و رضایت نسبی میان 
شرکای اجتماعی حاصل ش��د، اگرچه این جلسه 
بیش از هشت ساعت به طول انجامید اما تشکل های 
کارگری نتیجه گرفتند و توانستند جریان تعیین 
دستمزد را بر مبنای تورم 30 درصدی پیش ببرند.

صادرات خودروی چی��ن به ای��ران در 9 ماه 
نخست 2014 با رش��د 2.5 برابری نسبت به 
مدت مشابه س��ال قبل به یک میلیارد و 304 

میلیون دلار رسید
داده های آماری گمرک چین نشان می دهد 
صادرات خودرو و قطعات خودروی این کشور 
به ایران در 9 ماه نخست سال جاری میلادی 
با رشد 2.5 برابری نسبت به مدت مشابه سال 

قبل مواجه شده است
چین در 9 ماه نخست سال 2013 بالغ بر 550 
میلیون دلار خودرو و قطعات خودرو به ایران 
صادر کرده ب��ود که این رقم در مدت مش��ابه 
س��ال جاری به یک میلی��ارد و 304 میلیون 
دلار رسیده است. ایران چهارمین واردکننده 
خودرو از چین در 9 ماه نخست 2014 شناخته 
شده است. آمریکا، ژاپن و روسیه به ترتیب در 
رتبه های اول تا سوم از این نظر قرار گرفته اند.

گام سوم هدفمندی یارانه ها 
در بودجه ۹۴

چراغ خطر 
سقوط اقتصاد جهانی

این روزها برخی از مسئولان دولتی تلویحا خبر 
از افزایش قیم��ت حامل های انرژی در س��ال 
آینده می دهن��د، افزایش قیمت��ی که در قالب 
فاز س��وم قانون هدفمندی یارانه ه��ا عملیاتی 
خواهد شد. به گزارش فارس براساس اظهارات 
سخنگوی دولت قرار اس��ت لایحه بودجه سال 
94 روز 15 آذرماه به مجلس ش��ورای اسلامی 
ارس��ال ش��ود. در عین حال اظهارات پراکنده 
مس��ئولان دولتی حاک��ی از آن اس��ت یکی از 
مواردی که در لایح��ه بودجه س��ال 94 بدان 
پرداخته خواهد شد، مباحث مربوط به افزایش 
قیمت حامل ه��ای انرژی اس��ت، نکته ای که 
چند روز قبل عضو اقتص��اددان مجلس نیز بر 
آن تاکید و عنوان ک��رد دولت بای��د حتما فاز 
س��وم هدفمندی یارانه ها را در بودجه بیاورد. 
همچنی��ن پیگیری ها نش��ان می دهد افزایش 
قیمت برخی حامل های مهم انرژی مانند گاز و 

بنزین در دستور کار قرار دارد.

دیوید کامرون طی س��خنانی پ��س از پایان 
اجلاس سران کشورهای عضو گروه 20 اعلام 
کرد علایم مش��ابه نش��انه های بارز فروپاشی 
اقتصادی 6 س��ال قبل در حال پدیدار ش��دن 

هستند
دیوید کامرون، نخست وزیر انگلیس، اعلام کرد 
اقتصاد جهانی اکنون در حال بروز نشانه های 

نگران کننده ای است
این مقام انگلیس��ی پس از شرکت در اجلاس 
سالانه گروه 20 در استرالیا، طی سخنانی که 
در رسانه های مختلف بازتاب داشته است اعلام 
کرد چراغ های خطر س��قوط اقتصاد جهانی 
روشن ش��ده اند.وی افزود نشانه هایی که هم 
اکنون در اقتصاد جهانی در حال پدیدار شدن 
هستند شبیه به نشانه هایی هستند که 6 سال 
پیش در سطح اقتصاد بین الملل بروز کردند و 

پس از آن اقتصاد جهان وارد رکود بزرگ شد. سوالاتی که شما باید در مصاحبه های 
شغلی بپرسید)قسمت سوم(

ترجمه: امیرحسین واعظ
1. آیا شما پیشنهاد می کنید که تحصیلات و دوره های حرفه ای را ادامه 
دهم؟ این یک سوال خوب موقعیتی  است که نشان می دهد شما تمایل به 

پیشبرد دانش و در نهایت ارتقا و رشد کارفرما هستید.
2. می توانید درباره گروهی که قرار است با آنها کار کنم توضیحی دهید؟ 
توجه داشته باشید که این س��وال چگونه تعبیر می شود. می تواند نشان 
دهد که شما کار را به دست می آورید. همچنین به شما می گوید افرادی 
که قرار است با آنها هر روز کار کنید اطلاعاتی دهد، بنابراین به پاسخ این 

سوال به خوبی گوش دهید. 
3. درباره محصولات یا خدمات جدید و برنامه های توس��عه خود چه می 
توانید بگویید. این سوال باید برای نیاز خاص شما درباره آن شرکت باشد. 
بنابراین قبل از اینکه به مصاحبه بروید از طری��ق اینترنت یا منابع دیگر 
درباره محصولات و خدمات جدیدی که مرتبط با توانایی و علایق شماست 
تحقیق کنید. پاسخ به این سوال روشن می س��ازد که کارفرمای شما به 

کدام جهت می رود.
4. قبلا این پست را چه کسی در اختیار داشته است؟ این سوال به روشنی 
مشخص می سازد ش��خصی که قبلا این پس��ت را در اختیار داشته ارتقا 
گرفته، اخراج شده، بازنشسته شده یا از آن کار رفته است. از این طریق می 
توانید بفهمید این پست موقعیتی برای ارتقا است ، کارمندان قبلی از شغل 
خود راضی بوده اند، این شرکت دچار آشفتگی است و آیا فرد قبلی از لحاظ 

سنی شبیه شما بوده است یا نه.
5. گام بعدی در این فرایند چیست؟ این ضروری ترین سوال پایانی است 
و قطعا باید بپرسید. این سوال نشان می دهد که شما علاقه مند به حرکت 
رو به جلو در این فرایند دارید و همچنین مصاحبه کننده را تشویق می 
کند که بگوید چند نفر در این فرایند استخدامی حضور دارند. اگر شانس 
بیاورید جواب این سوال می تواند این باشد که گام دیگری وجود ندارد. 
FORBES :شما استخدام شده اید!                                            منبع

باشگاه میلیاردرها

نمایشگاه دبی از عملکرد نماینده 
ایران اعلام رضایت کرد

برگزاری بزرگترین نمایشگاه  
صنعت ساختمان در  دبی

بزرگترین نمایشگاه بین المللی صنعت ساختمان دبی 
در حالی گشایش یافت که جانش��ین رئیس دبی شیخ 
"محمدبن راشد آل مکتوم" در رأس هیأتی بلند پایه از 
دولت و وزیران در مراسم افتتاحیه حضور به هم رسانده 

و از تمام سالن های نمایشگاه دیدن کرد. 
“فیاض” ، س��فیر ایران در ام��ارات نیز هم��راه با رایزن 
بازرگانی ایران در دبی به بازدید از نمایش��گاه و به ویژه 

غرفه های کشورمان پرداخت. 
این نمایش��گاه تا 29 آبان در مرکز تجارت جهانی دبی 
ادامه خواهد داشت و شرکت نمایشگاه های بین المللی 
استان اصفهان به عنوان مجری انحصاری برگزارکننده 
پاویون جمهوری اسلامی ایران در این نمایشگاه با اعزام 
مدیران و کارشناس��ان خود س��عی در بهره وری هرچه 
بیشتر غرفه داران و ش��رکت های ایرانی از این فرصت 

طلایی دارد. 
از طرفی تی��م مرکز نمایش��گاهی اصفهان، ب��ه عنوان 
نماینده انحصاری dmg::events در ایران، در مراسم 
صبحانه با دیگر نمایندگان این ش��رکت نمایش��گاهی 
از کش��ورهای دیگ��ر و همچنین دس��ت ان��درکاران و 
 مسئولین کلیه نمایش��گاه های BIG5 دیدار و ملاقات 

کرد. 
در این جلسه کلیه فعالیت های بازاریابی و تبلیغات این 
نمایشگاه ها توسط شرکت نمایش��گاه های بین المللی 
اصفهان به اطلاع این ش��ریک تجاری رسید و عملکرد 
 نماینده ایران بس��یار م��ورد اس��تقبال و رضایت واقع 

شد. 

خبــر اول

نفیسه
زمانی نژاد

معاون اول رئیس جمهور با اعلام تدوی��ن برنامه جدید دولت برای 
مهار نرخ تورم گفت: این نرخ در سال 95 تک رقمی خواهد شد

درجلسه شورای اقتصاد به ریاست معاون اول رئیس جمهور برگزار 
شد و وزارت جهاد کشاورزی و بانک مرکزی گزارشی از برنامه های 
عملیاتی خود برای اجرای سیاس��ت های کلی اقتص��اد مقاومتی 

ارائه کردند.اسحاق جهانگیری گزارشات ارائه شده از سوی این دو 
دستگاه اجرایی را خوب و مثبت ارزیابی کرد و افزود: خوشبختانه 
برنامه های دقیق و جامعی تدوین شده و به خصوص بانک مرکزی 
علیرغم نقدهایی که نس��بت به عملکرد آن مطرح می شود، جهت 
گیری مناسبی در کنترل تورم داشته و امیدوارم با برنامه ریزی های 

آتی، بتوانیم در سال 95 به نرخ تک رقمی در تورم دست پیدا کنیم
در این جلسه رئیس کل بانک مرکزی گزارشی در خصوص اهداف 
اصلی نظیر ثبات قیمتی و مهار تورم، ایجاد ثبات پایدار در نظام مالی 
اقتصاد، کاهش دامنه نوسان نرخ ارز و ارتقای شفافیت و کارایی بازار 

ارز توضیحاتی ارائه کرد.

نرخ تورم درسال ۹5 
تک رقمی می شود

آگهی مناقصه عمومی مرحله سوم 

شهرداری شهرضا 

شهرداری شهرضا در نظر دارد از طریق مناقصه عمومی پروژه ذیل را به پیمانکاران واجد شرایط واگذار نماید
مبلغ سپرده شرکت در مناقصه تا سقف مبلغموقعیت عملیات ردیف 

احداث مجموعه فرهنگی اختصاصی 1
بانوان 

خیابان 
مدینه

3/000/000/000 ریال
 سه میلیارد ریال 

150/000/000 ریال 
صد و پنجاه میلیون ریال 

نوبت دوم

لذا پیمانکاران دارای صلاحیت فنی و رتبه بندی می توانند از تاریخ درج آگهی تا ساعت 13 روز پنجشنبه مورخ 1393/08/29 همه روزه به جز ایام تعطیل جهت دریافت اسناد 
و مدارک به شهرداری مراجعه و حداکثر تا پایان وقت اداری روز شنبه مورخ 1393/09/01 جهت تسلیم مدارک به دبیرخانه محرمانه شهرداری اقدام نمایند. 

مبالغ سپرده شرکت در مناقصه به صورت ضمانت نامه بانکی و یا واریز وجه نقد به حساب 3100000052002 شهرداری شهرضا می باشد. 
تاریخ گشایش اسناد: روز یکشنبه مورخ 1393/09/02 در محل شهرداری 

www.shahreza.ir سایت اینترنتی شهرداری



دبیر ش��ورای نگهبان با اش��اره به مکاتبه اخیر باراک اوباما با رهبر 
معظم انقلاب، گفت: اوباما در نامه خود از بازیابی سلامت رهبر معظم 
 انقلاب اظهار خوشحالی کرده است، آیت الله احمد جنتی در دیدار با 
خانواده های 370 شهید اصفهانی عملیات محرم در سال 61، گفت: 
 در این نامه از ما درخواست کرده اند که بیاییم داعش را نابود کنیم، 

درحالی ک��ه خودش��ان داع��ش را ایجاد 
کرده اند.دبیر شورای نگهبان همچنین با 
اشاره به ایام س��وگواری حضرت اباعبدالله 
الحس��ین)ع(، اقدامات مشکوک دشمنان 
را برای انح��راف در آیین و مراس��م محرم 
گوشزد کرد و گفت: اکنون وضع حساسی 
اس��ت، عده ای با ادعای علاق��ه مندی به 
امام حسین)ع( درصدد ایجاد تفرقه میان 
شیعیان هس��تند.جنتی ادامه داد: آنها با 
برگزاری مجالس روضه، نوحه و سوگواری 
به مقدس��ات دیگران توهی��ن می کنند و 
خون آنان را به جوش می آورند که نتیجه 
نهایی این اقدامات، کشتار شیعیان است.

او با تاکید بر اینکه نباید فریب این افراد را 
خورد گفت: آمریکا می خواهد در دنیا جنگ شیعه و سنی راه بیندازد 

و این افراد نیز همین هدف را در داخل پیگیری می کنند.
عضو مجلس خبرگان رهبری در بخش دیگری از س��خنان خود به 
نقش ش��هدای دفاع مقدس در صیانت از نظام اسلامی و مسوولیت 
خانواده های معظم شهیدان و مردم در صیانت از راه شهدا اشاره کرد و 
گفت: باید بدانیم چه خطراتی اسلام و نظام اسلامی را تهدید می کند 
تا بتوانیم از آن جلوگیری کنیم. باید بدانیم شهدا برای حفظ اسلام، 
فرهنگ حسینی، نماز و حفظ نوامیس، عفت و پاکدامنی پسران و 
دختران این سرزمین شهید شدند. آیت الله جنتی گفت: عده ای که 
به راه شهدا اعتقاد ندارند، می خواهند فرهنگ غربی بر کشور حاکم 

شود و پشت س��ر این افراد نیز سیاست های خارجی 
اس��ت که درصدد اند به هر وس��یله ای قدرت 

اسلام را بشکنند. او خطاب به خانواده های 
ش��هدای اصفهان گفت: مراقب مخالفان 

ولایت فقیه باشید. برخی گستاخانه با آن مخالفت و برخی منافقانه 
عمل می کنند. بدانید کسی که اسلام و نظام اسلامی را حفظ کرده 
ولی فقیه است. اگر ولی فقیه نبود در فتنه 88 کار از دست رفته بود.

جنتی فتنه 88 را طراح��ی آمریکا، انگلیس و رژیم صهیونیس��تی 
دانست و گفت: این مثلث ش��وم حرف هایی را در دهان عده ای در 
داخل گذاشتند که برخی شان می فهمیدند 
 بلندگ��وی چه کس��انی هس��تند و برخی 

نمی دانستند. 
اغتشاشگران در این فتنه به تخریب اموال 
عمومی پرداختند و شعارهای ضد اسلامی، 
ضد انقلاب��ی و ضد امام س��ر دادند. رییس 
شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی با اشاره 
به اقدام اغتشاش��گران در توهین به عکس 
امام )ره(، عاشورا و عزاداران حسینی گفت: 
چرا زمانی که اوباش چنین اقداماتی کردند، 
کسانی که پیش��گام بودند آنان را محکوم 
نکردند؟ سکوتش��ان به معنی رضایت آنان 
بود.جنتی قصد فتنه گران را روی کار آوردن 
حکومتی غیراسلامی و ضدولایت در کشور 
 دانس��ت و گفت: خدا ب��ر عمر مقام معظ��م رهب��ری بیفزاید که با 
خطبه های تاریخی خود شعله های آتش را فرونشاندند و مردم هم 
که تسلیم ولایت فقیه بودند فرمایشات ایشان را پذیرفتند و این گونه 
خشونت ها فرونشست، اما عده ای هنوز بیکار ننشسته اند.او با هشدار 
نسبت به واگذاری هرگونه مسوولیتی به افراد سابقه دار در فتنه 88 
گفت: هر کسی که کمترین س��ابقه ای در فتنه داشته و در آن موثر 
بوده، هیچ صلاحیتی برای تصدی مسوولیت ها ندارد. دبیر شورای 
نگهبان با تاکید بر این که »چشم ها و گوش ها باید باز باشد و سوابق 
افراد را بدانند«، گفت: چرا عده ای می خواهند دوباره مسوولیت ها 
را به اصحاب فتن��ه واگذار کنند؟جنتی ادامه داد: س��ابقه این افراد 
که مشخص و هویت فتنه هم که معلوم است و چیزی 
نیست که نامعلوم باشد و بگویند تمام شد. با این 
حال دوباره می خواهند مسوولیت های وزارتی، 

مدیرکلی و ریاستی را به این افراد بسپارند.

آیت الله احمد جنتی:

 اوباما از سلامتی رهبر انقلاب اظهار خوشحالی کرد

حجت الاسلام والمسلمین سیدرضا تقوی دوشنبه شب در نخستین 
نشست شورای همگرایی اصولگرایان استان خراسان شمالی، اظهار 
کرد: بعد از گفتمان اصلاحات، گفتمان اصولگرایی و عدالت شکل 
گرفت و توجه به مناطق غیربرخوردار به منظور عدالت در دستور 

کار دولت نهم و دهم قرار گرفت.
وی با طرح این س��وال که اصولگرایی چگونه و در چه شرایطی به 
وجود آمد؟ افزود: اگر برگردیم به آرشیو اخبار و اظهارنظرهایی که 
در مطبوعات در این زمینه انجام شده است، درمی یابیم که جامعه 
تش��نه اصولگرایی بودند و بعد از دولت اصلاحات جریان عظیمی 
به وجود آمد و همه آراها به س��مت نامزد اصولگرایان رفت و بعد از 
آن گفتمان عدالت پا به صحنه گذاشت و اقدامات زیادی در عرصه 

عمرانی و توسعه مناطق انجام داد.

رییس شورای عالی همگرایی اصولگرایان با اشاره به روی کار آمدن 
دولت اعتدال، خاطرنشان کرد: هنوز زود است تا درباره این گفتمان 
و عملکرد آن اظهارنظر کنیم و اکن��ون در فضای گفتمان اعتدال 
و تدبیر قرار داریم و باید عملکرد دولت را در ماه های آینده بیشتر 

شاهد باشیم.
تقوی عنوان کرد: بعد از انتخابات یازدهم ریاست جمهوری دولت 
عوض شد و نیروهای جدیدی روی کار آمدند و بسیاری از نیروها از 
مسوولیت ها کنار گذاشته شدند و یا بعضا پست های حاشیه ای به 

برخی از مدیران سابق سپرده شد.
وی بیان کرد: این کار تا جایی پیش رف��ت که مقام معظم رهبری 
در ماه رمضان امسال در جمع کارگزاران درباره عدم کنار گذاشته 
شدن نیروهای انقلابی رهنمودهایی را به دولت داشته و بر ضرورت 

استفاده از این نیروهای متعهد و مدیر تاکید کردند.
رییس ش��ورای عالی همگرایی اصولگرایان در بخ��ش دیگری از 
سخنان خود با اشاره به نتایج انتخابات یازدهم ریاست جمهوری به 
واس��طه کنار نرفتن کاندیداها به نفع کاندیدای واحد اصولگرایان، 
عنوان داش��ت: نتیجه عدم وحدت در انتخابات ریاست جمهوری 
یازدهم و ادای تکلیف کردن ها و منیت ها موجب ش��د تا نیروهای 
اصولگرا پس زده ش��ده و نیروهای جدیدی مدیریت ها را بر دست 

بگیرند.
تقوی عنوان داشت: متاسفانه در آن مقطع کاندیداهای اصولگرا با 
توجیه ادای دین و تکلیف به نفع کاندیدای اصولگرایان کنار نرفته 

و اکنون نتیجه این منیت ها را شاهدیم.
وی با اشاره به پذیرش مسوولیت ریاس��ت شورای عالی همگرایی 
اصولگرایان از سال گذشته، توضیح داد: اکنون نشست های مختلفی 
توسط این شورا برگزار شده است که محور برگزاری جلسات که به 

صورت مستمر ادامه دارد، همگرایی اصولگرایان است.
رییس شورای عالی همگرایی اصولگرایان با تاکید بر اینکه همگرایی 
میان اصولگرایان بسیار مناسب بوده و  نشست ها نیز همچنان ادامه 
دارد، تشریح کرد: هدف ما از همگرایی گروه های و سلایق اصولگرا 

همین وحدت زیر چتر ولایت است.
به گفته تقوی، تاکنون نشست های استانی شورای عالی همگرایی 
اصولگرایان در 15 استان از جمله یزد، آذربایجان شرقی، بوشهر، 
ش��یراز و کرمان به صورت پرشوری برگزار ش��ده که این جلسات 
مثبت و روحیه بخش بوده است. رییس شورای سیاست گذاری ائمه 
جمعه کشور ادامه داد: در همین راستا قصد داریم در سراسر کشور 
اصولگراها را جمع کرده و پیوند همگرایی را تقویت کنیم.تقوی با 
یادآوری اینکه هدف ما این است که همه سلیقه های اصولگرایی را 
تجمیع و فکر آنها کنار یکدیگر جمع شود، تصریح کرد: اصولگرایی 
مفاهیم ارزشی بالایی داشته و به معنای اداره کشور بر محور ولایت 

است، از این رو باید از اصولگرایی با تمام توان حمایت کنیم.
وی، محوریت نشست ها و جلسات این شورای را برای پایه وفاق و 
همگرایی عنوان کرد و گفت: به طور قطع افراد با تفکرات اصولگرایی 

باید به جامعه نشاط بدهند و ما فقط همگرایی را دنبال می کنیم.
رییس ش��ورای عالی همگرایی اصولگرای��ان در پایان همگرایی را 
موجب ناامیدی افراد مخالف با اصولگرایی عنوان کرد و یادآور شد: 
همواره باید در مسیر همگرایی و همچنین تقویت وحدت گروه های 

اصولگرا تلاش شود.

       جامعه بعد از دوره اصلاحات تشنه اصولگرایی بود 

دریادار حبیب الله سیاری  در سومین همایش عملیات آزادسازی 
سوسنگرد که در دانشگاه فرماندهی و ستاد ارتش برگزار شد طی 
سخنانی با اشاره به پیروزی انقلاب اس��لامی در 22 بهمن ماه 57 
اظهار داشت: هنگامی که انقلاب اسلامی به پیروزی رسید از نگاه 
نظامی تقارن قدرت و قوا در منطقه بهم خورد. وی با بیان اینکه در 
آن زمان بلوک های شرق و غرب وجود داش��ت افزود: کشور ما در 
میان حلقه زنجیره ای که ناتو برای مقابله با شوروی و کمونیست در 
نظر گرفته بود قرار داشت که با حضور ایران و پس از پیروزی انقلاب 

اسلامی این زنجیره از بین رفت.

فرمانده نیروی دریایی ارتش تصریح ک��رد: پس از پیروزی انقلاب 
 اسلامی در منطقه منافع کشورهای غربی آمریکایی از بین رفت و 
به طور کلی نیز تغییرات ژئوپلوتیک در منطقه رخ داد و این تاثیراتی 

است که جمهوری اسلامی ایران در منطقه به جای گذاشت.
امیر دریادار س��یاری در ادامه سخنان خود با اش��اره به آزادسازی 
سوسنگرد و س��خن حضرت امام که فرمودند سوسنگرد باید فردا 
آزاد شود گفت: حضور مقام معظم رهبری در آزادسازی سوسنگرد 
نشان دهنده اهمیت بالای این عملیات بود که خوشبختانه با همت 
مردم، بسیج، س��پاه و با محوریت ارتش به نتیجه و موفقیت رسید.

فرمانده نیروی دریایی ارتش با اشاره به حماسه 34 روزه خرمشهر 
اظهار داشت: در این حماسه نیز همه جریان ها و گروه های دفاعی 

و نظامی حضور پررنگی داشتند.

نیروی دریایی در عملیات مروارید کمر دشمن را شکست

هر کسی که 
کمترین سابقه ای 

در فتنه داشته و در 
آن موثر بوده هیچ 

صلاحیتی برای تصدی 
مسوولیت ها 

ندارد

از تکذیب تا تایید تناقضات 
آماری

آیا وین ایستگاه آخر مذاکرات 
هسته ای است؟
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66

رایزنی با ناطق 
برای تشکیل 

حزب لاریجانی

آقا محسن و یک تصمیم غیرمنتظره!
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اصلاح طلبان 
قبل از انتخابات 

 92
پوست اندازی 

کردند

امیدواریم 
ناطق  نوری 
فعالیت های 
 سیاسی اش
 را بیشتر کند

اسم انتخابات با حضور محس��ن رضایی گویا عجین شده 
اس��ت، حضور متوالی او در انتخابات ریاست جمهوری و 
پشتکارش انصافا تحسین برانگیز است، او به معنای واقعی 

می خواهد از شکست ها پلی برای پیروزی بسازد.
بعد از رای نیاوردن رضایی در انتخابات ریاست جمهوری 
یازدهم وی اعلام کرد: دیگر در انتخابات ریاست جمهوری 
کاندید نخواهم ش��د، اما زمزمه هایی مبنی بر ش��رکت و 
برنامه ریزی او برای انتخابات مجل��س در محافل مطرح 

شد.
در همان ای��ام، یعنی اردیبهش��ت 93 امی��دوار رضایی 
ب��رادر وی  در گفت وگو  باخان��ه ملت تاکید ک��رد: من و 

 برادرم برنامه ای برای انتخابات مجلس آینده نداریم، وی 
درخصوص شایعه ها تاکید کرد: آقای محسن رضایی نفس 
هم می کشد، شایعاتی پشت سر وی درست می شود، هیچ 
قصدی برای کاندیدا ش��دن در انتخابات از ح��وزه اهواز 
را ندارد و آنچه که ش��ناخت من از وی اس��ت، او همیشه 

تکلیفی عمل کرده است.
بعد از اظهارات امیدوار، تب حرف های انتخاباتی در مورد 
محس��ن رضایی کمتر شد تا روزهای گذش��ته که دوباره 
ابوالقاس��م رئوفیان س��خنگوی جبهه ایس��تادگی ایران 
اسلامی در گفت وگو با تس��نیم از احتمال کاندیداتوری 

محسن رضایی در انتخابات مجلس خبر داد...

کاظم جلالی رییس فراکسیون اصولگرایان رهروان ولایت تشریح جزییات حزب 
منتس��ب به علی لاریجانی و حضور این حزب برای پر کردن خلأموجود پس از 
درگذشت آیت الله مهدوی کنی اظهار داشت: به نظر من این مسیر باید طی شود. 
جریانی که به عنوان ره��روان ولایت در مجلس نهم ش��کل گرفت پیش قراول 
اعتدالگرایی در کشور بود و بیش��ترین هزینه را هم برای اعتدالگرایی پرداخت 
کرد. ریشه های این جریان را باید در فضای سیاسی بعد از سال88 و به خصوص 
در سال های 89، 90، 91 و 92 دنبال کرد. در واقع قبل از انتخابات مجلس، حین 
انتخابات مجلس، جریان انتخابات هیات رییسه مجلس و نحوه مدیریت عمومی 
مجلس که با مساله ریاست مجلس متفاوت است را باید در کنار هم قرار دهید و 
آن گاه خواهید دید که این جریان، یک جریان عقلانی و اعتدالی از درون جریان 
اصولگرایی است که قائل است باید به جای حاشیه ها، به مسائل و مشکلات اصلی 

کشور پرداخته شده و از شعارگرایی دوری شود.
وی افزود: این جریان معتقد اس��ت که باید به واقع دلسوز مردم بود و با تعامل و 
همدلی مسائل را به پیش برد. بنابراین ما فکر می کنیم که این جریان می تواند یک 
جریان پیشرو باشد و تلاش هایی هم درحال صورت گرفتن است تا این جریان در 

قالب یک جبهه و حتی یک حزب، روند کار خودش را ادامه دهد.

سوء استفاده فرصت طلبان 
از فوت مرتضی پاشایی!



6

چهارشنبه   28 آبان  1393 

شماره 2238 | 12  صفحه

سیاست

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 
عضو شورای مرکزی حزب اعتماد ملی عنوان کرد: من فکر 
نمی کنم نیازی به پوست اندازی داشته باشیم، اصلاح طلبان 
قبل از انتخابات 92 پوست اندازی کردند و به نظر می رسد 

دیگر نیازی به پوست اندازی نداشته باشند.
محمد جواد حق شناس عضو ش��ورای مرکزی حزب اعتماد 
ملی با بیان اینکه حزب اعتماد ملی اولین نشس��ت شورای 
مرکزی خود را پس از حوادث سال 88 توانست شهریورماه 
سال گذش��ته برگزار کند، اظهار داشت: حزب از سال 88 تا 
سال 92 نتوانست جلسات ش��ورای مرکزی خود را تشکیل 

بدهد و در سال 92 بود که پس از 4 سال توانست جلسات خود 
را تشکیل بدهد.

عضو ش��ورای مرکزی حزب اعتماد مل��ی در ادامه عنوان کرد: 
بعد از آن جلسه بود که دفاتر استانی حزب اعتماد ملی مجددا 
ش��روع به کار کرد و اکنون حدود 60 درصد از دفاتر استانی ما 

فعال هستند.
وی تصویب برگزاری نشست های فصلی را یکی از مصوبات این 

حزب برشمرد.
او در این باره خاطرنشان کرد: ما آخرین نشست فصلی خود را 

در عید غدیر امس��ال برگزار کردیم و مصوبه این نشست فعال 
 شدن ش��اخه بانوان و ش��اخه جوانان حزب در تمام استان ها

 بود.حق شناس در خصوص تش��کل جدید » ندا« گفت: آمدن 
تش��کل جدید به نام ندا را ما به فال نیک می گیریم و استقبال 

می کنیم. 
عضو ش��ورای مرکزی حزب اعتماد ملی همچنین در پاس��خ به 
این سوال که آیا به وجود آمدن تشکل ندا به معنی پوست اندازی 
اصلاح طلبان اس��ت یا خیر؟ اظهار داش��ت: من فکر نمی کنم 
نیازی به پوس��ت اندازی داشته باش��یم، اصلاح طلبان قبل از 

انتخابات 92 پوست اندازی کردند و به نظر می رسد دیگر نیازی 
به پوست اندازی نداشته باشند.

وی در خصوص چگونگی پوس��ت اندازی اص��لاح طلبان قبل از 
انتخابات 92، عنوان کرد: عبوراز اشتباهات سال 84 و سال های 
بعد از آن را می توان به نوعی پوس��ت اندازی اصلاح طلبان تلقی 
کرد. حق شناس در ادامه افزود: ما توانستیم از تفرقه جلوگیری 
کنیم و منافع ملی را مقدم بر منافع شخصی و گروهی برشماریم 
 و این از تصمیم��ات بزرگی بود ک��ه در انتخاب��ات 92 گرفته

 شد.

اصلاح طلبان قبل از انتخابات 92 پوست اندازی کردند

اخبار تلگرافی

سوء استفاده فرصت طلبان از فوت 
مرتضی پاشایی!

مرتضی پاشایی خواننده محبوب و جوان کشورمان پس از یک سال تحمل 
درد و رن��ج بیماری س��رطان جمعه از دنیارفت و خب��ر فوت این خواننده 

محبوب به سرعت در شبکه های اجتماعی دست به دست شد.
اما در اقدامی تامل برانگیز از طرف افراد فرصت طلب، مرتضی پاش��ایی و 
فوت او به سوژه اصلی رسانه های معاند نظام قرار گرفت و کار تا به جایی 
پیش رفت که حتی واکنش خانواده او را نیز در پی داش��ت. پدر پاش��ایی 
در مصاحبه ای عنوان کرد که فرزندش با نظام نه تنها مش��کلی نداش��ته 
اس��ت بلکه علاقه مند به آن نیز بوده اس��ت و از این حاش��یه سازی ها به 
شدت گلایه کرد. این برای اولین بار نیست که فوت یک چهره محبوب و 
مردمی تبدیل به س��وژه و بهانه ای برای عده ای می ش��ود تا هر آنچه که 
خود دوس��ت دارند و می پسندند را به دیگران نسبت دهند. پیش از این 
نیز و با فوت چهره هایی مردمی رس��انه های معاند سعی در سوء استفاده 
از این فضا داشتند و تلاش نمودند جریان موردپسند خود را در داخل به 
راه بیندازند. اما پس از این جریان س��ازی ها، خانواده پاشایی بیانیه ای را 
منتش��ر کردند و در آن گفتند:» از همه ملت ای��ران و طرفداران مرتضی 
پاش��ایی که در غم خانواده آن مرحوم سهیم هستند تشکر می کنیم و بر 

خود لازم می دانیم چند نکته مهم را اعلام داریم:

 1- طرفداران مرتضی پاشایی کسانی هستند که شفای وی را از طریق برگزاری 
زیارت عاشورا و دعای توسل می خواستند.

 2- شخص مرتضی پاشایی عاشق اهل بیت و اسلام و معنویت و مردم بود.
 3- خانواده و خاندان مرتضی پاش��ایی افرادی در خط انقلاب و نظام مقدس 

جمهوری اسلامی و از مریدان اهل بیت هستند.«
 پدر مرتضی پاشایی همچنین به مهر هم گفت: » ما از اینکه برخی افراد از ابراز 
احساسات مردم سوء استفاده کرده و برخی اجتماعات را به حاشیه کشانده اند 
بسیار متاسفیم و می دانیم که طرفداران واقعی پسرم خواستار ایجاد هیچ نوع 
حاشیه ای نیستند.«پروژه سیاسی کردن فوت مرتضی پاشایی با موضع گیری 
خوب و به موقع خانواده وی به جایی نرسید اما این سوال کماکان وجود دارد که 
چرا عده ای فرصت طلب که یقینا علاقه ای نیز به چهره های هنری و مردمی 
نیز ندارند، تمایل دارند از فوت این چهره ها و محبوبیت آنها به نفع خود استفاده 
کنند و چرا بیش از هر زمان دیگری تمایل دارند این عمل خود را روشنفکرانه 

و مردمی نشان دهند؟

تاکید آیت الله یزدی بر وحدت 
و همگرایی اصولگرایان

هیات رییس��ه و برخی از اعضای ش��ورای مرکزی جبهه پیروان خط امام 
و رهبری با رییس جامعه مدرس��ین دیدار کردند. برپایه این خبر آیت الله 
یزدی در این جلسه بر وحدت و همگرایی اصولگرایان تاکید داشتند.پیش 
از این فارس خبر از برنامه ریزی این جبهه برای دیدار با آیات عظام و جامعه 
مدرسین حوزه عملیه قم داده بود.سخنگوی جبهه پیروان خط امام و رهبری 
همچنین درباره علت برگزاری چنینن دیدارهایی گفته بود در این دیدارها ما 
مسائل سیاسی و نظرات کارشناسی خودمان را مطرح می کنیم و از نظرات 
آیات عظام و جامعه مدرسین حوزه علمیه قم بهره مند می شوم، اما هدف 

اصلی ما ایجاد ارتباط و تعامل است.

مجلس و دولت از کش مکش های 
سیاسی فاصله بگیرند

عباس��علی منصوری آرانی، نماینده مردم آران و بیدگل در مجلس ش��ورای 
اس��لامی با اش��اره به مذاکرات هس��ته ای ایران با 1+5 اظهار داشت: امیدوار 
هستیم تا آنچه که در این مذاکرات رقم می خورد در جهت منافع ملی کشور ما 
باشد. وی افزود: ما در انجام مذاکره جدی بوده و به تعهدات خود پایبند هستیم 
و در چارچوب NPT تلاش می کنیم و اگر طرف مقابل نیز در همین مس��یر 
حرکت کند، می توان خیلی سریع به توافق دست یافت.عضو کمیسیون امنیت 
ملی مجلس خاطرنشان کرد: کشورهای 1+5 و در رأس آنها آمریکا، 35 سال 
برایشان کفایت می کند تا بدانند ملت ایران برای منافع حیاتی خود و صیانت 
از داشته ها و ارزش های خود ملتی تسلیم ناپذیر است.منصوری آرانی تصریح 
کرد: با توجه به اینکه نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران در سطح منطقه و 
جهان نقش ثبات دهنده را دارند باید از بحث سرباز اجباری عبور کرد و موضوع 
سرباز حرفه ای را در دستور کار قرار داد و من از نیروهای مسلح می خواهم تا در 
این حوزه به صورت جدی اقداماتی را صورت دهد.وی ادامه داد: مشکل اشتغال 
جوانان در رأس همه مش��کلات کشور اس��ت و جوانان بسیاری با تحصیلات 
عالیه با مشکل اشتغال مواجه هستند و متاس��فانه تاکنون نتوانسته ایم اقدام 
خاصی را در این زمینه صورت دهیم.نماینده آران و بیدگل در ادامه گفت: امر 
به معروف و نهی از منکر ابتدا باید متوجه مسوولان شود و مجلس و دولت به 
جای کش مکش های سیاسی باید در چارچوب رهنمودهای مقام معظم رهبری 

حرکت و به مشکلات محرومان رسیدگی کنند.

 

نرخ رشد اقتصادي، نرخ بیکاري، ضریب جیني و تورم مهم ترین 
شاخص هاي اقتصاد کشور محسوب مي شوند که طي چند سال 
اخیر بیش��ترین تناقضات آماری در روند ارایه گزارش هایشان 

مشاهده شده است.
طی این سال ها اختلاف میان آمارهاي بانک مرکزي و مرکز آمار 
ایران علاوه بر اینکه همواره مورد س��وال عامه مردم بوده است، 
در دوره هاي مختلف س��بب ش��ده تا هر کس به نفع خود یک 
منبع را مرجع رس��مي اعلام آمار معرفي کند. طبق مستندات 
برنامه پنجم توسعه در ماده 54 این برنامه، مسوولیت تولید آمار 
به عهده مرکز آمار ایران اس��ت، اما در عین ح��ال در دوره هاي 

مختلف مسوولان بانک مرکزي را نهاد مورد استناد براي تولید 
آمار دانس��ته اند تا در آخر تکلیف مشخص نشود. هنوز از یادها 
نرفته است که شمس الدین حسیني، وزیر سابق اقتصاد در دوره 
مسوولیت خود، درباره تفاوت نرخ تورم اعلام شده ازسوي بانک 
مرکزي و مرک��ز آماراعلام کرد: بانک مرک��زي همچنان مرجع 
رس��مي اعلام تورم اس��ت، اما با این وجود طب��ق برنامه پنجم 

توسعه، انتشار آمار باید با هماهنگي مرکز آمار ایران باشد.
حسیني تورم اعلام شده از س��وي مرکز آمار را زیر سوال برد و 
ضمن مبهم دانستن آن گفت: مش��خص نیست نرخ اعلام شده 
مرکز آمار از ن��وع »نقطه به نقطه« یا ت��ورم میانگین منتهي به 

تیرماه است.
به گفته وي، س��بد کالایي ک��ه مرکز آمار با اس��تناد به آن نرخ 
تورم را اع��لام مي کند، متفاوت از س��بد کالایي آم��اري بانک 

مرکزي است.
اظهارات حسیني در حالي بیان ش��د که رییس کل بانک مرکزي 
درس��ال 1390 نرخ تورم تیرم��اه را 16.3 درصد و مرک��ز آمار در 
گزارش��ي به کمیس��یون برنامه و بودجه مجلس رقم تورم را6. 19 

درصد اعلام کرده بود.
این البته تنها باری نبود که اختلاف آماری بین این دو نهاد وجود 
داشت و در خصوص نرخ بیکاری و دیگر شاخص های اقتصادی 

نیز بارها و بارها این اختلافات تکرار شد.
حالا اما به نظر می رسد وضعیت آمارگیری این دو نهاد به سوی 
تعادل نزدیک می شود، چرا که در ماه هاي اخیر این اختلاف هر 
ماه کمتر شده است، به گونه اي که در تورم مهرماه این اختلاف 
به سه دهم درصد رسیده است. به عبارت دیگر مرکز آمار ایران 
 تورم مهرماه را 1. 19 درصد و بان��ک مرکزي تورم همین ماه را 

4. 19 درصد اعلام کرده است.
این درحالی اس��ت که در آمار اعلام شده در خصوص نرخ رشد 
اقتصادی تفاوت فاحش��ی میان آمار بانک مرکزی و مرکز آمار 

وجود داشت.
با این حال اما، رییس مرکز آماربه تازگی  در پاسخ به این سوال 
که با توجه به اعلام معاون برنامه ریزی در ش��هریوماه از برآورد 
 اولیه مرکز آمار مبنی بر رش��د نیم درصدی اقتص��ادی انتظار 
می رفت که نهایت آمار 5. 1 درصد باشد، اختلاف رشد اقتصادی 
6. 4 درص��دی بانک مرکزی و مرکز آمار تا چ��ه اندازه بود؟ وی 
گفت:  قبول داریم که بین آمار رشد اقتصادی مرکز آمار و بانک 
مرکزی اختلاف وجود داش��ت که البته این اخت��لاف به دلیل 

استفاده از فرمول هاست.
آذر تاکید کرده: در محاسبات آماری بانک مرکزی و مرکز آمار 
اختلاف ایجاد شده اغلب به دلیل نگاه فنی و دیدگاهی است که 
گاها کارشناسان برای محاسبات به دلیل نبود اسناد تکمیل شده 
باید به اس��ناد مقدماتی اتکا کنند.این درحالی است که با تمام 
این احوال نباید اختلاف قابل توجهی بین آمارها وجود داشته و 

نهایت نیم درصد باشد.
تا به این ترتیب او هم به عجیب بودن اختلافات آماری بین مرکز 

آمار و بانک مرکزی اذعان کند.
حالا بای��د منتظر ماند و دید ب��ا وجود این اعت��راف آمار جدید 
اقتصادی بانک مرکزی و مرکز آمار هم سان خواهند بود یا خیر؟

سخنگوی جبهه پیروان خط امام و رهبری ابراز امیدواری کرد 
که ناطق نوری فعالیت سیاسی خود را بیشتر کند و او را از افراد 

اصلی و از سابقون انقلاب دانست. 
سید کمال الدین سجادی س��خنگوی جبهه پیروان در نشستی 
خبری با اش��اره به فرمایش��ات مقام معظم رهبری در دانشگاه 
افسری و تاکیدات ایشان بر قابلیت های معنوی و توانمندی های 
علمی و قدرت و عزم راسخ نیروهای مسلح به عنوان یک قدرت 
بازدارنده، اظهار کرد: دنیای امروز تشنه پیام آزادی بخش اسلام 
اس��ت، ولی بدخواهان جهانی تلاش دارند که این ندا به گوش 

جهانیان نرسد.
وی افزود: بدخواهان جهانی با ترفندهایی مثل ساختن گروه های 
جعلی به نام اسلام مثل داعش س��عی دارند اسلام را در اذهان 
جهانی خشن جلوه دهند و از نفوذ اسلام واقعی جلوگیری کنند.

سجادی گفت: هفته گذشته هیات رییسه جبهه پیروان ملاقات 
بس��یار خوبی با حضرت آیت الله یزدی رییس جامعه مدرسین 
حوزه علمیه قم در تهران انجام داد و در این ملاقات آقای باهنر 
رییس جبهه، آقای حبیبی رییس تشکیلات، آقای بادامچیان، 
آقای کریمی اصفهانی، ش��خص بنده و برخ��ی دیگر از اعضای 

هیات رییسه حضور داشتند.
سخنگوی جبهه پیروان خط امام و رهبری در پاسخ به این سوال 
که آیا در این جلسه در مورد مواضع جبهه پایداری تحلیلی انجام 

شد یا خیر؟ گفت: موضوع این جلسه پایداری نبود.
س��جادی افزود: آی��ت الله ی��زدی اب��راز امی��دواری کردند که 
اصولگرایان به وحدت بیشتری برسند و توفیق خدمت به مردم 

را هرچه بیشتر داشته باشند.
س��خنگوی جبهه پیروان تاکید کرد: این ملاقات در راس��تای 
هماهنگی جبهه پیروان با جامعتین بود و از این رو ادامه خواهد 

داشت و ما در این جلسه بحثی درباره جبهه پایداری نداشتیم؛ 
ارتباط ما با جامعتین یک ارتباط ارگانیک و سنتی است.

وی آی��ت الله مهدوی کنی را نمون��ه یک فقی��ه و روحانی مبارز 
برشمرد و گفت ما در زمان حیاتشان بارها با ایشان دیدار داشتیم 
چرا که جامعتین را از گروه های مرجع برای متدینین می دانیم 

که تبعیت از آنها برای اصولگرایان ضروری است.
سجادی در ادامه ضمن تبریک انتصاب سرافراز به عنوان رییس جدید 
صدا و سیما و آرزوی توفیق برای اجرای مفاد حکم مقام معظم رهبری 
به وی پیشنهاد کرد که صدا و س��یما میز احزاب را به منظور تعمیق 

تحزب در کشور ایجاد کند.
این فعال اصولگرا در ادامه به دو طرح امر به معروف و نهی از منکر 
و موضوع قانون احزاب در مجلس اشاره کرد و اظهار داشت: قانون 
امر به معروف و نهی از منکر می تواند کشور را از لحاظ معنوی و 
اخلاقی و ترویج سبک زندگی اسلامی بیمه کند و از سوی دیگر 
امیدواریم قانون احزاب نقایص قانون قبلی را به منظور تعمیق 

تحزب رفع کند.
وی درباره موضع جبه��ه پیروان در خصوص ح��زب لاریجانی 
تصریح کرد: اگر چند حزب قوی در کشور داشته باشیم به نفع 
مردم سالاری دینی و اهداف سیاسی کشور است اما در این زمینه 
اطلاع ندارم، چرا که این موضوع در جلسه شورای مرکزی جبهه 
پیروان مطرح نشد و ما هم از آقای لاریجانی نشنیدیم که تشکیل 
این حزب را اعلام کند اما اگر جنین موضوعی باش��د در کمیته 

سیاسی بررسی می شود.
سجادی در ادامه ابراز امیدواری کرد که آقای ناطق نوری فعالیت 
سیاس��ی خود را بیش��تر کند و او را از افراد اصلی و از س��ابقون 

انقلاب دانست.
سخنگوی جبهه پیروان درباره برنامه جبهه پیروان برای تشکیل 

باشگاه احزاب به جای خانه احزاب یادآور شد: ما در گردهمایی 
وزارت کشور نظرمان را درباره تش��کیل باشگاه احزاب به جای 
خانه احزاب اعلام کردیم چرا که خانه احزاب قبلی کاملا منتفی 
اس��ت و از لحاظ زمانی و کارکردی نمی تواند احیا شود، چرا که 

مسوول این خانه از احزاب غیرفعال است.
وی در عین حال تاکید کرد: باش��گاه احزاب باید به منظور حل 
مشکلات صنفی احزاب فعال ش��ود و عملکرد جناحی نداشته 

باشد.
س��جادی درباره دعوت از هاش��می، روحانی و ناطق به جلسه 
جامعه روحانیت گفت: این آقایان عضو جامعه روحانیت هستند 
و از آنها به منظور حضور در جلسات دعوت شده است. در جامعه 
روحانیت فضا به گونه ای است که کس��ی برای دبیرکلی اظهار 

تمایل نمی کند.
سخنگوی جبهه پیروان درباره انتخابات و برنامه اصولگرایان در 
این زمینه اظهار داشت: با توجه به برگزاری انتخابات در اسفند 
س��ال 94، جبهه پیروان ورود به انتخابات را زودهنگام می داند 
و از لحاظ کار بیرونی و رسانه ای ورود نکردیم اما پیش نیازهای 

انتخابات در احزاب مفتوح است و اصولگرایان باید در این زمینه 
با همبستگی و انسجام به صورت فعال برخورد کنند.

وی ادامه داد: س��طح انتخابات مجلس خبرگان علمایی است و 
باید در حوزه و جامعه مدرس��ین حل و فصل ش��ود. از این رو از 

ظرفیت ما خارج است.
س��جادی با اش��اره به هدف گذاری اصلاح طلبان ب��رای گرفتن 
مجلس دهم یادآور ش��دک اگر اصولگرایان همبستگی داشته 
باش��ند بعید اس��ت که موف��ق نش��وند. چ��ون اصلاح طلبان با 
ش��اخصه های موجود خود نمی توانند مجلس آینده را بگیرند. 
اما نباید ما نیز تصور خود برنده پنداری داش��ته باش��یم و باید با 

واقع نگری به خواسته های مردم توجه کنیم.
سخنگوی جبهه پیروان در ادامه با بیان اینکه بین جبهه پایداری 
و حامیان احمدی نژاد کدام را ترجیح می دهید، اظهار داش��ت: 
آقای احمدی نژاد دو دوره رییس جمهور بوده و دیگر مورد بحث 
ما نیس��ت، اما برادران جبهه پایداری محکم��ات نظام را قبول 
دارند و ما از نظر اش��تراکات و هماهنگی با جامعتین مش��کلی 

برای ائتلاف نداریم.

فخر الدین احمدی دانش آشتیانی چهارمین وزیر پیشنهادی 
دولت تدبیر و امید برای تصدی وزارت علوم به مجلس بود که 

نتوانست رای لازم را به دست آورد.
مطابق قانون اساسی اگر ظرف  سه ماه از برکناري وزیر مستقر، 
وزیر پیش��نهادی ریس جمهور رای نیاورد بای��د فرد دیگری 
را ب��رای رای اعتماد به مجلس بفرس��تد یا ب��ه صورت موقت 
سرپرست انتخاب کند که باز هم ابتکار عمل با رییس جمهور 

است.
مساله ای که در این میان مطرح می شود این است که آیا پس 
از استضیاح و عدم رای اعتماد پی در پی وزیران از سوی مجلس 
رییس جمهور خود می تواند سکان هدایت این وزارت خانه را 

برای مدتی موقت عهده دار باشد یا خیر؟
مساله اي که مطرح ش��د این بود که برخي رس��انه ها مطرح 
کردن��د در صورتي که دانش آش��تیاني هم راي نی��اورد، این 
احتمال وج��ود دارد که ریی��س جمهور خود ش��خصا کفیل 
وزارت علوم نیز باشد. در این عباس��علي کدخدایي، مشاور عالی 
 دبیر ش��ورای نگهبان در امور حقوقی و سیاس��ی متذکر ش��د که 
رییس جمهور تنها می تواند در طی این مدت یک سرپرست انتخاب 

کند و نمی تواند خودش مسوولیت این امر را بر عهده بگیرد.

البته این تفسیری است که شورای نگهبان ارایه داده است، اما 
اصل این قضیه در قانون اساسی مسکوت مانده و چیزی که از 
قانون استنباط می ش��ود این است رییس جمهور در طی این 

سه ماه و تا زمان انتخاب وزیر دیگر، خود می تواند مسوولیت 
این وزارتخانه را به طور موقت به دست بگیرد.

محمود احمدي نژاد نخستین رییس جمهوري بود که همزمان 

مسوولیت یک وزارتخانه را نیز بر عهده گرفته است. 
احمدي نژاد پس از عزل مس��عود میرکاظم��ي از وزارت نفت 
تا مدتي خودش سرپرس��تي این وزارتخانه را برعهده گرفت. 
همچنین در زماني که ماجراي اختلاف احمدي نژاد و مصلحي 
وزیر اطلاعات مطرح شد، این مساله در خبرگزاري ها منعکس 
ش��د که احمدي نژاد وزی��ر اطلاعات را عزل کرده اس��ت که 
خودش سرپرس��تي وزارتخانه را ب��ر عهده بگی��رد. بنابراین 
برخلاف آنچه که کدخدایي عنوان کرده است سکوت قانونگذار 
در قبال این مساله این باب را باز گذاشته است و پیش از این هم 

این اتفاق در دوره احمدي نژاد افتاده است.
ماجرای انتخاب وزیر علوم به ش��کلی پیش می  رود که برای 
پیشرفت علمی و اوضاع کشور بسیار زیان بار و غیر قابل جبران 
است،از سوی دیگراختلاف بین دولت و مجلس اگر همین گونه 
ادامه داشته باشد، سر منشا مشکلات بسیاری در جامعه و بین 
مردم می ش��ود و اعتقادات آنان را تحت تاثیر قرار می دهد و 
همچنین موجب عدم تفاهم در مسایل اصلی  تر کشور و مردم 
می ش��ود. اما با وجود هکاری و همدلی بین قوا و اس��تفاده از 
روش های سیاسی شاید بتوان مشکل به وجود آمده در زمینه 

انتخاب و رای اعتماد وزیر علوم را حل کرد.

                           دولت یازدهم و چالشی با نام آمار!

از تکذیب تا تایید تناقضات آماری

آیا رییس جمهور می تواند مسوولیت وزارت علوم را خود بر عهده بگیرد؟

سجادی در نشست خبری:

 امیدواریم ناطق  نوری فعالیت های سیاسی اش
 را بیشتر کند



یوس��ف بن علوی، وزیرخارجه عمان، در سفری غیرمنتظره به 
ایران آمد. گفته می شود بن علوی در این سفر با مقامات عالی رتبه 
ایران دیدار و گفت وگو خواهد کرد. یوسف بن علوی، وزیر خارجه 
عمان درحالی، در س��فری از پیش اعلام نشده به تهران آمد که 
تنهاهشت روز از مهلت تعیین ش��ده برای حصول توافق جامع 
هسته ای مانده است. بن علوی دو روز نیز پیش از این در فرودگاه 
مسقط و در جریان سوختگیری هواپیمای وزیرخارجه آمریکا، 

دیداری یک ساعته و از پیش اعلام نشده با جان کری داشت.
بن علوی ۶۹ س��اله که تقریبا همه نیمه دوم عم��ر خود را وزیر 
خارجه سلطان نش��ین عمان بوده، درحالی به تهران می آید که 
تصور می رود، حامل پی��ام مهمی برای مقام��ات ایرانی درباره 
موضوع هسته ای باشد. برگزاری آخرین دور مذاکرات هسته ای 
در مس��قط بین جان ک��ری، ظریف و اش��تون که بع��د از آن با 
مذاکرات کارشناسی همراه شد، بنا به گفته برخی مقامات روس 
به مرحله ای رسیده که توافق بر س��ر چهارچوب برداشته شدن 
تحریم ها تنها مسأله مهم باقی مانده در مذاکرات است، ولی آنچه 
کارشناسان از آن به » ناخن خشکی« طرف آمریکایی یاد کرده 
و باعث واکنش نسبتاً تند رییس جمهوری روحانی شد، احتمالا 
موضوع اصلی گزارش کری به اوباما در جریان سفر وی به پکن 

بوده است.
 فروک��ش کردن بحث ه��ای فنی - رس��انه ای درب��اره موضوع 
غنی س��ازی و اش��اره اخیر وزیرخارجه آمریکا به تبدیل شدن 
فتوای رهبری در موضوع هس��ته ای به سندی حقوقی گمانه ها 
درباره اینکه تحریم ها تنها مس��أله مهم باقی مانده در مذاکرات 
است، تقویت کرده است. کری پس از سفر به پکن و درحالی که  
هارف، سخنگوی وزارت خارجه آمریکا پیش از آن بازگشت وی به 
مسقط را تکذیب کرده بود، بنا به دلیل اعلام شده سوخت گیری 
در فرودگاه مسقط، توقفی یک ساعته داشت که به گفت و گو با 
بن علوی اختصاص یافت. گفتنی است؛ سفر بن علوی به تهران 
می تواند آخرین نقش آفرینی همسایه ایران در روندی باشد که 
از ماه های پایانی دول��ت دهم و با میزبانی همس��ایه آرام ایران، 

محرمانه و بدون خبرسازی و حاشیه های رسانه ها آغاز شده بود. 
شاید بن علوی حامل پیامی باشد که آخرین گره های پرونده را 

هم باز کند.
مذاکرات هس��ته ای البته فارغ از گمانه زنی هایی اینچنینی در 
جریان است و قرار است محمدجواد ظریف، وزیر خارجه ایران 
مذاکراتی با کاترین اش��تون، مذاکره کننده اتحادیه اروپا داشته 

باشد.
وزیر امورخارجه کشورمان و هماهنگ کننده ١+٥ قرار است روز 
سه شنبه بر سر میز ناهار به رایزنی بپردازند. محمدجواد ظریف 
و تیم مذاکره کننده هس��ته ای ایران قرار است بامداد سه شنبه 
به منظور شرکت در دهمین دور مذاکرات جامع هسته ای و انجام 
گفت وگوهای دو و چندجانبه به منظور رفع اختلافات و حصول 

توافق نامه جامع راهی وین ش��وند. مذاکرات هس��ته ای فشرده 
میان ایران و قدرت های جهانی هفته گذش��ته در عمان برگزار 
ش��د و نش��انه های چندانی از این که آیا این مذاکرات نشانه ای 
از رسیدن به توافق نهایی تا ٢٤ نوامبر بود، در دست نیست. اما 
شرایط و فضا همانند هفته پایانی قبل از رسیدن به توافق موقت 
در سال پیش در ژنو است. اما اتفاقات مربوط به مذاکره اخیر در 
عمان دو موضوع مهم را مشخص کرد: اول، روسیه ممکن است 
نقش مهمی در حل اختلافات بر سر ظرفیت غنی سازی ایفا کند، 
مساله ای که یکی از نکات مهم در مذاکرات بوده است. دوم، عدم 
توافق بر سر جدول زمان بندی برای برداشتن تحریم های شورای 
امنیت س��ازمان ملل که نیازمند یک قطع نامه بزرگ تر است. 
 مجموعه ای از مذاکرات س��ه جانبه و دو جانبه میان جان کری،

 محمدج��واد ظریف و کاترین اش��تون در روزهای یکش��نبه تا 
سه شنبه در عمان انجام شد. بعد از آن هم جلسه معاونان برگزار 
شد تا تمام جزییات برای آخرین دور مذاکرات که قرار است هفته 
آینده در وین برگزار شود، بررس��ی شده باشند. علاوه بر مسائل 
مربوط به غنی سازی و تحریم، مذاکره کنندگان همچنین باید در 

زمینه مدت زمان اجرای توافق هم به تفاهم برسند.
مساله غنی س��ازی از طریق تعدادی راه حل های فنی قابل حل 
است و نقشی بزرگ تر در توافق نهایی به روسیه می دهد. به نظر 
می رسد که ایران توجه جدی ای به گزینه انتقال اورانیوم با غنای 
پایین خود به روس��یه دارد. علاوه بر تعداد سانتریفیوژ، ظرفیت 
غنی س��ازی ایران هم وابس��ته به بهره وری سانتریفیوژ هاست، 
این که ذخایر اورانیوم غنی شده چگونه فرآوری شوند و چگونه 
این ذخایر حفظ ش��وند. اگر ایران با انتقال ذخایر اورانیومش به 
روس��یه موافقت کند، روس��یه می تواند این مواد را به میله های 
سوختی مورد اس��تفاده برای نیروگاه هس��ته ای بوشهر تبدیل 
کند. این مساله به کشورهای عضو ١+٥ این اطمینان را می دهد 
که مقدار زمان موردنیاز ایران برای س��اخت س��لاح هس��ته ای 

افزایش یافته است.
همزمان با مذاکرات عمان، ایران و روسیه روز سه شنبه توافقی 
را امضا کردند که براس��اس آن س��ازمان انرژی اتمی روس��یه 
راکتورهای هسته ای دیگری برای ایران خواهد ساخت. روسیه 
موافقت کرده است که سوخت موردنیاز این راکتورها را تأمین 
کند و سوخت مصرف شده آنها را هم به روس��یه بر می گرداند. 
این مس��اله پیامد مهمی بر مذاکرات هس��ته ای خواهد داشت، 
چون نیازهای عملی میان مدت ایران به تولید اورانیوم با غنای 
پایین را کاهش می دهد. وقتی صحبت از لغو تحریم ها می شود، 
تمرک��ز در مذاکرات از تعلی��ق و حذف تحریم ه��ای یک جانبه 
ایالات متحده و اتحادیه اروپا )تحریم هایی که هدفش��ان بخش 
مالی و نفت ایران است( به تعیین جدول زمان بندی برای حذف 
تحریم های شورای امنیت سازمان ملل که از  سال ٢٠٠۶ وضع 

شده اند، تغییر می کند.
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سیاست

حسن روحانی که رییس جمهور شد؛ حزب کارگزاران سازندگی 
نیز موقعیت را برای افزایش فعالیت های خود فراهم دید.

کرباسچی، ش��ورای مرکزی حزب را تغییر داد و افرادی جدید به 
این حزب وارد کرد. آنها به دیدار حجت الاسلام هاشمی رفسنجانی 
رفتند و کرباسچی در آنجا گفت که کارگزاران، هاشمی رفسنجانی 
را پدر معنوی خود می داند. کارگزاران فرزندان هاشمی رفسنجانی 
هستند و در دولت یازدهم نیز قاعدتاً عرصه برای فعالیت این حزب 
بیش از بیش فراهم اس��ت. برخلاف تصوراتی ک��ه محور فعالیت 
کارگ��زاران را فعالیت های اقتص��ادی می داند، ام��ا گویا در دوره 

جدید اتفاقاتی رخ داده که مانیفست عقیدتی کارگزاران را به کلی 
تغییر داده است. تغییراتی که آنقدر مهم بود، که باعث شد محمد 
هاش��می، برادر حجت الاسلام هاش��می و رییس هیات موسس 

کارگزاران استعفا داده و این استعفا را نیز به همه اعلام کند.
محمد هاشمی چندی پیش در گفت وگو با روزنامه شرق، درباره 
دلایل استعفای خود چیزهایی گفت که نشان می دهد او از آینده 
کارگزاران نگران است. او واقعیاتی از کارگزاران جدید دیده است 
که در واقع با اعلام اس��تعفای خود تلاش می کن��د از کارگزاران 
»اعلام برائت« کند. محمد هاش��می درباره استعفای خود گفت: 

»استعفای خود را اوایل شهریور به حزب ارایه کردم و به ترکیب 
جدید شورای مرکزی حزب اعتراض دارم، چراکه با افزایش این 
تعداد، انسجام حزب کارگزاران دچار خدشه شده است... اشخاصی 
در شورای مرکزی کارگزاران الان حضور دارند که در برهه هایی 
منتقد کارگزاران بوده اند... ش��خصی، نگاه انتقادی به تشکیلاتی 
داشته ، حالا این نگاهش تغییر کرده  است و گفته می خواهد عضو 
حزب »کارگزاران« شود، خب این می شود »جبهه« و این شروع 

نمی تواند پایان خوشی داشته  باشد«.
اما ق��درت الله علیخانی ک��ه از نزدیکان هاش��می رفس��نجانی 

محسوب می شود نظر دیگری دارد و می گوید: هیچ اختلافی بین 
محمدهاشمی و کارگزاران وجود ندارد.

علیخانی که پس از پایان کار مجلس هشتم با حکم آقای هاشمی 
رفسنجانی به عنوان مش��اور پارلمانی رییس تشخیص مصلحت 
نظام منصوب شد، در گفت وگو با خبرنگار مشرق تنها علت خروج 
محمد هاشمی رفسنجانی را اختلافات خانوادگی دانست و گفت: 
گلایه های او نسبت به حزب کارگزاران جنبه  برادرانه دارد و یک 
اختلاف خانوادگی است و مطمئن باشید او هیچ اختلافی با حزب 

کارگزاران ندارد.

بین کارگزاران و محمدهاشمی اختلاف خانوادگی وجود دارد

اخبار تلگرافی

برخی مایل نیستند موتلفه شکل بگیرد
قائم مقام حزب موتلفه عنوان کرد: در اولین انتخاب��ات مجلس بنده نماینده 
موتلفه بودم و با بنی صدر و دیگران بحث می کردم و در تمام این انتخابات من 
نقش اصلی را داشتم، از مجلس شورای اس��لامی گرفته تا خبرگان رهبری و 

همین الان هم مسوول انتخابات موتلفه هستم.
اسدالله بادامچیان قائم مقام حزب موتلفه اس��لامی، در خصوص عدم حضور 
مرحوم عسگر اولادی گفت: حتما هر انسان ویژه ای خلعی دارد، من حتی محضر 
مقام معظم رهبری هم عرض کردم که خلأ آقای عسگر اولادی پر نمی شود، 

چون عسگر اولادی کسی بود که دیگر شبیه او پیدا نمی کنید.
وی درمورد فعالیت های موتلفه پس از پیروزی انقلاب اسلامی، افزود: از اول 
پیروزی انقلاب تا به ح��ال، در تمام انتخابات ها موتلف��ه در حزب جمهوری 
اس��لامی ایران حضور جدی داشته اس��ت. ما تنها حزبی هستیم که در مرکز 
سیاس��یون یک معاونت انتخاباتی دایم داریم، منتها دوستان و رقیبان مایل 

نیستد خیلی موتلفه شکل بگیرد و نمود پیدا کند.
قائم مقام حزب موتلفه با بیان اینکه بعد از پیروزی با تشکیل حزب جمهوری 
اسلامی ما همان دقیقه همه گروه های مختلف را دعوت کردیم، بعد از آن هم 
در اولین انتخابات مجلس بنده نماینده حزب بودم و با بنی صدر و دیگران بحث 
می کردم و در تمام این انتخابات من نقش اصلی را داشتم، از مجلس شورای 
اسلامی گرفته تا  خبرگان رهبری و همین الان هم مسوول انتخابات موتلفه 
هستم. بادامچیان در پایان از دیدار اعضای حزب موتلفه با آیت الله محمد یزدی 

خبر داد و گفت: هفته گذشته با آیت الله محمد یزدی دیدار داشتیم.

نتانیاهو خطاب به مقامات آمریکا:

  بگذارید ایران و داعش
 با هم بجنگند و هر دو تضعیف شوند
  نتانیاهو در مصاحبه با برنامه هفتگی» رودررو با مردم« شبکه » سی بی اس«

آمریکا با تکرار مواضع اسرائیل درباره خطرات توافق احتمالی هسته ای گروه 
١+٥ با ایران، خطاب ب��ه مقامات آمریکا گفت:» فریب ای��ران را نخورید. آنها 
دوست شما نیستند. ایران متحد شما نیست. ایران دوست شما نیست. ایران 

دشمن شماست و شریک شما محسوب نمی شود.«
این س��خنان نتانیاهو تنها چند روز مانده به پایان ضرب الاجل توافق ژنو و در 
 آس��تانه آغاز دور دیگری از مذاکرات ایران و  گ��روه ١+٥ در وین اتریش بیان 
می شود. نتانیاهو با اشاره به اینکه حکومت ایران خواهان نابودی اسرائیل است 
و شعار مرگ بر آمریکا سر می دهد، به مقامات آمریکایی هشدار داد که ایران 

شریکی برای مقابله با داعش محسوب نمی شود.
نتانیاهو تاکید کرد که مقامات آمریکایی بای��د تلاش خود را برای مهار برنامه 
هسته ای ایران به کار گیرند. نخست وزیر اسرائیل از مقامات آمریکا خواست تا با 
تقویت ایران در برابر داعش با توافق هسته ای، توازن بین این دو دشمن آمریکا 
و اسرائیل را به هم نزنند و اجازه دهند این دو دشمن با یکدیگر بجنگند و هر دو 
ضعیف شوند، چرا که به گفته نتانیاهو تضعیف ایران و داعش به نفع اسرائیل و 
آمریکاست. نتانیاهو گفت: ببینید داعش هم اکنون با تفنگ های معمولی و با 
وانت بارهای خود چه  می کند، تنها تصور کنید که ایران مسلح به سلاح هسته ای 
چه خواهد کرد. بگذارید هر دو دشمن ما )داعش و ایران( با هم بجنگند و هر دو 

تضعیف شوند، در این شرایط یکی از آنها را تقویت نکنید.

اردوغان در مسیر قذافی
کاربران شبکه اجتماعی توئیتر به سخنان رجب طیب اردوغان رییس جمهور 
ترکیه واکنش های طنزآمیز نش��ان دادند و او را به حرکت در مس��یر قذافی 

متهم کردند.
اردوغان در نشست سران موسسات اسلامی آمریکای لاتین در شهر استانبول 
گفته بود: مسلمانان سه قرن قبل از »کریس��تف کلمب« در سال ١١78 قاره 
آمریکا را کشف کردند. اما کلمب در س��ال ١٤۹٢ در تلاش برای کشف هند، 

آمریکا را یافت.
یکی از کاربران توئیتر در این باره نوش��ت: اردوغان در سخنانش بسیار شبیه 
قذافی شده است. کاربر دیگری هم گفت: چنین سخنانی در نتیجه اعتیاد به 

نوعی از مواد مخدر است. آری این سخن، صحیح است.
او با اشاره به گروه اخوان المسلمین که مورد حمایت اردوغان است؛ افزود: قاره 

آمریکا توسط حسن البنا و دستیارش محمد مرسی کشف شد.
قذافی رهبر سابق لیبی در اعتراضات گسترده مردمی ٢٠١١ از قدرت برکنار 
شد و به قتل رسید. او به بیان س��خنان عجیب و غریب درباره مسائل مختلف 
 جهان مشهور ش��د. وی علاوه بر این برای همه مشکلات منطقه ای و جهانی 
راه حل ارایه می کرد. اردوغان برای سخنانش درباره قاره آمریکا مستندی ارایه 
نکرد و تنها به گفته های »یوسف مروه«کارشناس مسائل تاریخی اشاره کرد. 
او در سال ١۹۹۶ گفته بود که کلمب به هنگام ورود به کوبا ساختمانی را دید 

که شبیه مسجد بود.
این گفته یوس��ف مروه هم به هیچ منبع دیگری مستند نیس��ت. در مقابل، 
بسیاری از کارشناسان معتقدند این توصیف کلمب برای بخشی از کوه بود که 

به شکلی شبیه مسجد بود.
برخی از کاربران اینترنتی هم عکس فتوشاپی از اردوغان منتشر کردند که ریش 
بسیار بلندی مانند اعضای اخوان المسلمین دارد و در پشت سرش هم پرچم 

داعش و اسلحه قرار گرفته است.
تاکنون در آمریکا هیچ نشانه ای از بناهای اسلامی قبل از ورود کلمب به آمریکا 
کشف نشده است. این اعتقاد وجود دارد که کاشفان اسکاتلندی ٥٠٠ سال 
قبل از کلمپ آمریکا را کش��ف کردند. یکی از کارب��ران اینترنتی هم درباره 
میزان صحیح بودند اطلاعات اردوغان سوال کرد و خطاب به وی نوشت: لطفا 
این مسیر را ادامه نده. اول کارخانه تولید موشک های اسرائیلی در ترکیه را 

تعطیل کن سپس می توانی به مسلمانان افتخار کنی.
برخی دیگر از نوشته ها در شبکه های اجتماعی هم از اردوغان حمایت کردند 

و گفتند که او» با امت اسلامی پیشرفت کرد.«

علت عصبانیت روحانی پس از مذاکرات هسته ای مسقط

اسم انتخابات با حضور محسن رضایی گویا عجین شده است 
حضور متوالی او در انتخابات ریاست جمهوری و پشتکارش 
انصافا تحسین برانگیز است او به معنای واقعی می خواهد از 

شکست ها پلی برای پیروزی بسازد.
بعد از رأی نی��اوردن رضای��ی در انتخابات ریاس��ت جمهوری 

یازدهم وی اعلام کرد: دیگر در انتخابات ریاست جمهوری کاندید 
نخواهم شد، اما زمزمه هایی مبنی بر ش��رکت و برنامه ریزی او 

برای انتخابات مجلس در محافل مطرح شد.
در همان ایام، یعنی اردیبهشت ۹3 امیدوار رضایی برادر وی  
در گفت وگو باخانه ملت تاکید کرد: من و برادرم برنامه ای برای 
انتخابات مجلس آینده نداریم،وی در خصوص 
شایعه ها تاکید کرد: آقای محسن 
رضایی نفس هم می کشد، 
ش��ایعاتی پشت سر وی 
درست می شود، هیچ 
قصدی برای کاندیدا 
شدن در انتخابات از 
حوزه اه��واز را ندارد 
و آنچه که ش��ناخت 
م��ن از وی اس��ت، او 
همیش��ه تکلیفی عمل 

کرده است.
بعد از اظهارات امیدوار، تب 
حرف های انتخاباتی در مورد 
محسن رضایی کمتر شد 
تا روزهای گذشته که 

دوباره ابوالقاسم رئوفیان س��خنگوی جبهه ایستادگی ایران 
اس��لامی در گفت وگو با تس��نیم از احتم��ال کاندیداتوری 
محسن رضایی در انتخابات مجلس خبر داد. وی گفت:به هر 
حال هیچ چیزی غیرمحتمل نیست و محتمل است که این 

اتفاق هم بیفتد.
سخنگوی جبهه ایستادگی ایران اسلامی در پاسخ به پرسش 
دیگری مبنی بر اینکه آیا آق��ای رضایی در این خصوص ابراز 

تمایل کرده است؟ افزود: احساس تکلیف کند، می آید.
رئوفیان در پاسخ به این پرس��ش که آیا آقای محسن رضایی 
قصد دارد در انتخابات آینده مجلس سرلیس��ت شود؟ اظهار 
داشت: قاعدتاً اگر جبهه ایس��تادگی بخواهد فهرستی برای 
انتخابات مجلس ارای��ه دهد و قطعاً اگر حیات سیاس��ی اش 
استمرار داشته باشد و فهرس��تی بدهد، سرلیست این جبهه 

بی تردید محسن رضایی خواهد بود.
گفتنی است؛ محسن رضایی  بارها حضور فعالی در انتخابات 
داشته است، آقا محسن پس از خروج خود از سپاه پاسداران، 
برای انتخابات مجلس ششم از ش��هر تهران نامزد شد؛ او نیز 
همراه حداد عادل در لیست جامعه روحانیت قرار داشت؛ اما 
محس��ن رضایی در آن دوره خاص موفق به جلب آرای مردم 

تهران برای حضور در مجلس ششم نشد.
محس��ن رضایی پس از این رقابت، در فکر ریاست جمهوری 
بود؛ از این رو برای نخس��تین بار در انتخاب��ات نهمین دوره 
ریاس��ت جمهوری نامزد شد. محس��ن رضایی به همراه سه 

نام��زد اصولگرای دیگ��ر در این انتخابات نامزدش��د و تلاش 
فراوانی برای پیروزی در انتخابات انج��ام داد؛ رضایی اما در 
آس��تانه انتخابات، و تنها دو روز مانده به انتخابات، از حضور 
در ادامه رقابت انتخابات انصراف داد و آرای خود را در س��بد 

اصولگرایان ریخت.
آقا محس��ن اما همچنان مصم��م ب��ود؛ در انتخابات دهمین 
دوره ریاس��ت جمه��وری با ت��لاش و اراده جدی ت��ری وارد 
عرصه رقابت ها ش��د. حضور دو رقیب سرسخت در این دوره 
– احمدی نژاد و موسوی –و دو قطبی شدن فضا فرصت را از 
ابراز وجود دیگر نامزدها به شدت گرفت. از این رو رضایی در 
این انتخابات  با رأی نزدیک به ۶8٠ هزار در جایگاه سوم قرار 
گرفت. البته این نتیجه  باعث نش��د که محسن رضایی برای 
انتخابات یازدهمین دوره ریاست جمهوری پا پیش نگذارد؛ 
رضایی این بار امیدوار بود با شعار های اقتصادی خود بتواند 
رأی قابل توجهی کسب کند که البته توانست اعتماد بخش 
وس��یع تری مردم را به خود جلب کند به نحوی که آراء وی 
 رشدی چندین برابری نسبت به انتخابات های گذشته نشان 

می داد.
با تمام این تفاسیر آیا دوباره محسن رضایی پا به عرصه انتخابات 
خواهد گذاشت و دوباره شانس خود را محک می زند؟ در صورت 
 حضور محس��ن رضایی در انتخابات کدام ح��وزه انتخابیه را 
به عنوان می��دان رقابت انتخ��اب خواهد ک��رد؟ باید منتظر 

روزهای آینده ماند.

آقا محسن و یک تصمیم غیرمنتظره!

کاظم جلالی رییس فراکسیون اصولگرایان رهروان ولایت تشریح 
جزییات حزب منتس��ب به علی لاریجانی و حضور این حزب برای 
پر کردن خلأموجود پس از درگذش��ت آیت الله مهدوی کنی اظهار 

داشت: به نظر من این مسیر باید طی شود. 
جریانی که به عن��وان رهروان ولایت در مجلس نهم ش��کل گرفت 
پیش قراول اعتدالگرایی در کشور بود و بیشترین هزینه را هم برای 
اعتدالگرایی پرداخت کرد. ریش��ه های این جریان را باید در فضای 
سیاسی بعد از سال88 و به خصوص در سال های 8۹، ۹٠، ۹١ و ۹٢ 
دنبال کرد. در واقع قبل از انتخابات مجلس، حین انتخابات مجلس، 
جریان انتخابات هیات رییسه مجلس و نحوه مدیریت عمومی مجلس 
که با مساله ریاست مجلس متفاوت است را باید در کنار هم قرار دهید 
و آن گاه خواهید دید که این جریان، یک جریان عقلانی و اعتدالی از 
درون جریان اصولگرایی است که قائل است باید به جای حاشیه ها، 
به مسائل و مش��کلات اصلی کشور پرداخته ش��ده و از شعارگرایی 

دوری شود.
وی افزود: این جریان معتقد است که باید به واقع دلسوز مردم بود و 
با تعامل و همدلی مسائل را به پیش برد. بنابراین ما فکر می کنیم که 
این جریان می تواند یک جریان پیشرو باشد و تلاش هایی هم درحال 

صورت گرفتن اس��ت تا این جریان در قالب یک جبهه و حتی یک 
حزب، روند کار خودش را ادامه دهد.

رییس فراکس��یون اصولگرایان رهروان ولایت در پاس��خ به سوالی 
مبنی بر کوتاه مدت بودن یا بلندمدت بودن این پروسه تصریح کرد: 
بخشی از کارها مدت هاست آغاز و پیگیری شده و الان هم درحال 
پیگیری اس��ت. فکر می کنم که در ماه های آینده اخبار جدیدی را 
اعلام خواهیم کرد. بنای ما بر این نیس��ت که با تکیه بر پروپاگاندا و 
فشار رسانه ای خودمان را بزک کنیم. بلکه به دنبال این هستیم که 
این جریان که به شکل واقعی ش��کل گرفته، چارچوب های خود را 
مستحکم کند و براساس این استحکام فعالیت های خود را ادامه دهد.

جلالی در رابطه با ظرفیت حزب منتسب به لاریجانی برای بازگشت 
چهره هایی همچون ناطق نوری به عرصه فعالیت سیاسی، گفت: ما 
قائل هستیم که ش��خصیت هایی مثل آقای ناطق نوری چهره های 
ملی هستند. گفت وگو هایی هم با آقای ناطق انجام شده و امیدواریم 
که از ظرفیت های ایش��ان بتوانیم بیش��تر در ادامه مسیر خودمان 

استفاده کنیم.
  وی در خصوص زمان احتمالی اعلام موجودیت حزب، خاطرنشان 
کرد: ما به عنوان ی��ک جریان موجودیت داری��م و الان هم در حال 

فعالیت هس��تیم و تا الان هم بیش��ترین هزینه را پرداخته ایم. ولی 
به عنوان یک حزب انش��اءالله در آینده نه چن��دان دور اعلام حضور 
خواهیم کرد. رییس فراکسیون اصولگرایان رهروان ولایت پیرامون 
نس��بت این حزب با دولت یازده��م تصریح کرد: ما ب��ا دولت آقای 
روحانی در مشی اعتدالگرایی مشترک هستیم. مبنای ما هم بر این 
است که کشور بر اساس یک روند صحیح اداره و از جاروجنجال های 
حاشیه ای پرهیز ش��ود. به تعبیر مقام معظم رهبری باید به مسائل 
اصلی کشور پرداخت و مس��ائل فرعی را اصلی نکرد. بر این اساس 
نسبت ما با دولت این خواهد بود که دولت را در چارچوب های اصیل 

انقلاب و نظام همراهی کنیم.
جلالی در پاسخ به س��والی در رابطه با نقش این حزب در انتخابات 
مجلس دهم، خاطرنشان کرد: الان هنوز نمی شود درباره انتخابات و 
آینده به وضوح صحبت کرد. باید دید چه جریاناتی در کشور شکل 
می گیرند و قرار است چگونه عمل کنند، الان برای اظهارنظر درباره 

ابعاد مختلف انتخابات زود است.
وی در پاس��خ به این سوال که آیا ممکن اس��ت چهره ای مثل آقای 
ناطق، حلقه وصل حزب ش��ما به عنوان معتدلین اصولگرا با طیف 
حامیان دولت به عنوان معتدلین غیراصولگرا باش��د؟ اظهار داشت: 
آقای ناطق که فعلا از هرگونه حضور در صحنه های سیاسی پرهیز 
می کند. بنابراین باید منتظر باشیم و ببینیم که ایشان چه تصمیمی 
خواهد گرفت و آیا هنوز هم تمایل دارند که در کنار بنشینند یا قصد 

ورود به صحنه را دارند. چون این مس��اله هنوز مشخص نیست. اما 
چهره ای مثل ایش��ان با تجربه گرانسنگی که دارند حتما می توانند 

در مشی و منش جریان های سیاسی داخل کشور تاثیرگذار باشند.
رایزنی با ناطق برای تشکیل حزب لاریجانی
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سیاست

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

روزنامه تلگراف نوشت این هفته تالارهای زیبای هتل کبورگ 
پالاس در وین، برای آخرین دور مذاکرات به منظور حل مناقشه 
هسته ای ایران آماده خواهد ش��د. دیپلمات های ایران و آمریکا 
و پنج قدرت دیگر با هدف رس��یدن به توافق جامع هس��ته ای، 
که مانع از دستیابی ایران به سلاح هس��ته ای بشود، با یکدیگر 
دیدار خواهند کرد. اگر ایران و آمریکا بتوانند مساله هسته ای را 
حل کنند، به دشمنی ۳۵ ساله که با انقلاب ایران آغاز شد پایان 
می دهند. اکنون به نظر می رسد سایه جنگ آمریکا علیه ایران 
به منظور جلوگیری از این کشور برای ساخت سلاح هسته ای از 
بین رفته است و دو کشور می توانند علیه دشمنان مشترکشان از 
جمله داعش همکاری کنند. اما موانع بر سر راه پیشروی توافق هم 
بزرگ هستند. آمریکا از ایران می خواهد بخش های کلیدی برنامه 

هسته ای خود را که با هزینه زیاد و علی رغم تحریم های بین المللی 
راه اندازی شد کنار بگذارد. توافق اولیه که سال گذشته در ژنو امضا 
شد بخشی از برنامه هسته ای این کشور را به حالت تعلیق درآورد. 
توافق جامع خواهان آن است که ایران بسیاری از سانتریفیوژهای 
خود را که در حال حاضر به غنی س��ازی اورانیوم مش��غول است از 
مدار خارج کند. هدف این اس��ت که تهران برای ساخت سلاح، به 
یک سال زمان نیاز داشته باشد.اولی هوینونن، بازرس سابق آژانس 
بین المللی انرژی هس��ته ای می گوید که معنی عملی یک توافق 

برای عقب انداختن س��اخت سلاح هسته ای آن اس��ت که تعداد 
س��انتریفویژهای ایران بین ۲۰۰۰ و ۴۰۰۰ محدود بماند و ذخیره 
اورانیوم غنی شده ایران با درجه خلوص پایین در حد یک تن باقی 
بماند. ایران در حال حاضر ۱۹۵۰۰ س��انتریفیوژ و ۸.۴ تن اورانیوم 
غنی شده پنج درصدی در اختیار دارد. دیپلمات های آمریکایی در 
وین از ایران خواهند خواست تا حداقل ۸۰ درصد از سانتریفیوژها 
و ۹۰ درصد از ذخیره اورانیوم خود را از برنامه هسته ای این کشور 
بزداید. ایران در گذشته قبول کرده بود تا برخی از سانتریفیوژها را 

به کار نیندازد یا این که سانتریفیوژ جدیدی نصب نکند. اما در گذشته 
هرگز توافقی مبنی بر از کار انداختن حتی یک سانتریفیوژ را هم امضا 
نکرده است. این ماش��ین هایی که با هزینه بسیار زیادی بر خلاف 
قطع نامه های شورای امنیت سازمان ملل نصب شده است، به نوعی 
نماد غرور ملی تبدیل شده است. با این حال، مقامات غربی آشنا با 
مذاکرات گفته اند، قرار است مذاکرات بین المللی به نحوی پیش برود 
که ایران بتواند وجهه خود را حفظ کند. مقامات گفته اند رسیدن به 
هدف جامعه بین المللی الزاما نیازی به حذف سانتریفیوژها ندارد و 
می تواند با کاهش اندوخته اورانیوم و به کمک شکل خاصی از انبار 
کردن و تولید به صرفه س��انتریفیوژ ها انجام شود. حسن روحانی، 
رییس جمهور ایران به شدت مایل است تحریم ها برداشته شود و 

می داند که بهای آن توافق جامع هسته ای است.

زمان دوستی ایران و آمریکا فرا رسیده است!

آنسوی خبر

 دفاع فائزه  هاشمی 
ازسلامت مدیریت جاسبی

فائزه هاشمی گفت: طرح تحقیق و تفحص مجلس را قبول نداریم.  فائزه هاشمی 
درباره پاسخ مخاطبی که درباره اسناد موجود از فساد مالی و تخلفات قانونی 
دوران آقای جاسبی در طرح تفحص مجلس می پرسید گفت: من این تحقیق 
را سیاسی میدانم و قبول نداریم، چرا قبل از مطرح شدن در صحن علنی، در 

رسانه ها منتشر شده است.
فائزه هاشمی، دختر هاشمی رفس��نجانی و از معاونان دانشگاه آزاد با حضور 
در ۵۹۸ در پاسخ به یکی از مخاطبان که از وی درباره طرح تحقیق و تفحص 
مجلس پرس��ید؛ گفت: من این طرح را قبول ندارم. چند تخلف در این طرح 
صورت گرفته، یکی آنکه دوران آقای دانش��جو در آن بررسی نشده و دیگری 
آنکه قبل از مطرح شدن در صحن علنی، در رسانه ها منتشر شده است و این 

طبق قانون تخلف بوده.
وی درباره پاسخ مخاطب دیگری که درباره اسناد موجود از فساد مالی و تخلفات 
قانونی دوران آقای جاسبی در طرح تفحص مجلس می پرسید گفت: من این 

تحقیق را سیاسی میدانم و قبول نداریم.

مذاکرات  مسقط یکي از تعیین کننده ترین مذاکرات در یک سال و نیم 
گذشته بوده است. اگرچه اظهار نظرهاي دو طرف حین و پس از 
این مذاکرات همچنان دیپلماتیک بود و هیچ چیزي را نفي یا اثبات 
نمي کرد اما خیلي ه��ا بر این باورند که این مذاک��رات راه را براي 

رسیدن به توافق جامع در مذاکرات ژنو باز کرده است.
سرگئي ریابکوف، معاون وزیر خارجه روسیه و مذاکره کننده ارشد 
این کشور از جمله افرادي بود که این امیدواري به رسیدن به نتیجه 
در وین را ابراز کرد. مع��اون وزیر خارجه روس��یه گفت: احتمال 
 دس��تیابی به توافق هس��ته ای با ایران در گفت وگوهای پیش رو

)۱۸ تا ۲۴ نوامبر( در وین زیاد است.
آنگونه که تسنیم گزارش کرده اس��ت، دیپلمات ارشد روسی در 
گفت وگوهای هس��ته ای افزود گروه کشورهای ۱+۵ پیشنهادات 
بس��یار خوبی برای حل این موضوع دارند. ضرب الاجل مذاکرات 
هس��ته ای ایران و گروه ۱+۵ که در تمدی��د توافقنامه موقت ژنو 
موسوم به » برنامه مشترک اقدام« تعیین شده بود، روز سوم آذر 
به پایان می رس��د و دیپلمات ها تا آن روز فرصت دارند به توافقی 

جامع دست یابند.
 در مقابل اظه��ارات مقام��ات ایران��ي مانند اظه��ارات ریابکوف 
 یکس��ره امیدوارانه نبود. دیروز در خطبه هاي نمازجمعه تهران،

 آیت الله موحدي کرماني سخن اوباما را این بار از موضع ایران گفت. 
او تاکید کرد که ما هم معتقدیم که توافق نکردن بهتر از توافق بد 

با آمریکاست.
همچنین محمد نهاوندیان، رییس دفتر رییس جمهور نیز درباره 
مذاکرات هسته اي اخیر گفت: هنوز زود است که در مورد نتیجه 
مراحل طولانی مذاک��رات قضاوت کنیم و ت��ا روز آخر هیچ کس 
نمی تواند در این باره ارزیابی داش��ته باش��د ک��ه محصول نهایی 
مذاکرات چه خواهد بود، اما نکته بسیار مهم که همگان می دانند 
این است که ایران در این مس��یر طولانی اتمام حجت کرد. وی با 
بیان این مطلب که ایران با اقدامات اخیر خود همه بهانه جویی های 
بی پایه گذشته را باطل کرد، گفت: عده ای به دنبال این بودند که حق 
غیرقابل انکار ایران برای پیشرفت و توسعه علم و فناوری را نادیده 
بگیرند که در همه این زمینه ها از جمله زمینه فناوری هس��ته ای 
این بهانه جویی ها علیه ایران ادامه داشت، البته همگان دیدند که 
در فضای افکار عمومی و محافل سیاسی و اقتصادی دنیا مباحث 

مطرح شده از سوی ایران مورد استقبال قرار گرفته و سفر مراحل 
طولانی هیات های متنوع اقتصادی در ماه های گذش��ته به ایران 

گویای همین مطلب است.

روز گذشته جان کري و س��رگئي لاوروف وزراي خارجه آمریکا و 
روسیه در تماس تلفني درباره چش��م اندازهای رسیدن به توافق 
فراگیر در زمین��ه برنامه هس��ته ای ایران رایزن��ی کردند. وزارت 

خارجه روسیه اعلام کرد که دو طرف در این گفت وگو بر ضرورت 
به کارگیری بیشترین حد تلاش ها برای تحقق این توافق در دور 

آینده مذاکرات ایران و ۱+۵ تأکید کردند.
آخرین دور مذاکرات هسته ای ایران با گروه ۱+۵ به منظور رسیدن 
به توافق جامع هس��ته ای ۲7 آبان در وین پایتخت اتریش برگزار 
می شود. البته همچنان برخي معتقدند که احتمال تمدید مذاکرات 
براي بار دوم نیز وجود دارد. به عنوان مثال دنیس راس مشاور سابق 
رییس جمهور آمریکا در امور ایران می گوید: مذاکرات هس��ته ای 
جاری میان تهران و ۱+۵ به احتمال زیاد بار دیگر تمدید می شود.

وي روز جمعه گفت بعید به نظر می رسد که مذاکرات هسته ای تا 
ضرب الاجل ۲۴ نوامبر )سوم آذر( به نتیجه برسد و طرفین احتمالا 

بار دیگر مجبور به تمدید مهلت مذاکرات می شوند.
آقای راس که در نشس��ت »س��ال پیش رو: ۲۰۱۵« در واشنگتن 
صحبت می کرد، گفت: احتمالا ش��اهد تمدی��د خواهیم بود. فکر 
می کنم پتانسیل گشایش در مذاکرات تا روز ۲۴ نوامبر وجود دارد، 
اما زمان باقی مانده آنقدر نیس��ت که بتوان این پتانسیل را به کار 

بست و آن را به یک توافق با جزییات کامل تبدیل کرد.
 درهمی��ن حال س��یروس ناصري دیپلمات پیش��ین کش��ورمان در

گفت و گویي که با ایسنا داشته است گفت که نباید برای توافق جامع 
بدون آن که در جزییات به نقطه قابل قبولی رسیده باشیم، عجله 
کنیم. باید مراقبت زیادی از هر نوع توافق کلی و اولیه در چارچوب 
مذاکرت جامع داشته باشیم. ناصری با تاکید بر این که هیات مذاکره 
کننده هسته ای کشور باید به دقت جزییات توافق احتمالی نهایی 
را بررسی کننند تا تجربه توافق ژنو تکرار نشود، گفت: اتفاقی که 
۲۰ ژانویه سال گذشته با اجرای توافق ژنو افتاد اتفاق مثبتی نبود 
و معلوم شد که ۱+۵ به ویژه آمریکا هر جا که برخی موارد روشن 
نباشد سوءاستفاده می کنند؛ بنابراین باید در توافق نهایی مراقبت 
زیاد شود. این دیپلمات پیشین کشور با اشاره به نامه باراک اوباما 
به مقام رهبری و موضوع مقابله با داعش اظهار کرد: محتوای نامه 
مهم تر از اصل این اقدام )ارس��ال نامه( است. بر اساس یک داوری 
منصفانه محتوای نامه  آن گونه که رسانه ها منتشر کرده اند، نشان 
می دهد آمریکا درک کرده که برای رسیدن به یک موقعیت متعادل 
در منطقه به نیروی ایران نیاز دارد و بیانگر این است که آمریکا به 

سمت ایران دست نیاز دراز کرده است.

نگرانی مذاکره کننده سابق کشورمان از چیست؟

آیا وین ایستگاه آخر مذاکرات هسته ای است؟

 هنوز زود است که درمورد نتیجه مراحل طولانی مذاکرات قضاوت کنیم و تا روز آخر هیچ کس 
نمی تواند در این باره ارزیابی داشته باشد که محصول نهایی مذاکرات چه خواهد بود
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 
رییس هیات مذاکره کننده هسته ای ایران پس از ورود به وین 
در فرودگاه این ش��هر در جمع خبرنگاران افزود: ما وارد مرحله 
آخر مذاکرات ش��دیم. فکر می کنم همانطور که از ابتدا گفتیم 
در صورتی که طرف مقابل اراده سیاس��ی برای رس��یدن به راه 
حل داشته باشد، پیش��نهادهای متعددی برای اینکه اطمینان 
حاصل شود، برنامه هسته ای ایران صلح آمیز است، وجود دارد 

و مطرح شده است .
 ظریف اضافه کرد: این پیشنهادها می تواند یک راه حل و یا راه 
حل های متعدد بسیار مناسبی را ارائه دهد . لذا هنوز این امکان 

هست در صورتی که طرف مقابل ، اراده سیاسی را برای اتخاذ تصمیم 
س��خت برای اینکه ارائه خط قرمزهای بی معنا که برای خوشامد 
گروههای فشار است، کمکی نه به حل مشکل می کند و نه کمکی 

به عدم اشاعه.
وزیر امور خارجه اظهار داش��ت: ما با این هدف به وین آمده ایم که 
انشاء الله با تلاش تا روز آخر به نتیجه مناسب که منافع مردم ایران 
در آن لحاظ شده باشد و حقوقشان محترم شمرده شده باشد، اگر 
نگرانی مشروعی هم جامعه بین المللی دارد، رفع شده باشد، به این 

راه حل برسیم .

یقین دارم مردم ایران چه کسانی که در گفته ها و نوشته هایشان از 
مذاکرات حمایت کردند و چه آنها که نقد می کنند، ظریف گفت: 
همه مردم ایران در دلش��انٰ امیدش��ان سربلندی کش��ور از این 
مذاکرات بوده است .یقین دارم حتی منتقدین ما را از دعای خیرشان 

محروم نکرده اند و امیدوارم این روش ادامه داشته باشد.
وی تصریح کرد: اطمینان می دهم اگر بتوانیم به راه حلی برس��یم 
که منافع کشور و مردم را لحاظ کند به توافق می رسیم. اگر بر اثر 
زیاده خواهی طرف مقابل، راه حل به دست نیاید، دنیا متوجه شده 
است که جمهوری اس��لامی ایران به دنبال راه حل، تفاهم و تعامل 

سازنده است و از حقوق و عزت و سربلندی کشور دست برنمی دارد.
وزیر امور خارجه اظهار داشت: آنچه برای این هفته لازم است این 
اس��ت که با اعتماد به نفس ، همه گروهها و افراد کاری کنند که با 
نشان دادن همدلی و وحدت ملی نتیجه هر چه باشد چه توافق باشد 
و چه ایستادگی در برابر زیاده خواهی، روز سوم آذر انشاالله پیروزی 
ملی در رس��یدن به اهدافی باش��د که از این مذاکرات به دنبال آن 
بودیم؛ توافق در صورتی که توافق امکان پذیر باش��د و نشان دادن 
عزم ایران برای پیگیری حقوقش بر اساس اصول تعامل و همکاری و 

مقاومت در برابر زیاده خواهی

امیدوارم سوم آذر روز پیروزی ملی در رسیدن به اهدافمان باشد

اخبار تلگرافی

رئیس جمهور برای ادامه مهلت 
سرپرستی باید از مقام معظم رهبری 

اجازه بگیرد

نعمتی عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی گفت: رئیس جمهور برای 
ادامه مهلت سرپرس��تی وزارت علوم باید از مقام معظم رهبری اجازه بگیرد و 
پس از آن گزینه بعدی خود را ب��رای وزارت علوم معرفی کند.بهروز نعمتی با 
اش��اره به عدم رای اعتماد نمایندگان به وزیر پیشنهادی علوم گفت: 3 روز تا 
پایان مهلت 3 ماهه نجفی برای سرپرستی وزارت علوم باقی مانده است که تا 
پایان این مهلت نجفی می تواند سرپرستی این وزارتخانه را برعهده داشته باشد.
نماینده مردم اسدآباد در مجلس شورای اسلامی گفت: رئیس جمهور تا پایان 
مهلت سرپرس��تی باید از مقام معظم رهبری کس��ب اجازه کند و برای ادامه 
سرپرس��تی در وزارت علوم اذن بگیرد.وی ادامه داد: این سرپرستی تا معرفی 
گزینه بعدی دولت برای وزارت علوم ادامه خواهد داش��ت.عضو هیات رئیسه 
مجلس شورای اس��لامی درخصوص احتمال معرفی وزیر پیشنهادی علوم تا 
پایان مهلت سرپرستی گفت: دولت می تواند فرد دیگری را معرفی کند اما طبق 
آیین نامه مجلس گزینه بعدی وزارت علوم باید حداقل یک هفته برای معرفی 
خود فرصت داشته باشد، 3 روز آینده فرصت کمی برای معرفی وزیر و برگزاری 

جلسه رای اعتماد است.

مذاکرات  مسقط یکي از تعیین کننده ترین مذاکرات در یک سال و 
نیم گذشته بوده است. اگرچه اظهار نظرهاي دو طرف حین و پس 
از این مذاکرات همچنان دیپلماتیک ب��ود و هیچ چیزي را نفي یا 
اثبات نمي کرد اما خیلي ها بر این باورند که این مذاکرات راه را براي 

رسیدن به توافق جامع در مذاکرات ژنو باز کرده است.
سرگئي ریابکوف معاون وزیر خارجه روسیه و مذاکره کننده ارشد 
این کش��ور از جمله افرادي بود که این امیدواري به رس��یدن به 
نتیجه در وین را ابراز کرد. معاون وزیر خارجه روسیه گفت احتمال 
دستیابی به توافق هسته ای با ایران در گفتگوهای پیش رو)۱۸ تا 

۲۴ نوامبر( در وین زیاد است.
آنگونه که تسنیم گزارش کرده اس��ت، دیپلمات ارشد روسی در 
گفتگوهای هس��ته ای افزود گروه کش��ورهای ۱+5 پیشنهادات 
بس��یار خوبی برای حل این موضوع دارند.ضرب الاجل مذاکرات 
هس��ته ای ایران و گروه ۱+5 که در تمدی��د توافقنامه موقت ژنو 
موسوم به "برنامه مشترک اقدام" تعیین ش��ده بود، روز سوم آذر 
به پایان می رس��د و دیپلمات ها تا آن روز فرصت دارند به توافقی 

جامع دست یابند.
در مقابل اظه��ارات مقامات ایراني مانند اظه��ارات ریابکوف یک 
سره امیدوارانه نبود. دیروز در خطبه هاي نمازجمعه تهران، آیت 
الله موحدي کرماني سخن اوباما را این بار از موضع ایران گفت. او 
تاکید کرد که ما هم معتقدیم که توافق نکردن بهتر از توافق بد با 

آمریکاست.
همچنین محمد نهاوندیان رئیس دفتر رئیس جمهور نیز درباره 
مذاکرات هسته اي اخیر گفت: هنوز زود است که در مورد نتیجه 
مراحل طولانی مذاک��رات قضاوت کنیم و ت��ا روز آخر هیچ کس 
نمی تواند در این باره ارزیابی داش��ته باش��د ک��ه محصول نهایی 
مذاکرات چه خواهد بود، اما نکته بسیار مهم که همگان می دانند 
این است که ایران در این مس��یر طولانی اتمام حجت کرد. وی با 
بیان این مطلب که ایران با اقدامات اخیر خود همه بهانه جویی های 
بی پایه گذش��ته را باطل کرد، گفت: عده ای به دنبال این بودند که 
حق غیرقابل انکار ایران برای پیش��رفت و توس��عه علم و فناوری 
را نادیده بگیرند که در همه این زمینه ه��ا از جمله زمینه فناوری 
هسته ای این بهانه جویی ها علیه ایران ادامه داشت، البته همگان 
دیدند که در فضای افکار عمومی و محافل سیاسی و اقتصادی دنیا 

مباحث مطرح شده از سوی ایران مورد استقبال قرار گرفته و سفر 
هیئت های متنوع اقتصادی در ماه های گذش��ته به ایران گویای 

همین مطلب است.

روز گذشته جان کري و س��رگئي لاوروف وزراي خارجه آمریکا و 
روسیه در تماس تلفني درباره چش��م اندازهای رسیدن به توافق 
فراگیر در زمینه برنامه هسته ای ایران رایزنی کردند.وزارت خارجه 

روسیه اعلام کرد که دو طرف در این گفتگو بر ضرورت به کارگیری 
بیشترین حد تلاش ها برای تحقق این توافق در دور آینده مذاکرات 

ایران و ۱+5 تأکید کردند.
آخرین دور مذاکرات هسته ای ایران با گروه ۱+5 به منظور رسیدن 
به توافق جامع هس��ته ای ۲7 آبان در وین پایتخت اتریش برگزار 
می شود. البته همچنان برخي معتقدند که احتمال تمدید مذاکرات 
براي بار دوم نیز وجود دارد. به عنوان مثال دنیس راس مشاور سابق 
رئیس جمهور آمریکا در امور ایران می گوید مذاکرات هس��ته ای 
جاری میان تهران و ۱+5 به احتمال زیاد بار دیگر تمدید می شود.
وي روز جمعه گفت بعید به نظر می رسد که مذاکرات هسته ای تا 
ضرب الاجل ۲۴ نوامبر )سوم آذر( به نتیجه برسد و طرفین احتمالا 

بار دیگر مجبور به تمدید مهلت مذاکرات می شوند.
آقای راس که در نشس��ت »س��ال پیش رو: ۲0۱5« در واشنگتن 
صحبت می کرد، گفت: احتمالا ش��اهد تمدی��د خواهیم بود. فکر 
می کنم پتانسیل گشایش در مذاکرات تا روز ۲۴ نوامبر وجود دارد، 
اما زمان باقی مانده آنقدر نیس��ت که بتوان این پتانسیل را به کار 

بست و آن را به یک توافق با جزئیات کامل تبدیل کرد.
در همین حال سیروس ناصري دیپلمات پیشین کشورمان در گفت 
و گویي که با ایسنا داشته اس��ت گفت که نباید برای توافق جامع 
بدون آن که در جزئیات به نقطه قابل قبولی رسیده باشیم، عجله 
کنیم. باید مراقبت زیادی از هر نوع توافق کلی و اولیه در چارچوب 
مذاکرت جامع داش��ته باش��یم. ناصری با تاکید بر این که هیات 
مذاکره کننده هسته ای کشور باید به دقت جزئیات توافق احتمالی 
نهایی را بررسی کننند تا تجربه توافق ژنو تکرار نشود، گفت: اتفاقی 
که ۲0 ژانویه سال گذش��ته با اجرای توافق ژنو افتاد اتفاق مثبتی 
نبود و معلوم ش��د که ۱+5 به ویژه آمریکا هر ج��ا که برخی موارد 
روشن نباشد سوءاس��تفاده می کنند بنابراین باید در توافق نهایی 
مراقبت زیاد شود.این دیپلمات پیشین کشور با اشاره به نامه باراک 
اوباما به مقام رهبری و موضوع مقابله با داعش اظهار کرد: محتوای 
نامه مهم تر از اصل این اقدام )ارسال نامه( است. بر اساس یک داوری 
منصفانه محتوای نامه  آن گونه که رسانه ها منتشر کرده اند، نشان 
می دهد آمریکا درک کرده که برای رسیدن به یک موقعیت متعادل 
در منطقه به نیروی ایران نیاز دارد و بیانگر این است که آمریکا به 

سمت ایران دست نیاز دراز کرده است.

نگرانی مذاکره کننده سابق کشورمان از چیست؟

آیا وین ایستگاه آخر مذاکرات هسته ای است؟

آگهی مزایده )نوبت اول(

سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان در نظر دارد )مرحله دوم( اجازه ساخت، نصب و 
بهره برداری از یکعدد تابلو تک نمایه به متراژ 100 مترمربع واقع در میدان استقلال و )مرحله 
دوم( اجازه س��اخت، نصب و بهره برداری از یکعدد تابلوی س��ه وجهی جمعا به متراژ 108 
مترمربع واقع در تقاطع خیابان خرم، خیابان شهید اشرفی به مدت سه سال را به شرح و شرایط 

زیر از طریق مزایده عمومی به اشخاص حقوقی واجد شرایط واگذار نماید. 
متقاضیان می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره 3-35279331-031 تماس 
حاصل نموده و برای دریافت اس��ناد مزای��ده حداکثر تا پایان وقت اداری روز ش��نبه مورخ 
1393/09/15 به آدرس اصفهان، خیابان جی شرقی، خیابان مسجد علی، مجتمع فرهنگی 
کوثر، مدیریت درآمد و بازرگانی سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان و جهت تحویل 
آن حداکثر تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 1393/09/18 به آدرس اصفهان، خیابان 
22 بهمن، مجموعه اداری امیرکبیر، ساختمان مرکزی سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری 

اصفهان مراجعه نمایند. 
  ارایه سپرده شرکت در مزایده به صورت نقدی یا ضمانتنامه بانکی. 

  ارایه ضمانت حسن انجام کار به میزان سی درصد کل مبلغ قرارداد، که می بایست نقداً به 
حساب سازمان واریز و یا به تشخیص سازمان به صورت ضمانتنامه بانکی ارایه شود. 

  پیش��نهادات واصله حداکثر ظرف مدت 15 روز بعد از آخرین مهلت تعیین ش��ده، در 
کمیسیون معاملات سازمان مفتوح و برابر مقررات و مقتضیات سازمان تصمیم گیری و نتیجه 
آن در تابلوی اعلانات سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان واقع در خیابان 22 بهمن، 
مجموعه اداری امیرکبیر، ساختمان مرکزی سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان اعلام 

خواهد شد. 
  در صورتیکه برندگان اول، دوم و سوم مزایده حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به 

ترتیب به نفع سازمان ضبط خواهد شد. 
  سازمان در رد یا قبول هریک از پیشنهادها مختار است.

  سایر اطلاعات و جزییات مربوطه در اسناد مزایده مندرج می باشد.
  کلیه هزینه های درج آگهی مزایده بر عهده برندگان مزایده می باشد. 

  شرکت در مزایده و ارایه پیشنهاد به منزله قبول شروط و تکالیف اعلامی از سوی سازمان 
می باشد. 

  بهای پیشنهادی باید از جهت مبلغ مشخص، بدون ابهام بوده و در پاکت لاک و مهر شده 
تسلیم شود. 

سازمان فرهنگي تفريحي شهرداري اصفهان



کاهش جوایز جلال آل احمد 
با تشخیص وزیر ارشاد صورت گرفت

سخنگوی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی درباره کاهش تعداد جوایز 
ادبی جلال آل احمد گفت: هدایای مربوط ب��ه جوایز ادبی جلال به 
دلیل برقراری تناس��ب اه��دای جوایز با دیگر جش��نواره های ادبی 

همچون پروین و کتاب سال، کاهش یافت.
حسین نوش آبادی، سخنگوی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان 
این مطلب در پاسخ به سوال مهر مبنی بر دلایل کاهش جوایز ادبی 
جلال آل احمد از 110 س��که بهار آزادی به 30 سکه گفت: هدایای 
مربوط به جایزه جلال آل احمد طبق مصوبه ش��ورای عالی فرهنگ 
عمومی تصویب ش��د، منتها چون در گذش��ته به دلیل حجم بالای 
جوایز، نفرات اول و دوم معرفی نمی ش��دند، تصمیم گرفتیم ضمن 

معرفی نفرات اول این جایزه ادبی تعداد سکه ها را نیز کاهش دهیم.
او در ادامه افزود: ایج��اد عدالت در اهدای جوایز ادبی باعث ش��د به 
این جمع بندی برس��یم که تعداد 110 سکه بهار آزادی برای جایزه 
 جلال آل احمد زیاد است و هیچ تناس��بی با مقدار دیگر جوایز ادبی 

ندارد.
سخنگوی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی ادامه داد: امیدوارم اتخاذ 
چنین تصمیمی بتواند اختلاف فاحش بین رقم جوایز ادبی را از بین 
ببرد، در واقع کاهش جوایز ادبی جلال آل احمد به تشخیص شخص 

وزیر ارشاد اتفاق افتاد.

پرویز تناولی برای از دست دادن 
احمد ادیب پیام تسلیت فرستاد

نزدیک به 40 روز از درگذش��ت مردی که تا لحظ��ه ای که بود برای 
فرهنگ و پاسداشت آن از جان و دل انرژی گذاشت، گذشت.

به گزارش ایمنا، از دس��ت دادن این مرد داغی بر دل دوس��تداران 
و اهالی فرهنگ ب��ود؛ زیرا نه تنه��ا احمد ادیب در بی��ش از دو دهه 
فعالیت، خدمات ماندگاری در عرصه نگاهداری حراس��ت و معرفی 
میراث فرهنگی و نیز ترویج و توسعه هنرهای سنتی، صنایع دستی 
و حمایت از هنرمندان و خادمان فرهنگ اصفهان انجام داد؛ بلکه در 
سمت معاون صنایع دستی اصفهان تلاش��  های ویژه ای برای رشد و 
ترویج فعالیت های هنری، نمایش��گاهی و رونق بخشیدن به صنایع 
دس��تی کش��ور و حمایت از فعالان این عرصه داشت؛ همان طور که 
ثبت جهانی شماری از رشته های صنعت دستی اصفهان نیز از نتایج 
تلاش های این کارشناس و مدیر برجسته میراث فرهنگی محسوب 

می شود.
پرویز تناول��ی مجسمه س��از، نقاش و پژوهش��گر ایرانی و س��ازنده 
مجسمه های معروف و ماندگاری مانند »هیچ«، »دست ها«، »قفل 
و قف��س« و ... در روزهای نزدیک ب��ه چهلم او پیام تس��لیتی برای 

درگذشتش ایراد کرده است.

رییس جهاددانشگاهی: 

پدیده سایه نویسی در جامعه دانشجویی 
رواج یافته است

حمیدرضا طیبی/ ایس�نا: پدیدهای به نام سایه نویس��ی در بین 
دانشجویان رواج پیدا کرده است. در این حوزه کار به جایی رسید که 
یک صحاف به مقام معظم رهبری نامه نوشت و در آن نامه اعلام کرد 
که بسیاری از دانشجویان با عوض کردن نام و سربرگ پایان نامه ها، 

پایان نامه ها را به نام خود ارایه می دهند. 
مقام معظم رهبری هم به وزیر وقت علوم نامه نوش��ت و این موضوع 
را گوشزد کرد. دلیل این موضوع این است که هنوز علم و فناوری در 
کشور آن جایگاه خود را ندارد و متاس��فانه وقتی این جایگاه وجود 
نداشته باشد مدرک دانش��گاهی به عنوان ارزش تلقی می شود، در 
صورتی که اگر بنا باش��د همه تصمیم ها بر مبن��ای کار دقیق علمی 

باشد، نباید مدرک خیلی ملاک باشد.
 اگر مبنای ارتقای شغلی و افزایش حقوق در ادارات ما مدرک نباشد، 
تب گرفتن مدرک در ادارات ما پایین می آید، به شرطی که آموزش 
خوب مبنای افزایش حقوق ها باشد. اما در حال حاضر تب مدرک در 

ادارات ما گرم است.

هنرمند پیشکسوت:

راه اندازی شبکه تلویزیونی هنر
خواسته هنرمندان است

جلیل رس�ولی/ هنرآنلاین: راه اندازی ش��بکه  تلویزیونی ویژه هنر 
کاری درست و لازم است. اگر چنین شبکه ای راه اندازی شود باید افراد 
متخصص در آن فعالیت کنند و خبرنگاران و کار شناسان آن هنرمندانی 
از ش��اخه های مختلف مانند نقاشی، مجسمه س��ازی، خوشنویسی و... 
باشند تا بتوانند کار علمی و اثرگذار انجام دهند. چنین کارشناسانی با 
کار خود می توانند نقاط ضعف و قوت هنرمندان را به آن ها نشان داده و 

هنرمندان را به سمت تعالی ببرند.
 در چنین ش��بکه ای ارایه گزارش هم لازم است اما تاثیرگذاری زیادی 
ندارد و زمانی اتفاق مثبت در جامعه هنری رخ می دهد که کار تحقیقاتی 

در زمینه هنر انجام شود. 
ورود هنر به زندگی مردم نیاز به فرهنگ سازی دارد. این کار به سرعت 
اتفاق نمی افتد ولی در ص��ورت وجود چنین ش��بکه ای مردم کم کم با 
هنر آشنا می شوند. اگر هنر بتواند مردمی ش��ود بسیار ارزشمند است 
و اینکه مردم ما از فرهنگ و هنر مملکت خود ش��ناخت داشته باشند 

ضروری است.
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فرهنگ و 
هـــــنــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

در دو هفته اخیر صحبت از کتاب و کتابخوانی 

نفیسه
حاجاتی

و مطبوعات زیاد ش��ده. نمایشگاه مطبوعات 
تهران با حضور رسانه ها و فعالان و علاقه مندان 
این حیطه برگزار شد و بعد رسیدیم به هفته 
کتاب و کتابخوانی. هم ش��هر پر از تابلوهایی 
است که درباره کتاب نخوانی هشدار می دهند 
و هم رادیو و تلویزیون و روزنامه ها مطالبی مرتبط با این حیطه 
کار می کنند. اما مس��اله این اس��ت که آیا واقعا م��ا کم کتاب 
می خوانیم؟! اگر جواب این س��وال مثبت است، این کم بودن 
چقدر است؟ چرا باید افزایشش داد و چه طور می شود این کار 
را کرد. این س��وال هایی اس��ت که این روزها مسوولان در پی 

جواب دادن به آنها هستند. 
می گویند آم��ار مطالعه ایرانی ها کم اس��ت و دلیلش��ان یکی 
تیراژ کتاب هاست که تا 500 نسخه پایین آمده یعنی کمتر از 
تعدادی که معمولا برای کارت ویزیت سفارش می دهند. دومی 
آمار مطالعه است که طی س��نجش های مختلف کم بین 7 تا 
70 دقیقه در سال ارزیابی شده و مشخص است که چقدر نازل 
است. اما از این ها گذشته، کافی است به دور و برمان نگاه کنیم. 

ببینیم چقدر کتاب دست مردم می بینیم. در اتوبوس، تاکسی، 
خیابان، ایستگاه ها، پیاده روها، خانه ها. چند خانه را سراغ داریم 
که کتابخانه دارند؛ کتابخانه ه��ای خاک نگرفته و پویا؟! بیایید 
دوری در کتابخانه ها و کتاب فروشی های ش��هر بزنیم. زیادی 

خلوت نیستند؟! 

   جوگیر شویم، کتاب بخوانیم!
این روزها که صحبت ها درباره مرتضی پاشایی و جوی که درباره 
او پیش آمد، زیاد است می توانیم به یک راه حل برسیم. اینکه 
ما مردم جَوگیری هستیم و چه خوب می ش��ود از این ویژگی 

در راستای ارتقای فرهنگ عمومی جامعه هم استفاده شود. 
به عبارتی این خصوصیت اگر در راستای درست استفاده شود، 
می تواند نتایج بهتری هم داش��ته باش��د. مثلا اگر جو کتاب و 
کتابخوانی زیاد ش��ود. اگر برنامه هایی برای گسترش فرهنگ 
کتابخوانی در نظر گرفته شود. اگر هر جا می رویم، کتاب هایی 
که به دردمان می خورن��د، تاکید می کن��م، کتاب هایی که به 

دردبخور هستند، ببینیم. 
جش��ن کتاب ها، جلس��ات رونمای��ی و امضای کتاب توس��ط 

نویسندگان و شاعران برگزار ش��وند، کتاب فروشی ها هر فصل 
یک هفته تخفیف های اعتباری برای کتابخوان ها قایل شوند، 
آرام آرام کتاب به کالایی جدی و نه تزیینی تبدیل خواهد شد. 

   کتاب نذری بدهید!
 یکی از حرکت های جدید، حرکت جالبی اس��ت که انتشارات 
ققنوس تدارک دی��ده به نام » نذر کت��اب«. در پنجمین دوره 
طرح » نذر کتاب«، هدف، هدیه کتاب به عزاداران حس��ینی و 
علاقه مندان ادبیات عاشورایی بود که امسال با همکاری 15ناشر 
و خیرین حوزه کتاب در ش��هر تهران اجراشد. در نذر فرهنگی 
کتاب که توس��ط انتش��ارات هزاره ققنوس برگزار می ش��ود، 
70عنوان کتاب با موضوع مرتبط با ایام محرم و صفر توزیع شد 

که تا 1۸ هزار تومان قیمت داشتند. 
مجریان این طرح با شعار »محرم امسال کتاب نذری بدهیم« 
برگزاری آن را توجه بیش��تر به غذای روح در ایام محرم عنوان 
کردند. در این طرح 3 گروه دخیل بودند؛ ناش��رانی که دوست 
دارند آثار خود را با 50 درصد تخفیف ارائه دهند، دوم خیرینی 
که تمایل دارند نذرشان را مصروف فعالیت های فرهنگی کنند 
و دسته سوم مخاطبانی هس��تند که این آثار را تهیه می کنند. 
مردم علاقه مند به فرهنگ عاش��ورا، کتاب مورد نظر خود را از 
میان آثار ارایه ش��ده انتخاب می کنند و پس از مطالعه و ثبت 
نظر خود در صفحه آخر کتاب، آن را در محل های عمومی مانند 
مدارس، مساجد، کتابخانه ها، فرهنگسراها، هیات های مذهبی، 
ایستگاه های مترو و اتوبوس، دانش��گاه ها و... برای مطالعه نفر 
بعدی جا می گذارد. پنجمین نفری که کتاب را بخواند صاحب 

کتاب خواهد شد.
 از جمله کتاب های عرضه ش��ده در طرح نذر کتاب می توان به 
»امام حسین)ع( از زبان رس��ول خدا)ص(«، »جامعه شناسی 
تحریفات عاشورا«، »در رثای نور«، »جغرافیای رازها«، »آبروی 
آب«، »گل زخم های کبود«، »معراج لاله ه��ا«، »زورق نور«، 
»شغل جدید ابلیس«، »انقلاب یک نفره«، »ناگهان دریا«، »راز 
سرفرازی«، »مراج لاله ها«، »ای زمین  ای سنگ دل«، »راهیان 

کربلا«، »گلاب اشک« و... اشاره کرد.

   کتاب را جا بگذارید!
پیش از پروژه » نذر کت��اب« پروژه دیگری به ن��ام »کتابت را 
جا بگذار« هم به طور محدود اجرا ش��د. البته این پروژه متولی 
خاصی نداش��ت و علاقه مندان کت��اب و کتابخوانی به صورت 
خودجوش دس��ت به طراحی این ایده که البته در کشورهای 

مختلف دنیا هم سابقه داشت، زده بودند. 
»کتابت را جا بگذار!« یک شبکه ي اجتماعي براي بزرگداشت 
ادبیات و جایي اس��ت که کتاب ها زندگي تازه اي مي گیرند. در 
این برنامه به هر کتاب یک هویت داده مي شود تا بتوان دست به 
دست شدنش را از خواننده اي به خواننده  ای دیگر دنبال کرد. 
با این روش خوانندگان هر کتاب نیز با هم مرتبط مي ش��وند. 
اکنون بیش از 100 هزار نفر عضو این ش��بکه  هستند و صدها 
هزار نس��خه کتاب در کش��ورهای مختلف جهان در س��فرند.   

هدف اصلي دست اندرکاران این ش��بکه این است که انسان ها 
را از طریق کت��اب با هم پیون��د دهند و به همین منظور س��ه 
دستورالعمل منحصر به فرد دارند: کتاب را برچسب بزن، کتابت 
را در محلي عمومي جا بگذار و سفر کتابت را دنبال کن. در ایران 
هم سایت »کتاب مسافر« همین وظیفه را برعهده گرفته است. 

   امیدمان به نسل بعد است که کتابخوان شوند
دبیر کل نهاد کتابخانه های کش��ور در گفت و گو با خبرآنلاین 
درباره روش های احیای فرهن��گ کتابخوانی در جامعه گفت: 
برای بهبود نرخ مطالعه و کتابخوانی باید بر روی نس��ل آینده 
برنامه ریزی کرد؛ اگر تلویزیون را کنار بگذاریم دو گروه والدین 
و معلمان روی ک��ودکان تاثیر گذارترن��د و در بین والدین هم 
مادر نقش بیشتر و مهم تری دارد که باید مهارت کتابخوانی را 
داشته باشد. باید کاری کنیم که مادران مطالعه و قصه گویی و 
کتابخوانی را هم آموزش ببینن��د. این امروزه یک مهارت و فن 
محسوب می شود. می ش��ود با خواندن یک قصه و یک کتاب 

نامناسب او را برای همیشه از کتاب و کتابخوانی بیزار کرد. 
کمرنگ تر شدن کتاب در تبلیغات کشور یکی از دلایلی است 
که این مقام مس��وول ارایه می دهد. او توضی��ح می دهد:  اگر 
س��ریال ها و مجموعه های تلویزیونی و فیلم های س��ینمایی 
10 سال اخیر را در کش��ورهای مختلفی جهان بررسی کنید و 
ببینید که در کدام یک از اینها کت��اب و کتابخوانی و اهل مطالعه 
بودن مطرح است. یکی از کشورهایی که کمترین امتیاز را می گیرد 

کشور ماست.
 منظور این نیس��ت که برای حل این مس��اله، به طور تصنعی 
کتاب و کتابخانه در فیلم ها اس��تفاده کنیم. نه منظور من این 
است که به طور طبیعی این اتفاق روی دهد. در 10 سال اخیر 
کدام فیلمی را دیده اید که در آن پدر و مادری فرزند خود را به 
کتابخانه برده باش��ند. یا اینکه راجع به کتابی در فیلمی بحث 

شده باشد؟
البته او تاکید می کند: من نمی گویم اگر کتاب معرفی ش��ود، 
مردم کتاب می خوانند. می خواهم بگوی��م آن گفتمان کتاب 

حاکم نیست.
الان خیلی معرفی کتاب در تلویزیون داریم و البته مردم نمی خوانند. 
وقتی مناظ��ره ای در تلویزیون در مورد مس��ائل اقتصادی صورت 
می گیرد، معمولا پوشه هایی پر از اوراق همراه افراد دیده می شود. 

روزی که مدیران و افراد ش��رکت کنن��ده در مناظره ها علاوه 
بر آن پوش��ه ها، چند جلد کتاب هم همراه خ��ود بیاورند و به 
کتاب های خود استناد کنند، تاثیر مهمی بر بیننده تلویزیون 

خواهد گذاشت.
 اتفاقا تبلیغات مستقیم در جامعه ما زیاد است. هر خبرگزاری 
یک صفحه کت��اب دارد. چرا این ه��ا تاثیر چندان��ی ندارند و 
انگیزش لازم را برای مطالعه کتاب ایج��اد نمی کند. اگر اکثر 
برنامه ها و مجموعه ه��ای تلویزیونی را ببینید متوجه خواهید 
بود هیچ کدام نسبتی با کتاب ندارند. نتیجه اش این می شود که 
در آخر شهریور 93 کل آمار اعضای کتابخانه های ما 2 میلیون 

و پانصد هزار نفر بوده است.

به بهانه هفته کتاب و کتابخوانی

کاش جو کتابخوانی ما را بگیرد!
  کتاب کالای تزیینی نیست!

معاون امور فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی: 

مراقب کتاب سازی و شبه کتاب های دانشگاهی باشیم
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:

نیازمند تقویت نهضت مطالعه مفید در کشور هستیم 
سیدعباس صالحی/ ایلنا: در حوزه تولید کتاب در محیط های 
دانشگاهی در سال های اخیر پیشرفت های ستودنی و قابل توجه 
داشته ایم،اما باید نسبت به کتاب س��ازی و تولید شبه کتاب ها در 
فضای دانشگاهی مراقب باشیم. اگر کتاب سازی بد است مطمئنا 
تولید تولید شبه کتاب ها با آرم دانشگاهی کار بسیار غلطی است. 
این کتاب سازی ها انواع مختلفی دارند که شامل کپی برداری های 
بدون اجازه، اس��تفاده از متون بدون ارجاع، عدم رعایت و نگارش 
زبان فارسی و... می شود. اگر چه در سال های اخیر در تولید کتاب 

اعم از کتاب های علمی و فرهنگی و عمومی پیشرفت های خوبی 
داش��ته ایم،اما روند کتابخوانی ما ب��ه اندازه تولی��د کتاب خوب 
پیشرفت نداشته است. باید نسبت به ترویج مدل های کتابخوانی در 
محیط های دانشگاهی برنامه ریزی انجام دهیم. مدل های مختلفی 
از کتابخوانی در محیط های دانشگاهی وجود دارند و احصای این 
مدل ها یکی از ضروریات است. شبکه  دانشجویی کتاب، ملاقات با 
نویسندگان و... از جمله این مدل هاست و باید نسبت به کاربردی 

کردن این مدل ها در دانشگاه ها همت کنیم.

علی جنتی/ مه�ر: رهبر انق��لاب، تبلیغ و تروی��ج کتاب و 
کتابخوانی را ی��ک واجب دین��ی می دانند و همیش��ه هم بر 
ضرورت این کار تاکید کرده اند. از این رو تلاش در این راه، در 
سالی که به تعبیر ایشان س��ال فرهنگ نام گرفته، از تکالیف 
مسوولان است. ملتی که با کتاب خو بگیرد، به آسانی می تواند 
از فراز و فرودهای روزگار عبور کند؛ به سان موفقیت های ایران 
در سده های طولانی تاریخ. فرمایش گهربار مولای متقیان را 
به یاد بیاوریم که می فرماید کسی که با کتاب آرامش می یابد، 

هرگز آسایشش س��لب نمی ش��ود. از همین رو می توان گفت 
که تمدن اسلامی از اساس، مبتنی بر کتاب بوده است. امروز 
نیز، سخت نیازمند ش��کوفایی نهضت کتاب و کتابخوانی بین 
ایرانیان هستیم. شما کتابداران باید از نقشی که در این میان 
دارید، بر خ��ود ببالید. کتاب کالایی اس��ت که هرچند ارزش 
افزوده پدیدآوردنش برای پدیده آورنده زیاد نیست، اما ارزش 
معنوی آن بالاست. ما نیازمند تقویت نهضت مطالعه مفید در 

کشور هستیم. 

سبـد اخبــار

این هفته گالری های کتابخانه مرکزی اصفهان 

وحید
عالم

میزبان دو نمایش��گاه متفاوت است. در گالری 
ه��ای ش��ماره 1 و 2، به مناس��بت هفته کتاب 
نمایش��گاهی با هم��کاری س��ازمان فرهنگی 
تفریحی شهرداری و نهاد کتابخانه های عمومی 
اصفهان با عن��وان کاریکاتوره��ای بین المللی 
کتاب در حال برگزاری می باشد. این نمایش��گاه که شامل 93 اثر 
برگزیده دو سالانه اول نمایشگاه کارتون کتاب تهران می باشد که با 
موضوع » کت��اب و مطالعه« به م��دت یک هفت��ه در معرض دید 

بازدیدکنندگان قرار گرفته است.

آثار موجود در این نمایشگاه از کشورهای مختلفی از جمله کرواسی، 
مالزی، قبرس، ایران و چندین کشور دیگر ارسال شده است .همزمان 
 با این نمایش��گاه، نمایشگاه دیگری در گالری ش��ماره 3 کتابخانه 
درحال برگزاری اس��ت ک��ه حال و هوای��ی کاملا متف��اوت دارد. 
نمایش��گاه نقاش��ی های فرانک نحوی که با موضوع » نقاشی گل 
سرخ« برگزار گردیده است.فرانک نحوی فارغ التحصیل کارشناسی 
ارش��د رش��ته روان شناسی می باش��د و نقاشی رش��ته تخصصی 
او نیس��ت. او در این نمایش��گاه با 40 اثر نقاش��ی که عم��ده  آنها 

انتزاعی بوده و بیش��تر سعی در بیان احساس��اتش به زبان نقاشی 
داش��ته حاضر ش��ده و این اولین تجربه او در برگزاری نمایش��گاه 
آثارش می باشد.گفتنی است عمده کارهای خانم نحوی در سبک 
اکسپرسیانیسم کار شده است. در سبک اکسپرسیانیسم بر خلاف 
سبک رئال، چهره افراد نقاش��ی نمی ش��ود و عمدتا حالات افراد 
با فیگوری که از آنها نقاشی می ش��ود به تصویر کشیده می شود. 
همچنین در برخی از آثار از تکنیک آبس��تره استفاده شده است که 
 یک تکنیک مخصوص با گواش می باش��د که بع��د از پخش کردن 

رنگ های مختلف گ��واش در دو برگ مختلف و ات��وکاری آن یک 
تصویر بدون ط��رح قبلی ایج��اد می ش��ود.یکی از پی��ام هایی که 
آثار این نمایش��گاه می خواهد ب��ه مخاطب القاء کند اینس��ت که 
 شادی و ناراحتی ما تا حد زیادی وابس��ته به آدم های اطراف ماست

 بنابر این اگرمی خواهیم جامعه ش��اد و پرانرژی داش��ته باشیم، در 
حقیقت باید همه ما بکوشیم تا در آن سهیم باشیم.لازم به ذکر است 
 که برای بازدید  از این نمایشگاه که برای عموم آزاد و رایگان می باشد 
می توانید تا پنجشنبه این هفته )29 آبان(، هر روز صبح ها از ساعت 
۸ الی 12 و بعد از ظهرها از ساعت 14 الی 19 به نگار خانه کتابخانه 

مرکزی اصفهان واقع در خیابان باغ گلدسته مراجعه نمایید.

این هفته در کتابخانه مرکزی؛

از » نقاشی گل سرخ« تا » کاریکاتورهای کتاب«

نشست داستانی خط انار با حضور نویسنده دفاع 

زهره 
قندهاری

مقدس، مجید قیص��ری با موض��وع راه و روش 
تبدی��ل خاطره به داس��تان با حض��ور جمعی از 
نویس��ندگان دفاع مقدس در خان��ه هنرمندان 
برگزار شد.نویس��نده دفاع مقدس با بیان اینکه 
باورپذیری در تبدیل خاطره به داستان باید ایجاد 
شود، گفت: حتی اگر داستان تخیلی باشد باید در آن نشانه هایی از 
عناصر باور پذیری وجود داش��ته باش��د تا ب��رای مخاطب جذاب و 

شنیدنی باشد.
مجید قیص��ری تصریح کرد: اگر ف��ردی بخواهد جزو ن��گاری را در 
داستان های خود وارد کند باید کتب داس��تانی بسیاری را مطالعه 
کرده باش��د تا بتواند ای��ن کار را انجام ده��د.وی با اش��اره به اینکه 
خاطرات حادثه محور، توصیف محور یا ش��خصیت محورند، خاطر 
نشان کرد: گاهی خاطرات مضمون محور هستند و به نحو مطلوب 
درآن فضاسازی شده است که با تمرین و ممارست به دست می آید. 

جذابیت این گونه داستان ها بستگی به س��لایق و علایق انسان ها 
دارد. این نویس��نده دفاع مقدس اضافه ک��رد: در خاطرات مضمون 
محور، گزارش ها و کلمات قصار وجود دارد.قیصری گفت: نخستین 
موضوعی که در خاطرات وجود دارد این اس��ت ک��ه »بهانه روایت« 
ندارد و زاویه دیدها در آن رعایت نمی شود.وی با بیان اینکه بسیاری از 
خاطرات از »خود نوشت« به »دیگر نوشت« تبدیل می شود، تصریح 
کرد: در این گونه خاطرات ممکن اس��ت فردی که خاطره را نوشته 

است زاویه دید را رعایت نکرده باشد.
این نویسنده دفاع مقدس با اش��اره به اینکه اعمال لحن در داستان 
از کارهای خطاس��ت، بیان کرد: کار داس��تان نویس این اس��ت که 
خاطرات را با لحن های مختلف بیان کند. وی به داستان های جلال 

آل احمد اش��اره کرد و افزود: در اکثر داستان های جلال شخصیت 
اصلی داس��تان خود واقعی جلال اس��ت و وجود لحنی به جز خود 
 واقعی در داستان به سبب این است که نویسنده از لحن خودش فرار 
می کند.قیص��ری با بی��ان اینکه در تدوی��ن خاطرات اس��تراتژی 
رعایت می ش��ود، بیان ک��رد: هر نویس��نده ایده و فک��ری دارد که 
 آن را در داس��تانش به کار می برد و متناس��ب با استراتژی خودش 
تاکتیک هایی را در نظر می گیرد و این موضوعات در مقوله خاطرات 
رعایت نمی شود،مگر این که فردی بخواهد زندگینامه ای از خودش 
بجا بگذارد. وی با اعتقاد بر اینکه گاهی در داس��تان نویس��نده عینا 
متجلی است، ابراز داش��ت: بهترین اثری که خواندم »شور زندگی« 
درباره ونگوگ بود و هنگامی که این اث��ر را مطالعه می کردم با یک 

نویس��نده ش��ش دانگ طرف بودم که همه آنچه پیرامون موضوع 
داستانش بود را به رشته تحریر کشیده بود، آن گونه که نمی توانستی 
از دست نویسنده فرار کنی و این موضوعی است که در داستان وجود 
ندارد و گاهی به طور غریزی مطلبی را می نویس��یم و برای موضوع 
پردازش  نمی کنیم.این نویسنده دفاع مقدس با بیان این که به تمام 
اتفاقات در داستان باید »دید جزیی نگری« داشت، تصریح کرد: اگر 
بخواهیم در داستان گوشه ای از حادثه را بیان کنیم داستان کوتاه می 
شود.قیصری ساخت فضا را نخس��تین عملی دانست که در داستان 
انجام می شود و ادامه داد: اگر بتوانیم با خاطرات فضا سازی مناسبی 
 انجام دهیم خوب است.خاطره کلی گویی است و وارد اصل داستان 
نمی شود. گاهی اوقات برخی نویسنده ها عناصر داستان را به گونه ای 
 پردازش می کنند که خواننده گمان می کند این داستان یک رمان

 اس��ت. وی تفکیک واقعیت های بیرونی و واقعیت های داستانی را 
برای بسیاری از نویسندگان مهم دانست و بیان کرد: گاهی برخی از 

نویسندگان نمی توانند این کار را انجام دهند.

در نشست داستانی خط انار مطرح شد؛

باور پذیری؛ شرط مهم در تبدیل خاطره به داستان



ازخودت بگو؟
علی هستم 34ساله، متاهل دارای دو فرزند هفت و پنج ساله. 

شغل؟
تعمیرکار لوازم خانگی. 

 ازوضعیت خودت قبل ازمصرف موادبیشتربگو؟
وقتی دانش آموز بودم با پدرم مواقع بی��کاری درب مغازه اش می 
رفتم و چند س��اعت از روز را در محیط کاس��بی سپری می کردم، 
همین چند ساعت ها باعث ش��د تا دوگانگی شخصیت پیدا کنم از 
سویی در مدرس��ه آموزش می دیدم و درس می خواندم و از سوی 
 دیگر با الفاظ و اصطلاحات کوچه بازاری آش��نا می ش��دم و چون 
روبه روی خانه مان پارک ب��ود و در محله مان افراد با فرهنگ های 
مختلف زندگی می کردند من هم کم کم به س��مت ضد ارزشی ها 

رفتم. 
مصرف مواد را از چه سنی شروع کردی؟

از دوران راهنمایی در سن 12 سالگی.
با چه موادی؟

با الکل.
بین اولین بار مصرف تا مصرف بع�دی چه مدتی طول 

کشید؟
حدود دو ماه. 

کی مصرف کننده دایمی مشروب شدی؟
حدود سه سال طول کش��ید و در دوران دبیرستان مصرف کننده 
دایمی مشروب بودم، هر روز غروب که از دبیرستان می رفتم باشگاه 

یا خونه مشروب می خوردم. 
مشروباب الکلی را تنها مصرف می کردی؟

خیر، با دوستانم، چون مشروب تنهایی حس خوبی نداشت.

فکر نمی کردی معتاد بشی؟
 نه، در مدرسه چند تا از دوس��تانم معتاد بودند و من بدم می اومد 

می گفتم مصرف الکل اعتیاد نداره.
فکر می کنی مغ�ازه پدرت ه�م تاثی�ری در انحرافت 

داشت؟
بله، من چون بلوغ زودرس هم داشتم و از لحاظ جسمی قوی هیکل 
بودم باش��گاه می رفتم، ریش و س��بیل هم درآورده بودم بعضی از 
مشتری ها پیشنهاد مش��روب و مواد می دادند و خلاصه اینکه در 
دبیرستان به این نتیجه رسیدم درس برایم فایده ای ندارد و ترک 

تحصیل کردم. 
چی شد به این نتیجه رسیدی؟

وقتی درگیر مصرف مشروب شدم. 
توی صحبت هات گفتی  باشگاه هم می رفتی؟

آره، تکواندو کار می کردم. 
ورزش نتونست شما را از مشروب دور کنه؟

نه، چون مصرف مشروب در خانواده ما افتخار بود و عیب و ایرادی 
نداشت. 

خانواده از مصرف مواد تو اطلاع داشتند؟
پدرم می دونست.

مخالفت نمی کرد؟
نه، چون خودش مصرف کننده مشروب و تریاک بود و متاسفانه در 
بسیاری از خانواده این باور غلط وجود دارد که مشروب مواد مخدر 
نیست و مصرف می کنند حتی برخی ها در جمع خانوادگی این کار 
را می کنند من هم برخی اوقات با پدرم مصرف می کردیم و پدرم 
به من توصیه می کرد که مش��روب را با هم سن و سالانت مصرف 

کنی اشکالی نداره.

خب ترک تحصیل کردی، بعدش چیکار می کردی؟
جذب بازار کار شدم و در کنار کار، تکواندو را نیز ادامه دادم. 

تکواندو را تا چه مرحله ای ادامه دادی ؟
تا کمربند مشکی دان یک.

بعدش چرا ادامه ندادی؟
قرار بود برای تیم ملی انتخاب بشم و استادم تمرینات بسیار سختی 
برام در نظر گرفته بود تا بتونم در انتخابی تیم ملی ش��رکت کنم و 
موفق بشم، من هم خبر نداشتم به همین دلیل توی یکی از تمرین ها 
با استادم دعوا کردم و گفتم من تکنیک ها را درست می زنم، چرا 
ایراد می گیری و همین دعوا باعث شد از تکواندو خداحافظی کنم.

از انتخابی تیم ملی فاصله گرفتی و معتاد شدی؟
بله، توی اون دعوا من خبر نداشتم که مربی با هدف این کار را کرده 

و به دلیل غرور و منیتی که داشتم قهر کردم و دیگه نرفتم. 
مربی می دونست که مشروب می خوری؟

نه. 
دنبالت نیومد که برگردی؟

بعد از چند ماه که باشگاه بدنسازی می رفتم یک روز مربی اومد و 
خواست من برگردم اما قبول نکردم و گفتم دیگه دیر شده. 

بدنسازی را تا چه میزان کار کردی؟
این ورزش را ادامه دادم تا اس��تادی و در مسابقات استانی تونستم 
 مقام سوم اس��تان را به دس��ت بیارم، بعد چون مش��روب مصرف 

می کردم و معتاد شده بودم بدنسازی را نیز رها کردم. 
غیر از مشروب چه نوع موادی مصرف کردی؟

تریاک، شیره، کراک، شیشه، متادون، انواع قرص های آرام بخش.
شما که از اعتیاد می ترسیدی و پدرت هم مصرف کننده 

مواد بود، چرا سمت سایر مواد رفتی؟
مادرم تعصب خاصی روی مشروب داشت بعد که فهمید خیلی سرزنش 
کرد و از س��ویی نیز ایام محرم و صف��ر به دلیل اعتقاداتی که داش��تیم 
 مشروب مصرف نکردم، اوایل چون بدنم مقاوم بود محرم و صفر طاقت 
می آوردم، اما یکسال که مشروب مصرف نکردم بدن درد شدیدی گرفتم 

به همین دلیل مجبور شدم تریاک بکشم.
بعد از محرم و صفر دوباره مشروب می خوردی؟

 بله، تا چند س��ال همین کار را می کردم، دو ماه از س��ال را تریاک 
می کشیدم و بقیه سال را مشروب می خوردم.

اولین بار که تریاک مصرف کردی تنها بودی؟
نه، رفت��م کارگاه یکی از همکاران کاری انجام بدم چون مش��روب 
نخورده بودم حالم بد بود دو ش��ب هم از محرم گذش��ته بود، بدنم 
درد می کرد همکارم گفت تریاک بکش تاحالت خوب بش��ه، من 
هم مجبور شدم کشیدم و حالم خوب شد، بعدش حالت سرخوشی 
خوبی سراغم اومد، اما این سرخوشی مثل سرخوشی مشروب نبود. 

در ماه محرم و صفر هر شب تریاک مصرف کردی؟
نه هر دو سه شب یکبار می کشیدم. 

از کی دایمی شد؟
وقتی که چند سال در ماه های حرام مصرف کردم و بعدش ازدواج 

کردم مصرف تریاک دایمی شد.
وقتی ازدواج کردی همسرت متوجه مصرف مواد شد؟

الکل را همان اول گفتم، اما تریاک را نه، چون خانواده همسرم مصرف 
الکل را موجه می دونستند کاری با من نداشتند و همسرم نیز مخالفت 

نمی کرد. 
علی بع�د از ازدواج مصرف کننده دایم�ی مواد مخدر 

شد؟ 
همیشه می ترسیدم از اینکه معتاد بش��م اما شدم، یکی از شب ها 
که حالم بد بود یکی از دوستان کرک را به من معرفی کرد و گفت 

مصرف کن خوبه. 
شما هم راحت قبول کردی؟

بله. 
از کراک نمی ترسیدی؟

نه اون موقع کراک خیلی شناخته شده نبود.
اولین بار که کراک مصرف کردی چه حالی داشتی؟

همیشه دو گرم تریاک می کشیدم اون ش��ب با چند تا دود کراک 
نشعه ش��دم، دیدم عجب چیزیه با مصرف کمتر نئشگی بیشتری 
داره و مصرف همان شب مرا دو س��ال مصرف کننده کراک کرد و 
چون طعم خوبی نداشت مجبور شدم با شیره مصرف کنم و نهایتاً به 
جایی رسیدم که حدود پنج گرم شیره را با دو گرم کراک مخلوط و 
مصرف می کردم، اما باز هم حال نمی داد و به همین دلیل هفته ای 
یکی دوبار بادوستانم مشروب هم می خوردم تا هم لذت بیشتری 
داشته باشد و هم دوس��تانم نفهمند که من تریاک، شیره و کراک 

مصرف می کنم.
آیا در دوران سوء مصرف ترک هم داشتی؟

بله، سه بار ترک کردم. 
بالاترین مدت زمان ترک چند وقت بود؟

کمترین ترک حدود سه ماه و بالاترین حدود 18 ماه. 
چرا در ترک ها موفق نبودی؟

اون موقع نمی دونس��تم اما حالا که درمان شدم فهمیدم به خاطر 
نیاز بدنم بود.

نیاز بدن یعنی چه؟
انسان وقتی مصرف کننده مواد مخدر شد سیستم تولید کننده مواد 
ش��به افیونی که در بدنش وجود دارد، تضعیف می شود و دیگر آن 
تولید اولیه را ندارد و از طرفی بدن به مواد شبه افیونی نیاز دارد؛ لذا 
فرد مصرف کننده باید هر طور شده نیاز بدن را تامین کند به همین 

دلیل است که بر می گردد. 
خب این نیاز چه وقتی تامین می شود؟

وقتی فرد در پروس��ه درمان قرار گیرد، چند ماه طول می کشد که 
بدن بازسازی شود و به حالت اولیه برگردد. 

گفتی که خانواده ات از مش�روب خبر داش�تند آیا از 
مصرف سایر مواد هم مطلع بودند؟

بله، من از همون روز اول توی خونه خودمون مصرف می کردم. 
مخالفت نمی کردند؟

چون من فرد شروری بودم می ترسیدند.
چطور شرور بودی؟

همیش��ه دعوا می ک��ردم، داد و بی��داد می کردم 
پرخاش��گر  بودم و طوری بود که همیشه یک چاقو 

همراه داشتم. 
با خانواده هم درگیر شدی؟

خیلی زیاد. 
بیشتر تعریف کن؟

چند بار پدرم به من گیر داد یک روز دعوامون ش��د 
با مشت زدم توی سینه اش و توی اون دعوا دو تا از 
مهره های کمرش شکس��ت که بعد از مداوای زیاد 

بهتر شد. 
توی ای�ن دعواها بقیه اعض�ای خانواده 

چکار می کردند؟
خیلی می ترسیدند به طوری که بچه های خودم هم 
آس��یب زیادی دیدند هر موقع دعوا می کردم همه 
اعضای خانواده می ترسیدند و همسایه ها هم جرات 
نمی کردند با من حرفی بزنند و خلاصه اینکه اهل 

محل از دست من در امان نبودند. 
وقتی مصرف کننده دایم�ی مواد مخدر 

شدی می تونستی مثل اوایل کار کنی؟
نه این اواخر سرکار نمی رفتم. 

پس خرج زندگی ات را از کجا در می آوردی؟
تریاک می فروختم.

خرده فروشی یا عمده ای؟ 
عمده فروشی می کردم 

 چن�د ت�ا از خاطرات زم�ان س�وء مصرف�ت را تعریف 
می کنی؟

  حدود 15 سال پیش پدربزرگم تصادف کرده بود و در بیمارستان 
بس��تری بود و من چون خیلی بهش احترام می گذاشتم می گفت 
فقط علی بیاد پیشم، تا اینکه این اواخر سوء مصرفم پدربزرگم سکته 
کرد و مجدد در بیمارستان بستری شد، چون قبلًا خیلی رسیدگی 
می کردم و بهش احترام می گذاشتم می گفت علی بیاد بیمارستان 
 مواظبم باش��ه، یکی از اون روزها گفتم باید ماس��اژت بدم، هرچی 
می گفت نمی خوام من در اوج بی تعادلی می گفتم باید ماس��اژت 
بدم تا خوب بشی و نهایتاً با ماس��اژ که دادم حالش بدتر شد و چند 

روز بعدش فوت کرد. 
  یک روز مش��روب زیادی خ��ورده ب��ودم رفتم پات��وق یکی از 
دوس��تانم، پدرم زنگ زد و گفت برای من هم مش��روب بیار وقتی 
خواستم براش مش��روب بخرم با فروش��نده دعوام شد و درگیری 
بس��یار ش��دید بود به طوری که کتک زیادی خوردم که در طول 
عمرم بی سابقه بود، اون روز چند نفر ریختند سرم، تمام بدنم کبود 
شد لباس هام پاره شد، بعد با هم آشتی کردیم و دوباره نشستم با 
همون افراد مشروب خوردم، یک دست لباس هم برام تهیه کردند 

تا به خونه رفتم. 
  یک روز مشروب خورده بودم قرار شد مقداری هروئین را جایی 
ببرم وقتی که از توی محله رد شدم ایست و بازرسی بسیج جلوی 
منو گرفتند و می خواستم فرار کنم که با موتورم برخورد کردند و 
خوردم زمین، هروئین ها ریخت روی زمین و اون ها متوجه نشدند 
اما به خاطر سلاح سرد که دنبالم بود چند ساعت باز داشتم کردند 
و نهایتاً چون هروئین ها ریخته بود روی زمین نتونستند بازداشتم 

دارند. 
  توی یکی از ترک هام به پزشک مراجعه کردم و گفتم دیگه نمی خوام 
مشروب بخورم. مقداری قرص های آرام بخش و اعصاب به من داد، 
بعد از مدتی که روزانه حدود 15 ق��رص مصرف می کردم یک روز 
چون حالم بدتر شد خانمم گفت: قرص نخور همان مشروبت را بخور 
بهتره، دوباره رفتم دکتر قرص ها را عوض  کرد و خارجی  داد باز هم 
بدتر شدم و نهایتاً من را به گروه الکلی های گمنام معرفی کردند، اما 
اونجا هم فایده ای نداشت و قبل از درمان هم متادون می خوردم و 

هم مشروب که متادون تخریب زیادی برام داشت.
  رفتم درب مغازه یکی از دوستام که ساقی و فروشنده مشروب 
بود و مواد مخدر هم مصرف می کرد، با چند نفر دیگه در مورد ترک 
 اعتیاد با هم صحبت می کردند که یک نفر رفته تهران پیش دکتر

 و مقداری قرص گرفته و ترک کرده، بعد تلفن آقای دکتر را به ما داد 
و ما هم زنگ زدیم دکتر گفت: من برای یک نفر نمی یام باید چند 
نفر بشید تا بیام اصفهان، ما هم 10 نفر از رفقا را جمع کردیم و دکتر 
را دعوت کردیم اومد اصفهان اون موقع چون مصرف کننده دایمی 
نبودم بچه ها به من گفتند تو از ما پرستاری و مراقبت کن من هم 
قبول کردم، به منزل یکی از دوس��تان رفتیم که بعدها خودش در 
اثر مصرف مواد مخدر فوت کرد. دکتر تعدادی کپسول به ما داد و 
کپس��ول ها را خوردیم و گفت باید آب میوه بخورید و نوار موزیک 
شادی هم گذاشت و گفت برقصید تا عرق کنید و سموم از بدنتان 

دفع بشه. 
  چند ساعت بعد دوستانم شاد و ش��نگول می رقصیدند و حالت 
مستی داشتند من هم به دکتر گفتم کپس��ول بده تا بخورم دکتر 
هم قبول کرد، اما بعد از چند ساعت کپسول روی من اثری نداشت 
یک قرص دیگه گرفتم و خوردم و بعد از ساعتی دچار توهم شدم و 
فکر می کردم که رفته ام درب مغازه که بعدها دوستانم می گفتند 
 اون ش��ب خیلی چرند می گفتم و فردا دکتر نس��خه ای نوشت و 
به دست همه  افراد داد و گفت: این داروهای مسکن را تهیه کنید 

شما دیگه معتاد نیستید! و به همین راحتی همه با هم ترک کردیم و 
 بعد از چند روز دوباره مصرف کردیم و بعدها فهمیدیم اون قرص ها

 اکس��تازی بوده و این روش بعدها در قالب هی��ات های عزاداری 
با عنوان ت��رک ابوالفضلی معروف ش��د با این تفاوت 
 که ما می رقصیدیم و در ترک ه��ای ابوالفضلی نوار

 می گذاشتند و سینه می زدند.
جرقه درمان چگونه در ذهنت زده شد؟

این اواخ��ر به خاطر مصرف زیاد مش��روب و متادون 
بیمار ش��دم به همان دکت��ر مراجعه ک��ردم و رفتم 
آزمایش بعد از جواب آزمای��ش گفتند کبدت چرب 
شده و وضعیت جسمی ات خوب نیست اگر مشروب 
بخوری می میری و زیر نظر پزش��ک یکس��ری دارو 
همراه با متادون مصرف کردم تا اینکه خسته شدم و 
به دکتر گفتم یک جایی را به من معرفی کن تا خودم 
را از مواد و مش��روب نجات بدهم که آدرس جلسات 

سروج را به من دادند. 
گفتی به خاطر مصرف مش�روب بیمار ش�دی؟ 

بیشتر توضیح بده 
غیر از بیماری کبد که گفتم اختلال حواس شدیدی 

نیز پیدا کردم و این اواخر هیچ تعادلی نداشتم.
اولین برخوردت در جلس�ات س�روج را یادت 

هست؟
با اینکه من ب��ا مصرف روزان��ه دو لیتر مش��روب به 
جلسات اومدم، برخورد بسیار خوبی با من کردند، مرا 
پذیرفتند و به کلاس شناخت اعتیاد معرفی کردند و 
با اینکه من هوشیاری و تعادل نداشتم خیلی خوب مرا جذب کردند.

شناخت اعتیاد چیه؟
توی این جلسات کلاس ش��ناخت اعتیاد برگزار می شه و شخص 
مصرف کننده یا خانواده ها یاد می گیرند که اعتیاد چیه،  با جسم و 
روح انسان چکار می کنه و بعد هم روش درمان را آموزش می دهند 
تا فرد مصرف کننده با شناخت و آگاهی بتونه در درمان قرار بگیره.

روش درمان چگونه بود؟
روش کاهش تدریجی داروی شربت تریاک زیر نظرپزشک و استاد 
راهنما همراه با کاهش مشروب و قرص ها با توجه به علایم بالینی 
که من داش��تم. من روز به روز بهتر می ش��دم ک��ه باعث جذبم به 
جلسات شد و با آموزش دیدن همراه با کاهش تدریجی دارو تونستم 

به درمان قطعی برسم. 
درمان قطعی دیگه چه نوعیه؟

در درمان قطعی اعتیاد فرد مصرف کننده تفکرات، روح و جسمش 
با هم ترمیم و بازسازی می شه و بعد از درمان تحت هیچ شرایطی 
حاضر به بازگشت به سمت مواد مخدر نیست درحالی که درترک 

اعتیاد این طورنیست.
آموزش ها توی جلسات چطوری بود؟

توی جلسات با آموزش دیدن از اعمال و کارهای ضد ارزشی خود به 
خود فاصله می گرفتم و به سمت ارزش ها می رفتم، در جلسات یاد 
گرفتم که دروغ نگویم و به صورت تدریجی راست گفتن را تمرین 
کردم، ی��اد گرفتم باید به جایگاه اصلی و ش��رف وکرامت انس��انی 
برگردم،یاد گرفتم که چط��وری از حقم دفاع کن��م و دیگر نیازی 

نیست گرگ صفت باشم و ... 
چه مدتی است درمان شدی؟

هفت ماه. 
درمان چند ماه طول کشید؟

هشت ماه. 
الان وضعیت جسمی و روحی ات چطوره؟

بس��یاری از دردها و ضعف ها برطرف شده، هوشیاریم بالا رفت، به 
تعادل رس��یدم و در آخرین آزمایش چربی کبدم بسیار کم شده و 

مانند یک فرد معمولی شدم.
آموزش های جلسات در زندگی چقدر کمکت کرد؟

 روحیه جنگندگی، پرخاشگری از بین رفته، خانواده و همسایه ها
 در امان و آرامش��ند، احس��اس متفاوت بودن با دیگ��ران را از من 
گرفت و آموزش ها باعث شد دیگه دنبال خلاف نرم و از پول بسیار 

زیادی بگذرم.
چه پولی؟

من چون اواخر سوء مصرف درب مغازه کمتر می رفتم و مواد خرید 
و فروش می کردم مواد زیادی داش��تم که باید می فروختم وقتی 
اومدم جلس��ات و کم کم آموزش دیدم یک روز تصمیم گرفتم که 
همه مواد مخدری که داش��تم را برگردانم و پس بدم. با اینکه اون 

مقدارمواد سود بسیار زیادی برای من داشت. 
چقدر سود داشت؟

حدود 100 میلیون تومان س��ود فروش اون ها بود که از این سود 
گذشتم و حالا زندگی بی دغدغه دارم.

حال که به درمان رسیدی لذتی هم داره؟
لذت بسیار زیادی در درمان هست که با هیچ چیز قابل مقایسه نیست، 
 هیچ وقت حس نوع دوس��تی نداش��تم هر موقع به کس��ی ضربه ای 
می زدم خوشحال بودم، اما بعد از درمان به جایی رسیده ام که اگر 

ببینم شخصی به دیگری ضربه ای می زند آزرده می شوم. 
الان رابطه ات با خانواده چطوره؟

رابطه بسیار خوب و ش��یرینی دارم، هرکسی را در جایگاه خودش 
دوست دارم با اینکه پدرم هنوز مصرف کننده است ولی به او احترام 

می گذارم و دوستش دارم. 
صحبت پایانی؟

به همدردانم می گم هر نوع اعتیاد به مواد مخدر درمان شدنی است 
به ش��رطی که راه صحیح و منطقی را پیدا کنند ت��ا به بی نیازی از 

مصرف مواد برسند. 
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جـــامعه

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

نشست مشترک دبیر شوراي هماهنگي مبارزه با مواد مخدر اصفهان
 با مسوولان مراکز اقامتي میان مدت

نشست مشترک دبیر شوراي هماهنگي مبارزه با مواد مخدراستان 
با مسوولان 40 مراکز اقامتي میان مدت روز سه شنبه بیستم آبان 
ماه، با حضور نمایندگان دستگاه هاي عضو کمیته مشارکت هاي 
مردمي شورا در محل سالن جلس��ات اداره کل بهزیستي استان 

برگزار شد.
به گزارش روابط عمومي ش��وراي هماهنگي مبارزه با موادمخدر 
اصفهان؛ در این جلسه که بیش از 40 مرکز اقامتي میان مدت فعال 

و مجاز استان حضور داش��تند، هر یک از نمایندگان دستگاه هاي 
عضو کمیته به ارایه نقطه نظرات و پیش��نهادات لازم در خصوص 
بهبودي وضعیت مراکز و نحوه ساماندهي آنها پرداختند. نمایندگان 
منتخب مسوولان مراکز اقامتي میان مدت شهرستان هاي استان 
مشکلات، نظرات و پیشنهادات خود را در خصوص نحوه فعالیت و 

عملکرد مراکز بیان نمودند.
دبیر ش��وراي هماهنگي مبارزه با موادمخدر پس از جمع بندي 

مطالب فوق الذکر به حمایت هاي مالي شورا از این مراکز بر اساس 
دستورالعمل هاي ابلاغي ستاد اشاره نمود. 

وي با تشریح جایگاه شوراي هماهنگي استان به برگزاري جلسات 
کمیته تخصصي مشارکت هاي مردمي و سازمانه اي مردمي نهاد و 
حضور نمایندگان سازمان هاي مردم نهاد درکمیته مذکور اشاره و 
در صورت لزوم، خواستار اعلام نظرات، پیشنهادات و طرح مشکلات 

مراکز از این طریق گردید. 

هادي زاده پیشنهاد برگزاري نشست منطقه اي مسوولان مراکز 
اقامتي میان مدت با اعضاي شوراي هماهنگي استان را ارایه نمود.

وي مهم ترین الزامات و انتظارات از مراکز اقامتي میان مدت را 
پیگیري مستمر جهت دریافت پروانه فعالیت از اداره کل بهزیستي 
استان، ارایه آموزش هاي لازم به خدمتگزاران در خصوص رعایت 
اصول بهداش��تي، پرهیز از هر گونه رفتار خشونت آمیز به بهانه 

درمان و پرخاشگري به خدمتگزاران برشمرد.

یک درمان شده از دام اعتیاد:

درمان اعتیاد  از سود 100 میلیون تومانی فروش مواد مخدر منصرفم کرد

لذت بسیار زیادی 
در درمان هست 

که با هیچ چیز قابل 
مقایسه نیست، 

هیچ وقت حس نوع 
دوستی نداشتم 

هر موقع به کسی 
ضربه ای می زدم 

خوشحال بودم اما 
بعد از درمان به 

جایی رسیده ام که 
اگر ببینم شخصی 

به دیگری ضربه ای 
 می زند آزرده 

می شوم

عباس
چیوائی

مشکل اعتیاد امروزه در جامعه ما به عنوان 
یکی از مهم ترین دغدغه مسوولان نظام و 

مردم تبدیل شده است. 
براساس آمارهای رسمی حدود یک میلیون 
و 400 هزار معتاد در کشور وجود دارد که در 
این میان سهم استان اصفهان هم کم نیست 
و به جز اعتیاد آقایان آمار زنان مبتلا به مواد 

مخدر در استان دو برابر میزان کشوری است. 
در مقوله اعتیاد چیزی که خیلی مهم است شناخت این پدیده 
شوم است و نه تنها در اعتیاد بلکه در هر موضوعی اگر انسان به 
شناخت و آگاهی کامل برسد راحت تر می تواند با آن موضوع 
برخورد و یا به جنگ آن  برود. مساله ای که باعث شده اعتیاد 
در جامعه ما همچنان به حال خود باقی بماند همین شناخت 
اعتیاد اس��ت چون مس��وولین و مردم اعتیاد را نمی شناسند 
نمی توانن��د آن را درمان کنن��د، متاس��فانه روش های غلط 
 ترک اعتیاد در جامعه متداول ش��ده و عده ای هم به آن دامن

 می زنند. نکته ای که باید به آن اش��اره شود اینکه بیش از 16 
سال قبل شخصی به نام مهندس حسین دژآکام توانست اعتیاد 
را بشناسد و تئوری جدید درمان اعتیاد را در جامعه پیاده کند. 
وی که خود سال ها مصرف کننده دایمی مخدر بود برای اولین 
بار توانس��ت در ماه مبارک رمضان روش تنظیم وقت و مقدار 
مواد مصرفی خود را شروع کند و بعد از چند ماه مواد مخدر را 

قطع و به درمان برسد. 
مهندس دژآکام در این راه س��ختی های زیادی کش��ید تا به 
مس��وولان و جامعه یاد دهد که اعتیاد را نباید ترک کرد بلکه 
باید درمان شود و از آن پس دید مجرمانه مسوولان نسبت به 
مواد مخدر تغییرکرد و فرد مصرف کنن��ده را به عنوان بیمار 
پذیرفتند. مصرف کننده مواد مخدر پس از مصرف مواد دچار 
تفکر افیونی می شود، در این تفکر افیونی هر موضوعی را از دید 
ماده مصرفی خود می سنجد، به مرور زمان به دنبال کارهای 
ضد ارزشی می رود و از سویی نیز جسم و روحش تضعیف و تباه 
می شود، حال اگر شخص بخواهد به حالت اولیه برگرد بهترین 
راه این است که درمان و جسم و روحش سالم شود و تفکرات 

افیونی به تفکرات سالم تبدیل شود. 

در غیر این صورت چندان موفق نخواهد بود. س��الم ش��دن و 
بهبود یافتن روح و جس��م و تفکرات نیاز به آموزش و مصرف 
داروی درمان اعتیاد دارد که اگر چنین شد فرد مصرف کننده 
می تواند دنیای جدیدی را تجربه کند، دنیایی که فوق العاده 
لذت بخش است و پس از درمان حاضر نیس��تندآن را با هیچ 

چیز  عوض کنند. 
روزنامه اصفهان زیبا چند س��ال اس��ت با مصرف کنندگانی که 
درمان ش��ده اند گف��ت وگو ک��رده، نمونه های زی��ادی چاپ  و 
خوانندگان توانسته اند از آن استفاده کنندکه قطعاً یکی از وظایف 
رسانه نیز همین است و در این میان چه بسا مصرف کنندگانی که 
تیترها و مصاحبه ها را خوانده، به نظرشان جذاب و خوب بوده 
و آدرس جلس��ات را گرفته و با پیدا کردن راه درمان به درمان 

قطعی رسیده اند.
در این ش��ماره با یکی از درمان شدگان جلس��ات سروج که در 
اوج بی تعادلی به اعمال ضد ارزشی و ضد انسانی دست می زد و 
برای خود و خانواده و اطرافیان مشکلات زیادی ایجادمی کرد 
مصاحبه و امیدواریم توانسته باشیم در جهت آگاه سازی مردم 

قدمی هرچند کوچک برداشته باشیم.
علی، فردی اس��ت که در مدت زمان س��وء مص��رف مواد مخدر 
کارهای خش��ن وناشایس��ت انجام می داد و ب��ه گفته خودش 
اهل خانه و محله از دستش در آس��ایش نبودند، اما همین فرد 
با شرکت در جلسات درمانی و گام برداش��تن در مسیر درست 
درمان اعتیاد به مرحله ای می رس��د که از خیلی مسائل چشم 
پوش��ی می کند و حتی به خاطر جبران رفتار گذشته خساراتی  
نیز می بین��د، اما چ��ون اعتیاد و درم��ان آن را ش��ناخته همه 
 مشکلات را تحمل می کند و بعد از درمان یک فرد آرام و با تعادل 

می شود. 
نکته دیگری که در مصاحبه علی به آن اشاره شد اینکه بعضی 
خانواده ها متاس��فانه فکر می کنند که اعتی��اد فقط مصرف 
تریاک، شیره و شیشه و ... است، مش��روبات الکلی را به عنوان 
مواد مخدر نمی شناس��ند و برخ��ی با افتخار با فرزندانش��ان 
مش��روب می خورند در حالی که مش��روب نیز مواد مخدر و 
سرانجام انسان را به س��ایر مواد نیز سوق می دهد. پس بیایید 
اعتیاد را بشناسید آن طور که هست نه آنگونه که می گویند. 



برگزاری مسابقات انتخابی شنای نونهالان 
شهرداری اصفهان؛

نونهالان اصفهانی به آب می زنند
اولین دوره مسابقات ش��نا نونهالان انتخابی تیم های پایه شهرداری 
اصفهان در رده س��نی 7 تا 12 روز جمعه 30 آبان در اس��تخر سرتاوه 
برگزار می گردد. در این مسابقات که به همت سازمان ورزش شهرداری 
اصفهان برگزار می شود، حضور برای عموم آزاد و رایگان است. علاقه 
مندان می توانند جهت ثبت نام در روزهای 28 و 29 آبان  به مجموعه 

ورزشی کمال و استخر سرتاوه مراجعه نمایند.

  در کنار مدیریت تیم های پایه فوتبال این باشگاه؛

 رضا کردی 
سرمربی تیم فوتسال الاهلی قطر شد

مدرس ایرانی فوتبال AFC و مربی س��ابق تیم دبی��ری تبریز به عنوان 
سرمربی تیم فوتس��ال الاهلی قطر انتخاب ش��د. رضا کردی که در لیگ 
فصل جاری به عنوان کمک حسین شمس در تیم فوتسال دبیری مشغول 
فعالیت بود و بعد از حاش��یه هایی که در این تیم به وج��ود آمد، همراه با 
شمس این تیم را ترک کرد، به عنوان سرمربی تیم فوتسال الاهلی قطر 
انتخاب شد. وی همچنین از سوی این باشگاه، سمت مدیر فنی تیم های 
 AFC فوتبال پایه الاهلی را به عهده گرفت. ای��ن مربی، مدرس فوتبال
است که به مدت سه سال با این تیم قطری قرارداد بسته است. رضا کردی 
پیش از این نیز س��ابقه حضور در تیم ملی و تیم های باشگاهی قطری را 

داشته است.

میزبانی اصفهان در مسابقات لیگ برتر 
آکروژیم باشگاه های کشور

مسابقات مرحله نخست لیگ برترآکروژیم باشگاه های کشور به میزبانی 
اصفهان برگ��زار می ش��ود. اصغر نک��وگل، رییس هیات ژیمناس��تیک 
اس��تان اصفهان اظهار کرد: فدراسیون ژیمناس��تیک پیشنهاد میزبانی 
رقابت های مرحله نخست لیگ برتر آکروژیم باشگاه های کشور را به هیات 

ژیمناستیک اصفهان داد.
وی ادامه داد: هیات ژیمناستیک اصفهان با بررسی جوانب امر، میزبانی 
این رقابت ها را بر عهده گرفت و هفته ابتدایی دی ماه سال جاری تیم های 
حاضر در لیگ باش��گاهی آکروژیم در اصفهان حضور پیدا خواهند کرد. 
رییس هیات ژیمناس��تیک اس��تان اصفهان افزود: در سال های گذشته 
تیم های باشگاهی اصفهان در رشته آکروژیم عناوین ارزشمندی کسب 
کرده اند و در مسابقات فصل جاری لیگ نیز ورزشکاران اصفهانی شانس 
زیادی ب��رای قهرمانی دارن��د. وی به برگزاری مس��ابقات لیگ ایروبیک 
ژیمناستیک باشگاه های کشور اش��اره کرد و ادامه داد: فدراسیون هنوز 
میزبان این مسابقات را تعیین نکرده است، اما هیات ژیمناستیک استان 

اصفهان در نظر دارد تیم قدرتمندی را راهی لیگ کند.

انشا به رییس جمهور
سید مصطفی ناجی: چند روز پیش رسانه های ایران نامه ای از نوه های 
محمد مایلی کهن خطاب به علی دایی نوش��تند که با زبان بچگی در نوع 
خود جالب بود. اینکه این نامه را سفارشی نوشته اند یا از دل خود بچه ها در 
آمده است موضوعی است که باید جدا گانه به آن پرداخت، اما بنده به عنوان 
یک نویسنده که از زنگ انشا بسیار خوشم می آمد، نامه ای خطاب به رییس 
جمهور در مورد فوتبال نوشته ام که بعد از مدت ها می خواهم منتشر نمایم. 

انشای من که در قالب نامه ای است که به شرح زیر می باشد : 
آقای روحانی س��لام، امیدوارم که حال ش��ما خوب باشد. حال من 
 چندان خوب نیس��ت. من هر روز در کوچه بازی می کنم و شیش��ه 
می شکنم تا شاید علی کریمی شوم و پول های میلیاردی در بیاورم. 
اما تنها چیزی که من به آن می رسم کتک خوردن است. من شما را 
خیلی دوست دارم و از شما می خواهم که کاری کنید تا همه مردم 

فوتبالیست شوند و پول های میلیاردی به دست آورند.
 اگر شما این کار را بکنید من مطمئن هستم که دیگر یارانه هم نیاز 
نمی باش��د و ش��ما مجبور نخواهید بود که هرماه برای واریز پول به 
حساب مردم خودتان و وزیرانتان را به زحمت بیندازید. ما بچه ها از 
روزی که دیدیم عمو مایلی به زندان رفته است خوشحال شدیم. آخر 
من هم دوست دارم زندان را ببینم، اما نمی توانم. من فکر کردم اگر 
شما دستور به وزیر ورزش بدهید که من مربی شوم علاوه برپول های 

میلیاردی، زندان را هم می بینم.
آقای رییس جمهور من فوتبالیس��ت شدن را خیلی دوست دارم چون 
می توانم خدمت سربازی نروم و بعد از آن به راحتی در خارج از کشور 
بازی کنم.آقای حسن روحانی رییس جمهور مهربان من، کاش می شد 

من هم مانند پیام صادقیان مازراتی سوار می شدم. 
آخر می دانید موضوع چیس��ت؟ پدر من یک پیکان مدل 57 دارد و 
وقتی از او می خواهم که برای ما یک مازراتی بخرد می گوید مگر من 

پیام صادقیان هستم! 
 آقای رییس جمهور من هم دوس��ت دارم مانند فوتبالست ها روزی 
پنج میلیون حقوق داش��ته باش��م ولی الان روزی 30 هزارتومان با 

تخصصم در می آورم. 
آقای رییس جمهور من می دانم که شما می توانید همه ما را فوتبالیست 
کنید و همه را از فقر رها کنید. من هم دوست دارم آپارتمان لوکس، ماشین 
مازراتی، سونا و سفر خارجی بروم. من هم دوست دارم فوتبالیست شوم ...

ترکیب تیم ملی تکواندو معرفی شد

نصرآزادانی در راه مسابقات جام جهانی
آغاز لیگ دسته یک والیبال

ذوب آهن میزبان شهرداری اراک است
تیم ملی تکواندو ای��ران که دوره قبل مس��ابقات ج��ام جهانی را 
 از دس��ت داده بود، با هفت تکواندوکار در هجدهمی��ن دوره این 
رقابت ها در مکزیک به دیدار رقبای خود می رود. هجدهمین دوره 
رقابت هاي جام جهاني، 15 و 16 آذرماه ب��ه میزباني » کوئرتارو« 
مکزیک پیگیري و تیم ملي تکواندو کشورمان با هفت تکواندوکار 
در این رقابت ه��ا حضور خواهد داش��ت. در پایان ای��ن رقابت ها 
تکواندوکاران تیم نخس��ت 20 امتیاز، تی��م دوم 12 امتیاز و تیم 
س��وم 7.20 امتیاز در راستای کسب س��همیه المپیک 2016 به 

اندوخته های رنکینگ خود اضافه خواهند کرد. همچنین با اعلام 
کمیته مس��ابقات، مجموع وزن هفت تکوان��دوکار یک تیم برای 
شرکت در این رقابت ها نباید بیشتر از 509 کیلوگرم باشد. با تصمیم 
کادر فنی ابوالفضل یعقوبی، محمد باقری معتمد، فرزاد عبداللهی، 
مسعود حجي زواره و علیرضا نصرآزادانی پنج تکواندوکاری هستند 
که با اعلام بیژن مقانلو، سرمربی تیم ملی تکواندو در این رقابت ها 
حضور خواهند داش��ت. از بین عاشورزاده، اس��بقی، خدابخشی و 

مردانی دو نفر به ترکیب تیم جام جهانی اضافه می شوند.

تیم والیبال ذوب آهن در نخستین دیدارش در لیگ به مصاف تیم 
شهرداری اراک می رود، اما تیم پدافند هوایی در هفته نخست با 
قرعه اس��تراحت مواجه شده اس��ت. فصل جدید مسابقات لیگ 
دسته یک باشگاه های والیبال کشور از فردا با برگزاری دیدارهایی 
در دو گروه آغاز می شود. در فصل جدید مسابقات لیگ دسته یک 
باشگاه های کش��ور، دو تیم ذوب آهن و پدافند هوایی نمایندگان 
استان اصفهان هستند که ذوبی ها در هفته نخست به مصاف تیم 
شهرداری اراک می روند، اما تیم پدافند با قرعه استراحت مواجه 

شده است.تیم ذوب آهن فصل گذشته نیز در مسابقات لیگ دسته 
یک حضور داش��ت، اما در نهایت نتوانست به طور مستقیم جواز 
حضور در لیگ برتر را به دست بیاورد تا برای دومین فصل متوالی 
در رقابت های زیر گروه به مصاف حریفانش برود. مرحله گروهی 
لیگ دس��ته یک والیبال از 28 آبان با شرکت 18 تیم در قالب دو 
گروه 9 تیمی آغاز می شود. در این مرحله تیم ها به صورت رفت و 
برگشت با هم دیدار می کنند تا تکلیف چهار تیم صعودکننده از هر 

گروه به مرحله پلی آف مشخص شود.

تمجید AFCاز انصاری فرد:

 شاگرد دایی 
در تیم ملی جواب می دهد

سایت کنفدراسیون فوتبال آس��یا به معرفی مهاجم جوان 
تیم ملی فوتبال ایران پرداخت. سایت کنفدراسیون فوتبال 
آسیا در گزارش��ی به معرفی کریم انصاری فرد پرداخت و در 
این باره نوشت: این علی دایی، اسطوره فوتبال ایران بود که 
کریم انصاری فرد را در سال 2005 معرفی کرد. او این مهاجم 
جوان را از روی نیمکت ذخیره ها به ترکیب اصلی سایپا آورد.

مقایسه انصاری فرد که از لحاظ بدنی آماده است و برای گلزنی 
انگیزه زیادی دارد، با دایی اجتناب ناپذیر است و چندی پیش 

هم چند باشگاه بزرگ به او پیشنهاد داده بودند.
وی پس از زدن 13 گل در فصل 10-2009 به تیم ملی زیر 
نظر افشین قطبی راه یافت و توجه باشگاه های سراسر اروپا را 
به خود جلب کرد. وی حتی پیشنهادی از تیم استوابخارست 
رومانی داشت.گلزنی در اولین بازی ملی مقابل ایسلند او را 

بیشتر در معرض توجهات قرار داد. 
به هر حال مشکلات سربازی در ایران انتقال وی به خارج از 
ایران را با تأخیر روبه رو کرد و درعوض او به دنبال علی دایی به 
پرسپولیس، یکی از بزرگ ترین باشگاه های فوتبال ایران رفت. 
دایی مانند بسیاری از فوتبالیست های نسل خودش، الگویی 
برای انصاری فرد است. انصاری فرد که اکنون یکی از بازیکنان 
ثابت تیم ملی ایران است، کارلوس کی روش، سرمربی فعلی 
تیم ملی ایران را » بهترین مربی خارجی در ایران« می داند و 
پس از زدن سه گل در مسابقات مقدماتی جام جهانی 2014، 
توانست در دیدار مقابل بوسنی و هرزگوین در جام جهانی از 
روی نیمکت به زمین بازی برود. انصاری فرد پس از جام جهانی 
بالاخره با انتقال از تراکتورسازی به اوساسونا به خارج از ایران 
رفت. وی که دو ماه را در محیط جدید گذرانده، در چند بازی 

تیم دسته دومی اسپانیا در ترکیب اصلی قرار گرفته است.

بعد از سومین قهرمانی سپاهان در لیگ برتر بود که علیرضا رحیمی 
مدیر عامل وقت این باش��گاه مدعی ش��د در صورتی ک��ه تا پایان 
نیم فصل بعدی ورزش��گاه نقش جهان به بهره برداری نرسد، وی 

دیدارهای تیم سپاهان را به استان دیگری منتقل خواهد کرد.
حالا رحیمی بیشتر از یک س��ال است که از مسوولیت مدیرعاملی 
س��پاهان کنار رفته و تا پایان نیم فصل اول لیگ چهاردهم نیز یک 
بازی دیگر باقی مانده است، اما همچنان خبری از تکمیل ورزشگاه 
نقش جهان نشده و البته تهدید به منتقل کردن دیدارهای سپاهان 
به اس��تان دیگری نیز درحد همان تهدید باقی مان��د و هیچ گاه به 

مرحله اجرایی شدن نرسید.

  تاخیر در شروع عملیات اجرایی

پس از کش و قوس هایی که در خصوص انتقال مدیریت ورزشگاه 
نقش جهان به استان اصفهان انجام شد، دی ماه سال گذشته بود 
که وزارت ورزش و جوانان از موافقتش برای انتقال مدیریت صحبت 
کرد و سرانجام نیز در روزهای پایانی مهرماه، استانداری اصفهان 
مدیریت اجرایی و بهره برداری از ورزشگاه نقش جهان را به شرکت 

فولاد مبارکه واگذار کرد.
پس از واگذاری انجام شده استاندار اصفهان تاکید کرد که در طول 
یک ماه آینده موارد مورد نیاز ب��رای انتقال پروژه همچون تعیین 
جزییات مفاد تفاهم نامه، احصا لیست کارهای باقی مانده و برآورد 
هرینه های آن و همچنین مشخص شدن وضعیت پیمانکار در قالب 
کمیته مذکور تعیین تکلیف خواهد شد و شرکت فولاد مبارکه نیز 
موظف گردید در فاصله زمانی یک ماهه، اقدام به ش��روع عملیات 

تکمیل کند که برآوردها از شروع عملیات در ابتدای آذر ماه سال جاری 
خبر می داد، اما به گفته مدیر کل ورزش و جوانان استان اصفهان، 

مهلت یک ماهه تعیین شده تا پانزدهم آذر ماه تمدید شده است.

  ابهام در مورد مدت زمان بهره برداری شرکت فولاد
پس از نهایی شدن انتقال مدیریت اجرایی و بهره برداری ورزشگاه 
نقش جهان به ش��رکت فولاد مبارکه، مدیر عامل این شرکت در 
نشس��تی خبری اعلام کرد که حدود دو س��ال پ��س از آغاز این 

واگذاری ورزشگاه به بهره برداری خواهد رسید.
البته به نظر می رسد مدیرعامل ش��رکت فولاد مبارکه ماکزیمم 
زمان را مدنظر قرار داده است، زیرا در اظهار نظرهای سایر مسوولان 
اس��تانی، 15 ماه زمان لازم برای تکمیل این پروژه به شرط تامین 
 بودجه اعلام ش��ده اس��ت اما در هر صورت و با مجموع برآوردها 
می توانیم امیدوار باش��یم که تا پای��ان آذر ماه س��ال 95 فاز دوم 
ورزشگاه نقش جهان تکمیل شده و دیدارهای تیم سپاهان به این 
ورزشگاه منتقل شود. بهره برداری یکی از شرایط انتقال مدیریت 
ورزشگاه نقش جهان به شرکت فولاد مبارکه بود، اما هنوز مسوولان 
مرتبط در این باره اظهار نظر صریحی نداشته اند که شرکت فولاد 
مبارکه در قبال تکمیل ورزشگاه، به مدت چند سال بهره برداری از 

آن را بر عهده خواهد داشت. 
مدیر عامل شرکت فولاد مبارکه در نشست خبری خود در این باره 
گفته بود در ازای به اتمام رس��اندن این ورزش��گاه، باشگاه فولاد 
مبارکه برای چند س��ال مالکیت آن را به صورت موقت در اختیار 
داشته باش��د، هر چند روی تعداد این سال ها باید کار کارشناسی 
 صورت بگیرد، ام��ا فکر می کنیم، 15 تا 20 س��ال میزان مطلوبی 

باشد. 
مدیر کل ورزش و جوانان اس��تان اصفهان نیز در اولین نشس��ت 
خبری خود مدعی شد بهره برداری از ورزشگاه توسط فولاد مبارکه 
هرچه بیشتر طول بکشد، به سود مردم است؛ زیرا هزینه نگهداری 
آن میلیاردی بوده و ممکن اس��ت به دلیل مش��کلات مالی، دچار 
فرسودگی شود. با این حساب به نظر می رسد بحثی در مورد بهره 
برداری بلند مدت شرکت فولاد مبارکه از این ورزشگاه وجود نداشته 
باشد اما با بررسی وضعیت موجود این طور به نظر می رسد که نقش 
 جهان برای نیم فصل دوم لی��گ برتر پانزدهم م��ی تواند میزبان 
رقابت های لیگ باشد تا تهدید رحیمی چهار فصل بعد محقق شود.

تاخیر در عملیات شروع تکمیل فاز دوم

سپاهان در نقش جهان؛ شاید لیگ پانزدهم 

رضا قوچان نژاد کمی ناراحت بود. او می دانس��ت و مردم ایران 
هم می دانند که او هر لحظه بوی گل می دهد. تیم ملی ایران در 
دیداری تدارکاتی با تیم ملی کره جنوبی و در شرایطی که بیشتر 

بازی در اختیارکره جنوبی بازی را برد.
سردار آزمون س��تاره ای که باز هم بگوییم سپاهان او را خیلی 
ساده از دست داد و می توانس��ت برای تیم شهرمان سال های 
سال بدرخشد و سپس رهسپار اروپا ش��ود برای تیم ملی ایران 

گلزنی کرد.
هر چند که مربی تیم ملی کره جنوبی به گل اعتراض داشت و 

اگر داور حرکت آزمون را هم خطا می گرفت کسی نمی توانست 
چیزی بگویید اما به هر ترتیب او گل تی��م ملی را زد تا بار دیگر 
نشان دهد می توان منتظر ظهور یک فروارد تمام و کمال در راس 

خط حمله تیم ملی برای سال های آتی داشت.
در نیمه اول اگر قرار ب��ود تیمی با برد از زمین خارج ش��ود نام 
 آن تیم کره بود و بایس��تی به این موضوع اش��اره کرد که ستاره 
تیم ملی در نیمه اول احسان حاج صفی بود که بازی بسیار خوبی 

را به نمایش گذاشت.
سانتر عالی حاج صفی از چپ  وضربه زیبای قوچان نژاد می توانست 

ایران را صاحب یکی از زیباترین گل های سالیان اخیرش کند، اما 
ضربه گوچی را گلر کره در حالتی نامتعادل مهار کرد، در برگشت 

 هم آندو نتوانس��ت در موقعیت ای��ده آل دروازه را 
بگشاید.

کره جنوبی زخم خورده از دی��دار های آخرش 
برابر ایران وشکست خانگی در واپسین دیدار با 
تمام توان محکم کار راشروع کرد، ایران هم که 
کره را آماده ومصمم برای برد دید بازی را جدی 
تر از یک دیدار صرفا تدارکاتی گرفت وثمره این 
کنش و واکنش انجام یک دیدار نس��بتا جاندار 
در نیمه اول بود، علیرضا حقیقی با دو» س��یو« 
هنرمندانه از بهترین مردان ما بود و نقش خود را 
به عنوان گلر اصلی و بی بدیل فوتبال ملی پررنگ 
کرد، مضافا بر این که حاج صفی جوان هم یکی 
از مردان لایق وشایس��ته ما بود که ضمن آنکه 
توپی را از خط دروازه بیرون کشید ودروازه مان 
را از یک خطر مهم نجات داد، با سانتری دیدنی 
فرصت جدی یک گل ایده آل را فراهم کرد، در 

اوایل بازی هم یک سانتر دلپذیر از اشکان دژآگه از چپ که روی 
نقطه پنالتی به دو مرد حمله ور ایران رسیده و به خاطر کم دقتی 
و تیز چنگی مدافعان کره ای به هدر رفت از مهم ترین لحظاتی 

بود که فرصت گلزنی را نصیب مردان ایران کرد.
در نیمه دوم باز هم روند نیمه اول طی شد و اما کمی از هیجان 
بازی کاس��ته ش��د. چند تعویض در ترکیب دو تیم ایران و کره 
جنوبی انجام ش��د، ولی کره ای ها که خیلی خوب می دانستند 
نباید در پشت محوطه جریمه ایران به تیم ملی ما خطا بدهند 

مرتکب این اشتباه شدند. 

تعویض امید ابراهیمی به جای علیرضا جهانبخش و حرکت این 
بازیکن موقعیتی را نصیب ایران کرد که 10 دقیقه قبل از پایان 
بازی، باعث ش��د دروازه کره روی پاشنه بچرخد. 
بازی با این گل ش��کل کاملا متفاوتی گرفت و با 
درگیری های گاه و بیگاه بازیکنان دو تیم و حرکات 
خش��ن کره ای ها پیش رفت و به انتها رسید و در 
پایان مس��ابقه هم بیم آن می رف��ت که درگیری 
ش��دیدی بین بازیکنان دو تیم با داور بازی شکل 
بگیرد که وساطت کارلوس کی روش جواد نکونام 
و سرمربی کره فضا را کمی آرام کرد. البته در این 
لحظه دوباره درگیری بین بازیکنان شدت گرفت 
و علیرضا حقیقی، آندو تیموریان و یکی دو بازیکن 

دیگر تا مرز درگیری فیزیکی پیش رفتند.
در نهایت ایران با همان گل آزمون سومین پیروزی 
متوالی ی��ک � صفر خود را ب��ا کارلوس کی روش 
مقابل کره جشن گرفت تا از یک سو به خاطر برد 
تیم ملی خوشحال باشیم و از سوی دیگر بار دیگر 
این سوال را از مدیران سابق سپاهان بپرسیم که 
چگونه و بر اساس چه مکانیزم بین المللی این بازیکن را به راحتی 
از دست دادند و اجازه ندادند در س��پاهان هم ثمرات رشد این 

ستاره ببینیم.
آنچه مشخص است برد مقابل کره جنوبی باعث بالا رفتن روحیه 
تیم ملی کشورمان خواهد شد و می توانیم به تیمی که قرار است 

در جام ملت های آسیا به میدان برود امید داشته باشیم. 
ایران می داند کار سختی در استرالیا دارد ولی کیفیت هایی که 
امروز به لطف حضور کی روش برای ما ایجاد شده است می تواند 

ما را امیدوار سازد.

ایران یک- کره جنوبی صفر

بردیم با گل ستاره ای که سپاهان ساده از دست د اد

برد مقابل کره 
جنوبی باعث بالا 
رفتن روحیه تیم 

ملی کشورمان 
 خواهد شد و 

می توانیم به تیمی 
که قرار است در 

جام ملت های آسیا 
به میدان برود امید 

داشته باشیم
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داستان فوتبال – 29 

اخبار کوتاه 

خبر

سخنگوی پیشین فدراسیون فوتبال گفت: آقای دادکان ساختمان 
دو باش��گاه اس��تقلال و پرس��پولیس را با هدف کمک به این دو 

باش��گاه خریداری کرد، اما برای اینکه فروخته نش��وند سندش 
را به نام فدراس��یون زد. غلامحس��ین زمان آب��ادی ضمن بیان 

این مطلب در مورد مالکیت س��اختمان دو باش��گاه اس��تقلال و 
پرس��پولیس گفت: محمد دادکان پیش بین��ی چنین روزهایی 
را کرده بود و او برای اینکه دو باش��گاه اس��تقلال و پرس��پولیس 
نتوانند س��اختمان را به بهانه بهبود وضعیت بفروشند سند را به 
نام خود فدراسیون زده بود. سخنگوی فدراسیون محمد دادکان 
خاطرنش��ان کرد: در واقع باش��گاه های اس��تقلال و پرسپولیس 
 عملًا س��ند س��اختمان های خودش��ان را ندارند و این س��ند به 

نام فدراسیون فوتبال است.
 وی افزود: نکته اما اینجاست که فدراسیون فوتبال در آن زمان این 
کار را انجام داد تا به این دو باشگاه کمک کند، اما آنچه فدراسیون 
امروز انجام می دهد نقض غرض اس��ت و هدف دادکان این نبود. 
زمان آبادی خاطرنش��ان کرد: در واقع ت��رس دادکان این بود که 
مدیران این دو باشگاه با مواجهه با شرایط سخت ساختمان ها را 
بفروش��ند که اتفاقا همین موضوع یک بار برای پرسپولیس پیش 
آمد و طلبکاران می خواستند ساختمان را مصادره کنند و اگر آن 
روز این محکم کاری انجام نش��ده بود همین ساختمان هم برای 

باشگاه پرسپولیس باقی نمانده بود. 

غلامحس��ین زمان آبادی در ادامه افزود: فدراس��یون نباید کار را 
برعکس کند. به این دو باشگاه باید کمک شود نه اینکه اموالشان 

را از آنها بگیریم.
 البته ممکن است این مساله در پی اعلام واگذاری این دو باشگاه 
به بخش خصوصی گفته ش��ده باش��د که در این صورت باید در 
مجلس برای��ش مصوبه گرفت که آی��ا اموال دو باش��گاه را هم در 
خصوصی س��ازی واگذار کنند یا اینکه اموال را هم با برند این دو 
باشگاه به فروش برسانند. س��خنگوی پیشین فدراسیون فوتبال 
خاطرنشان کرد: به هر حال در تمام دنیا و اگر مصداقی بخواهیم 
حرف بزنی��م در همین ترکیه وزارت ورزش ش��ان که البته همان 
کمیته ملی المپیک است، فدراسیون فوتبال وام های بلند مدت 
به باشگاه ها می دهد و آن را هم بعدا می بخشند تا باشگاه ها جان 

بگیرند و بزرگ شوند اما اینجا انگار کار برعکس جلو می رود.
زمان آبادی در پایان افزود: باید پرسید که مجموعه نظام با کدام 
یک موافق است، با گسترش فوتبال و پرکردن اوقات فراغت مردم و 
ایجاد شور و هیجان در جامعه از این طریق یا اینکه تصور این است 

که این ها بیت المال هستند و باید به خزانه برگشت داده شود.

چرا دادکان، سند ساختمان ها را به نام فدراسیون زد؟



 برگزاری آیین »جشن کتاب«
 در 60 مرکز فرهنگی استان

گروه اطلاع رسانی: مدیرکل کانون پرورش فکری کودکان 
و نوجوانان استان اصفهان با بیان اینکه در قالب چهار برنامه 
نکوداش��ت هفته کتاب برگزار می ش��ود، اظهار داشت: 60 
مرکز فرهنگی در اس��تان اصفهان آیین »جش��ن کتاب« 

برگزار می کنند.
حامد عسگری فر با بیان این مطلب افزود: یکی از برنامه های 
این هفته تجلیل از اعضای برتر کتاب خوان کانون هاست 
و در هر مرکز به مناس��بت هر روز یکی از ای��ن برنامه ها 
برگزار می شود. وی ادامه داد: »طرح مروجین کتاب« در 
مدارس برگزار می شود و اعضای برتر کتاب خوان به عنوان 

مروجان در مدارس شناخته می شوند.
عسگری فر با اشاره به این اعضای کانون ها  از شش تا 16 ساله 
هس��تند، تصریح کرد: 100 کانون پرورش فکری کودک و 
نوجوان در استان اصفهان وجود دارد که از 500 نفر از اعضای 

این کانون ها تجلیل می شود.
مدیر کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان استان اصفهان 
به نشست های تخصصی کودک و نوجوان اشاره کرد و افزود: 
در این هفته نشستی با نویسندگان کودک و نوجوان برگزار 
می شود که در آن دو نویسنده به بحث و تبادل نظر با اعضای 

کانون ها خواهند پرداخت. 
همچنین در حاشیه این نشست ها برنامه های مختلفی برای 

والدین خواهیم داشت. 
عسگری فر پیرامون طرح »کتاب دوست داشتنی من« گفت: 
کودکان و نوجوانان در این طرح کتابی را که مطالعه کردند و 

مورد علاقه شان بود به دوستان خود معرفی می کنند.

 برای جشن تولد چه  کارهایی
 باید کرد؟

گروه اطلاع رسانی : ممکن است به نظر یک امر عادی باشد 
 اما جشن تولد می تواند س��وال های زیادی در ذهن بچه ها

 ایجاد کند. مخصوصا برای بچه های کوچک و کس��انی که 
هنوز به مدرس��ه نرفته اند، سخت اس��ت که بدانند در این 
جشن چه کارهایی خوب است و چه کارهایی مناسب نیست. 
مثلا ممکن است شما با این سوال ها مواجه شوید که آیا باید 
به همه مهمان ها هدیه بدهم؟ یا می توان ب��رادرم را هم با 
 خودم ببرم؟ در این زمینه مواردی وجود دارد که رعایت آنها 

می تواند باعث شود جشن تولد به خوبی برگزار شود:
اگر شما میزبان هستید:

   نباید سر هیچ مساله ای با دیگر بچه ها دعوا کنید.
   حداکثر مبلغی برای هدیه ها تعیین کنید تا کسی هزینه 

بی مورد انجام ندهد.
   برنامه زمانی مشخصی برای جشن تولد داشته باشید تا 

مهمانان بیهوده منتظر نباشند.
   به فرزند خود کمک کنید یادداشت تشکری بنویسد و به 

تمام کسانی که در جشن حاضر شده اند بدهد. 
   برای تمام بچه ها حاضر در جشن تولد هدیه کوچک یا 
جعبه ش��کلاتی در نظر بگیرید و هنگام ترک منزل به آنها 

بدهید.  در این صورت همه احساس مهم بودن می کنند.
   زمانی که ش��ما به همراه فرزندتان دعوت به شرکت در 
جشن تولد ش��ده اید.اگر اعلام کرده اید که در جشن تولد 
شرکت می کنید پس این کار را بکنید. قبول یا رد دعوت را 
یک هفته قبل از جشن اعلام کنید. این کار را به لحظه آخر 

موکول نکنید.
   تنها کسانی را همراه با خود ببرید که دعوت شده اند. تنها 
در صورت دعوت ش��دن می توانید خواهر یا بردار فرزندتان 

را با خود ببرید.
   بیشتر از حد تعیین شده یا مقدار معقول هدیه نخرید  و 

سعی کنید هدیه شما در حد دیگر هدیه ها باشد.
   اگر نمی توانید در جشن تولد شرکت کنید لازم نیست 

حتما هدیه بفرستید تنها یک کارت تبریک کافیست. 

 دانستنیخبر ویژه

نمایش��گاه »کتاب غذای روح« از 27 آب��ان ماه در 
مجمتع فرهنگی هنری فرشچیان برپا شده است. 

رییس مجمتع فرهنگی هنری فرشچیان با بیان این 
مطلب گفت: این نمایشگاه با حضورو همکاری اداره 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی اصفهان، انجمن فرهنگی 
ناشران، تعاونی ناشران استان اصفهان، دانشگاه  آزاد 
اسلامی واحد خوراسگان و دانشگاه پیام نور استان 

اصفهان در حال برگزاری است. 
سید محمد قلمکاریان درباره ویژگی های نمایشگاه 
کتاب امس��ال و بخش های جانبی اش افزود: تلاش 
در مش��ارکت فعال دانشجویان واس��اتید و به طور 
کلی قش��ر دانش��گاهی و فرهیخته در نمایش��گاه 
امس��ال ویژگی بارز آن محسوب می شود. به همین 
بهانه به برگزاری نشس��ت های مختلفی در حاشیه 
نمایشگاه خواهیم پرداخت و آیین معرفی و رونمایی 

کتاب و بخش تجلیل از خادم��ان فرهنگ مکتوب 
را با گرامیداش��ت فعالان حوزه تولید، تالیف و نشر 
برگزارخواهیم ک��رد. وی اضافه ک��رد: همچنین با 
برگزاری تور گردشگری ویژه در این هفته بازدید از 
مجموعه فرشچیان و آشنایی با بخش های مختلف 
آن مثل کافه کتاب و خانه فرهنگس��تان اندیشه را 
برای دانشجویان رش��ته ها و دانشگاه های مختلف 
مهیا خواهیم کرد. قلمکاری��ان در رابطه با تخفیف 
نمایش��گاه برای علاقه مندان اف��زود: تخفیف 20 تا 
30 درصدی برای عموم ش��هروندان و علاقه مندان 
به خرید کتاب در نمایشگاه امسال پیش بینی شده 
است. عموم علاقه مندان می توانند هر روز از ساعت 
9 صبح تا 19 تا جمعه 30 آبان ماه برای بازدید از این 
نمایش��گاه به مجتمع فرهخنگی هنری فرشچیان 

واقع در پل ابوذر مراجعه نمایند. 

هفته فرهنگی عتبه حضرت ابوالفضل )ع( در اصفهان
نماینده حرم حض��رت ابوالفض��ل )ع( گفت: هفته 
فرهنگی عتبه حضرت ابوالفضل )ع( تا دوم آذر ماه 

سال جاری در اصفهان برگزار می شود.
سید ریاض عسگری با بیان این مطلب افزود: پرچم 
گنبد علمدار کربلا در این هفته در اصفهان برافراشته 

می شود.
وی ادامه  داد: ارایه 10 هزار پرچم کپی شده از پرچم 
اصلی به مردم اصفهان نیز یک��ی دیگر از برنامه های 
 اجرایی در هفته فرهنگی عتبه حضرت ابوالفضل )ع(

 است.
نماینده حرم حضرت ابوالفضل )ع( با اشاره به برگزاری 
هفته فرهنگی عتبه حض��رت ابوالفضل )ع( در هند، 
پاکستان و ترکیه تاکید کرد: در این هفته پرچم حرم 
حضرت ابوالفضل )ع( به شهردار اصفهان اهدا می شود 

و در روز 30 آب��ان ماه جاری در کن��ار پل خواجوی 
اصفهان برافراشته می شود.

وی افزود: در راستای برگزاری این برنامه هیاتی در 
قالب 30 نفر از خادمان حرم حضرت عباس )ع( وارد 
اصفهان می شوند و عطر و رایحه پرچم حرم حضرت 
عباس )ع( تا پیش از برافراش��ته شدن آن در سرای 
س��المندان، بیمارس��تان ها و هیات ه��ای اصفهان 

پخش می شود. 
عس��گری اضافه کرد: این هفته با عنوان راه بهشت 
برگزار می ش��ود و در آن عتبه حضرت ابوالفضل )ع( 
برنامه های مختلفی مانند نشست علمی با محوریت 
موضوعات و برنامه های فرهنگ��ی دیگر در اصفهان 
اجرا می کنند. شایان ذکر اس��ت؛ اصفهان سومین 
شهر در کشور است که هفته فرهنگی عتبه حضرت 

ابوالفضل )ع( در آن برگزار می شود.

تا 30آذر ماه برپاست؛

نمایشگاه » کتاب غذای روح« در مجمتع فرشچیان 
 به مدت یک هفته برگزار می شود؛

 هفته فرهنگی عتبه حضرت ابوالفضل )ع( در اصفهان

ارایه تولی��دات رس��انه ای هیات مذهب��ی و مراکز 
فرهنگی با عنوان » روضه در قاب تصویر« از س��وی 

فرهنگسرای رسانه  فراخوان شد. 
 س��وگواری ها و اعیاد اهل بی��ت)ع(، دفاع مقدس و 
فرهنگ پایداری، دهه فجر و انقلاب اسلامی از جمله 

 موضوعات این فراخوان است.  

هیات مذهبی و مراکز فرهنگی و پایگاه های بسیج 
استان اصفهان می توانند آثار تولیدی خود را در قالب 
 DVD  به دبیرخانه فرهنگسرای  رسانه ارایه دهند.  

 از بین آث��ار دریافت ش��ده پ��س از بازرس��ی های 
انجام ش��ده تعداد 30 اثر را انتخاب کرده و به تولید 
کننده ه��ای آن جوایزی  اهدا خواهد ش��د و پس از 
بازبینی آثار ارایه شده جهت بهترین کارهای خوب 
دریافتی، کلاس» ساخت پیشرفته کلیپ« با نرم افزار 

 افترافکت برای افراد سازنده کلیپ ها برپا می گردد.  
علاقه من��د می توانن��د کاره��ای خ��ود را در قالب 
کلیپ های صوتی و تصویری و یا مستند کوتاه تا پایان 
آذرماه به دبیرخانه فرهنگس��رای رسانه واقع در باغ 

غدیر، ساختمان الغدیر، طبقه دوم ارسال کنند. 

نشستی دیگر از سلسله نشست های معرفی و نقد 
کتاب خانه انقلاب اسلامی و ولایت با حضور دکتر 

» معصومه آباد« برگزار می شود.
در این نشست به نقد و بررسی کتاب »من زنده ام«، 

خاطرات دکتر معصومه آباد پرداخته می شود. 
گفتنی اس��ت؛ معصومه آباد 33 روز پس از آغاز 
جنگ عراق علیه ایران در تاریخ 1359/7/23 به 
همراه سه زن دیگر در حال مأموریت هلال احمر، 
در جاده ماهش��هر به آبادان به اس��ارت نیروهای 
عراقی درآمد و ابت��دا به اردوگاه م��رزی تنومه و 
 سپس به زندان های » استخبارات « و » الرشید«

و چندی بعد ب��ه اردوگاه موص��ل و الانبار برده و 
سه سال و شش ماه بعد در تاریخ 1362/02/01 

 آزاد ش��د. او مدتی در دانش��گاه لندن در رش��ته
»جنین شناس��ی« تحصیل کرد اما پس از مدتی 
این رش��ته را رها ک��رد و به ایران برگش��ت و در 
دانشگاه شهید بهشتی در رشته بهداشت باروری 
دکتری گرفت. وی هم اکنون رییس هیات مدیره 
نظام پزشکی ایران و عضو چهارمین دوره شورای 

اسلامی شهر تهران است.
 وی خاطرات سال های اس��ارت خود را در کتاب

» من زنده ام«گردآوری کرده است. 
گفتنی است؛ این نشس��ت در روز 2۸ آبان ماه از 
ساعت 15 در خانه انقلاب اسلامی و ولایت واقع 
در میدان ش��هدا، خیابان چهارباغ پایین، خیابان 

جامی برگزار می شود.

توسط فرهنگسرای رسانه؛

تولیدات رسانه ای » روضه در قاب تصویر« فراخوان شد 
در خانه انقلاب اسلامی و ولایت؛

معصومه آباد » من زنده ام « را روایت می کند 
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آب و هوای اصفهان

سیمای خانواده    |                                                      شبکه 1| 11:00    
..............................................................
آفتاب شرقی|                                                                 شبکه 1|  12:45
..............................................................
داستانی برابر با اصل|                                      شبکه 1|  22:15
..............................................................
بهونه  |                                                                                        شبکه 3|  12:40
......................... ........... ..........................
روزگار ما  |                                                                        شبکه 3  | 19:30       

اذان صبح:                                                               05:12
اذان ظهر :                                                                   11:49 طلوع آفتاب :                                                         06:36

نیمه شب شرعی:                                         23:05  اذان مغرب:                                                            17:20 

صاحب امتیاز :  شهرداری اصفهان
مدیر مسئول : دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد

سردبیر :  مهندس رضوان اصغری 
نشانی : اصفهان، میدان امام حسین )ع( 
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قدس :
 شهر موش ها  2  - خواب زده ها

.......................................................
ساحل :  آتش بس 2 

.......................................................
سپاهان : شهر موش ها  2

.......................................................
خانواده : آرایش غلیظ

.......................................................
فرهنگیان :  آتش بس 2  
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سریال دفتر حقوقی|                            شبکه 1 | 22:20     
............................................

نگاه یک  |                                                                   شبکه 1 |  23:20
............................................

فوتبال آرژانتین – ایران |          شبکه 3  | 20:30
............................................

تله فیلم داشتن  |                                      شبکه3  | 16:05
............................................

فوتبال آلمان – غنا   |                             شبکه3   |23:30       
............................................

اذان صبح:                                                               04:16
اذان ظهر :                                                                   13:05 طلوع آفتاب :                                                         05:56
نیمه شب شرعی:                                         00:15  اذان مغرب:                                                           20:34

صاحب امتیاز :  شهرداری اصفهان
مدیر مسئول : دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد

سردبیر :  مهندس رضوان اصغری 
نشانی : اصفهان، میدان امام حسین )ع(، 

خیابان طالقانی،مقابل ارگ جهان نما
 تلفن :32218182               

فکس : 32219070
امورجذب آگهی در تهران : 021-88546630

امور آگهی ها : 9512040

قدس سالن1 و 2: 
پنج ستاره    /    طبقه حساس

............................................
ساحل :  اشباح

............................................
سپاهان :  زندگی مشترک آقای محمودی وبانو

...........................................
خانواده : خط ویژه

............................................
فرهنگیان :  پنجشنبه آخر ماه

جناب آقای ناصر نفری 

انتصاب شایس�ته جنابعالی به عنوان سرپرس�ت سازمان 
همیاری ش�هرداری های استان که نشان از توانمندی 
و تج�ارب ارزنده تان در حوزه ش�هرداری ه�ا دارد را 
صمیمانه تبریک و تهنیت عرض نموده، از درگاه خداوند 

سبحان سلامتی و توفیق روزافزونتان را آرزومندم. 

امیر احمد زند آور – شهردار فلاورجان

مهدی دوستی– شهردار پیربکران

خبر انتصاب جنابعالی به سمت سرپرست سازمان همیاری 
شهرداری های استان موجب خوشحالی اینجانب گردید 
امید است همانند گذشته در خدمت به مردم مومن و با 

صفای استان اصفهان پیروز و سربلند باشید. 

جناب آقای نفری 


